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Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΔΗΜΟΥ  ΣΕΡΡΩΝ 

 

 

Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η   3η 

 

 

Της  19ης  Φεβρουαρίου  2004 

 

Ημέρα  ΠΕΜΠΤΗ και ώρα 21.00’      

 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ :  ΜΩΥΣΙΑΔΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 

 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ   ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΛΕΦΑΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 Μαντζαρίδης Νικόλαος (Αντιπρόεδρος Δ.Σ.), Αγγελίδης Πέτρος, Αναστασιάδης 

Αντώνιος, Αραμπατζή Φωτεινή, Βασιλειάδης Ηλίας, Γκότσης Ηλίας, Γρηγοριάδης 

Νικόλαος, Δημητρακούδη Θεοχάρη, Ζλάτκος Ανδρέας – Θεόδωρος, Θεοφανίδης 

Αβραάμ, Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα, Κατριρτζόγλου Νικόλαος, Λογοθετίδης Σταύρος, 

Μηλίδης Θεόδωρος, Μητλιάγκας Ζήσης, Μπαμπαΐτης Δημήτριος, Μπιτζίδου – 

Σαρακενίδου Σοφία, Μπόνας Ιωάννης, Παπαβασιλείου Βασίλειος, Πασχάλη – Καρύδα 

Ελένη, Περδίκης Ζήσης, Τζιώνης Ευθύμιος, Τσιγαρίδα Νεκταρία, Φανουράκη Ελένη.  

 

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

1) Βλάχος Ηλίας, 2) Σαουλίδης Στυλιανός,  3) Σίμογλου Κων/νος. 

 

 

Θ Ε Μ Α Τ Α   Η Μ Ε Ρ Η Σ Ι Α Σ   Δ Ι Α Τ Α Ξ Η Σ 

  

 

 ΘΕΜΑ  1ο: Κατανομή χώρων και καθορισμός του τρόπου χρήσεως αυτών προς 

προβολή των κομμάτων.  

 

ΘΕΜΑ  2ο: Σύναψη προγραμματικής σύμβασης μεταξύ Δήμου και 

«ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟΥ ΤΑΜΕΙΟΥ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ 

ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ».  

 

ΘΕΜΑ  3ο: Τροποποίηση συστατικής πράξης αμιγούς δημοτικής επιχείρησης με την 

επωνυμία: «ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗ ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΗΣ ΚΑΙ 

ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ».  

 

ΘΕΜΑ  4ο: Αποδοχή χρηματοδότησης ποσού 14.105,74 € και επιχορήγηση της 

ΔΕΠΚΑ για τη χρηματοδότηση Δικτύου Κοινωνικών Υποστηρικτικών 

Υπηρεσιών στο Δήμο Σερρών.  
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ΘΕΜΑ  5ο: Αποδοχή ανταποδοτικού τέλους υπέρ ΟΤΑ από παραγωγούς ηλεκτρικής 

ενεργείας δια χρήσεως ανανεωσίμων πηγών ενεργείας.  

 

ΘΕΜΑ  6ο: Συμμετοχή ή μη του Δήμου στην αύξηση του μετοχικού κεφαλαίου της 

ΕΔΕΧΥ.  

 

ΘΕΜΑ  7ο: Παραχώρηση κατά χρήση πέντε (5) λυομένων οικιών, εμβαδού 50 τ.μ. 

εκάστη σε οικονομικά αδυνάτους δημότες μας (ROM). 

 

ΘΕΜΑ  8ο: Συγκρότηση τετραμελούς επιτροπής για την επιλογή του καλλιτέχνη 

φιλοτέχνησης των προσωπογραφιών των διατελεσάντων δημάρχων.  

ΘΕΜΑ  9ο: Έγκριση ανάθεσης σε φυσικό πρόσωπο εργασιών συντήρησης και 

αποκατάστασης βλαβών των 29 αυτομάτων μηχανών εκδόσεως 

εισιτηρίων ελεγχόμενης στάθμευσης.  

 

ΘΕΜΑ  10ο: Καταβολή επιδικασθέντος οικογενειακού επιδόματος σε υπαλλήλους του 

Δήμου Σερρών.  

 

ΘΕΜΑ  11ο: Παραχώρηση χώρων για σύσταση οικογενειακών τάφων.  

 

ΘΕΜΑ  12ο: Έγκριση αγοράς πίνακα ζωγραφικής.  

 

ΘΕΜΑ  13ο: Επιστροφή χρημάτων ως αχρεωστήτως εισπραχθέντων.  

 

ΘΕΜΑ  14ο: Εξέταση εκθέσεων βεβαιώσεως παραβάσεων Κ.Ο.Κ.  

 

ΘΕΜΑ  15ο: Έγκριση πρακτικού επιτροπής ονοματοδοσίας οδών και πλατειών.  

 

ΘΕΜΑ  16ο: Έγκριση πρακτικού επιτροπής μετατόπισης και εγκατάστασης 

περιπτέρων.  

 

ΘΕΜΑ  17ο: Συγκρότηση επιτροπών προβλεπομένων εκ του κανονισμού λειτουργίας 

του Δημοτικού Συμβουλίου.  

 

ΘΕΜΑ  18ο: Έγκριση πίνακα οφειλών του Δήμου έτους 2003.  

 

ΘΕΜΑ  19ο: Έγκριση απολογισμών Σχολικών Επιτροπών έτους 2003.  

 

ΘΕΜΑ  20ο: Έγκριση – ενημέρωση επί αποφάσεων δημοτικών επιχειρήσεων.  

 

ΘΕΜΑ  21ο: Έγκριση αγοράς προγραμμάτων από την DELTA SINGULAR.  

  

ΘΕΜΑ  22ο: Έγκριση μελετών:  

                       α) «Υποστήριξης για διπλογραφικό – μισθοδοσία 2002 – 2003»  και   

                       β) «Υποστήριξης για διπλογραφικό–μισθοδοσία 2004 νέο πρόγραμμα».   

              

ΘΕΜΑ  23ο: Έγκριση διαφόρων δαπανών και προμηθειών για τις ανάγκες των 

υπηρεσιών του Δήμου.  

 

ΘΕΜΑ  24ο: Έγκριση μελέτης προμήθειας ιστών και φωτιστικών σωμάτων.  
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ΘΕΜΑ  25ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

στους κ.κ. Δαμαντίκο Αθανάσιο και Δομουχτσή Ελισάβετ.  

                         

 ΘΕΜΑ 26ο: Έγκριση καταβολής αποζημίωσης ιδιοκτησίας Κασάπη κ.λ.π. (Κεντρικό 

Πάρκο πόλης).  

 

ΘΕΜΑ 27ο: Ψήφιση πιστώσεων για καταβολή αποζημιώσεων λόγω ρυμοτομίας στους 

κ.κ.:  

                        α) Καπλανίδου Μαίρη κ.λ.π.,  

                        β) Κοτζακουλάκη Φώτιο κ.λ.π., 

                        γ) Καλοφέρη Αθηνούλα κ.λ.π., 

                        δ) Ρενάτα Πολυχρονοπούλου κ.λ.π,  

                        ε) Τσολάκη Κων/νο, 

                      στ) Βασιλονικολό Αθανάσιο  

                        ζ) Χατζηαθανασίου Παναγιώτη  και  

                        η) Τσίγγα Όλγα. 

    

ΘΕΜΑ 28ο: Ψήφιση υπολοίπου πίστωσης από προγραμματική σύμβαση μεταξύ 

Δήμου, ΔΕΥΑΣ και Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας για το έργο: 

«Συλλεκτήριος αγωγός ακαθάρτων περιοχής Αγ. Αθανασίου της πόλης 

Σερρών».    

  

ΘΕΜΑ 29ο: Έγκριση καταβολής οφειλής του έργου: «Κατασκευή ασφαλτοδρόμων 

πόλης Σερρών». 

 

ΘΕΜΑ 30ο: Έγκριση κατανομής πιστώσεων ΕΠΤΑ περιόδου 2004–2006 του Δήμου 

Σερρών.   

 

ΘΕΜΑ  31ο: Τροποποίηση πρότασης ένταξης έργων του Δήμου στο ΕΠΤΑ. 

 

ΘΕΜΑ  32ο: Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης μελέτης με τίτλο: «Νέο Γενικό 

Πολεοδομικό Σχέδιο Δήμου Σερρών».   

 

ΘΕΜΑ  33ο: Έγκριση μελέτης των έργων:  

                        α) «Δημιουργία υποδομών για την εγκατάσταση δύο σπιτιών πολιτισμού 

για ενήλικες και εφήβους», 

                        β) «Συντήρηση-βελτίωση-προγραμματισμός φωτεινής σηματοδότησης 

Δήμου Σερρών, έτους 2004»  και 

                        γ) «Κατασκευή υδραυλικού ανελκυστήρα στο 5ο Δημ. Σχολείο Σερρών». 

                         

ΘΕΜΑ 34ο: Έγκριση συνέχισης για το έτος 2004 μελετών, εργασιών και 

προγραμμάτων:  

                        α) «Χωροθέτηση θέσεων κτηνοτροφικών πάρκων στο Δήμο Σερρών»,  

                        β) «Τοπογραφική αποτύπωση και πολεοδομική μελέτη τμήματος 

πολεοδομικής ενότητας Αγ. Αθανασίου Σερρών», 

                        γ) «Τοπογραφική αποτύπωση και πολεοδομική μελέτη πολεοδομικής 

ενότητας Αγ. Αντωνίου – Αγ. Παντελεήμονα Σερρών», 

                        δ) «Μελέτη νέων νεκροταφείων Σερρών», 

                        ε) «Οργάνωση χώρου ενταφιασμού πτωμάτων ζώων»,  

                     στ) «Μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων πολεοδόμησης Αγ. Ιωάννη», 

                        ζ) «Εργασιών για την ηλεκτρική εγκατάσταση στο κατάστημα ΚΔΑΠ-

ΜΕΑ»   και   
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                        η) «Προώθηση οικολογικής πιστοποίησης του Δήμου Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ 35ο: Έγκριση ανακεφαλαιωτικών πινάκων των έργων: 

                        α) «Έργα ανάπλασης πολεοδομικού και κοινωνικού εξοπλισμού Δήμου 

Σερρών» και   

                        β) «Κατασκευή πασσαλοδιαφράγματος σε τμήμα της οδού Πολυζωΐδη».  

 

ΘΕΜΑ 36ο: Έγκριση της παραλαβής μελετών και των πινακίων αμοιβής των:  

                        α) «Πρόταση διάνοιξης δασικού δρόμου Γ’ κατηγορίας στο δάσος 

Ελαιώνα Σερρών»  και 

                        β) «Συμπληρωματικών έργων υποδομής του ΧΥΤΑ του Δήμου Σερρών». 

                              

ΘΕΜΑ 37ο:   Αποδοχή μελέτης: «Οριοθέτηση τμήματος ρέματος Οινούσας».    

 

ΘΕΜΑ 38ο: Έγκριση παράτασης προθεσμίας περαίωσης των εργασιών των έργων:  

                        α) «Συντηρήσεις-βελτιώσεις αθλητικών εγκαταστάσεων Δήμου Σερρών»  

και 

                        β) «Κατασκευή κερκίδων θεατών στο αυτοκινητοδρόμιο Σερρών». 

 

 ΘΕΜΑ 39ο:  Διακοπή εργασιών του έργου: «Εργασίες συντήρησης Εθνικού Σταδίου 

Σερρών».  

                              

ΘΕΜΑ 40ο:   Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας του έργου: «Διάφορες εργασίες στο 1ο, 

3ο, 4ο Τ.Ε.Ε.».  

 

ΘΕΜΑ 41ο: Επέκταση – συμπλήρωση δικτύου ΦΟΠ:  

                        α) στην οδό Παν. Κεχαγιά  και    

                        β) στην οδό Κ. Σταμούλη.    

                          

ΘΕΜΑ 42ο: Έκδοση κανονιστικής απόφασης κυκλοφοριακών ρυθμίσεων στην πόλη 

των Σερρών με βάση την αριθμ. 302/2003 Απ. Δημ. Επιτροπής.  

 

ΘΕΜΑ 43ο: Έγκριση απ’ ευθείας αγοράς ακινήτου από τη Δ.Ε.Υ.Α.Σ.  

 

ΘΕΜΑ 44ο: Σύναψη δανείου με το Τ.Π. & Δ. προς πληρωμή ληξιπρόθεσμων οφειλών 

του Δήμου.  

 

 

3η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η    2004 

 

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και εκτός ημερησίας, έχουμε « Κατανομή ποσού σε ΟΤΑ του 

κράτους για την υλοποίηση προγραμμάτων – συμβάσεων με τον ΟΚΑΝΑ, καθώς και 

προγραμμάτων πρωτογενούς κατά των ναρκωτικών από κέντρα πρόληψης.»  

Τα θέματα εκτός ημερησίας.΄Εχουμε την επιστολή από την ΚΕΔΚΕ που είναι μπροστά 

σας να υπογράψουμε και να συμπληρώσουμε τα στοιχεία . Θέλετε να τα διαβάσετε; Δεν 

χρειάζεται να διαβάσω. Και επίσης έχουμε κατανομή ποσού σε ΟΤΑ του κράτους, για 

την υλοποίηση προγραμμάτων – συμβάσεων με τον ΟΚΑΝΑ καθώς και προγραμμάτων 

πρωτογενούς κατά των ναρκωτικών από κέντρα πρόληψης. Έχουμε ένα ποσό 51.009,00 

€.   

 

 - Εγκρίνεται.  
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ΘΕΜΑ  1ο: Κατανομή χώρων και καθορισμός του τρόπου χρήσεως αυτών προς 

προβολή των κομμάτων.  

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κατανομή χώρων και καθορισμός του τρόπου χρήσεως αυτών 

προς καταβολή των κομμάτων. Ήρθαν όλα τα κόμματα με τον κ.Αντιδήμαρχο , 

συνεννοηθήκανε, και δεν νομίζω κανείς συνάδελφος να έχει να προσθέσει κάτι.   

 

 - Εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ  2ο: Σύναψη προγραμματικής σύμβασης μεταξύ Δήμου και 

«ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟΥ ΤΑΜΕΙΟΥ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ 

ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ».  

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σύναψη συμπληρωματικής σύμβασης μεταξύ Δήμου και 

Περιφερειακού Ταμείου Ανάπτυξης. Είναι μια απόφαση , την οποία πήραμε για 57 

άτομα. Γίνετε μια τροποποίηση για συν 22 άτομα. Γίνονται σύνολο 79 .  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Δεν καταλάβαμε κ.Πρόεδρε. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είναι κ.Αναστασιάδη , η απόφαση που πήραμε για 57 άτομα με 

μερική απασχόληση, 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Πότε την πήρατε;  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο. Ο κος. Μητλιάγκας 

ανέπτυξε ολόκληρη θεωρία, ότι τα άτομα αυτά μπορούν να γίνουν πολύ περισσότερα με 

αυτούς και αυτούς. Κάναμε πάρα πολύ συζήτηση, 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Και έγιναν πολύ περισσότερα τα άτομα, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είπα το εξής: τροποποίηση του 57 γίνετε 59 κ. Αναστασιάδη .  

Δ. Σ.: 79  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 79. Μάλιστα. Τρίτο  Θέμα: Τροποποίηση, 

Δ. Σ.: Κύριε Πρόεδρε, προκήρυξη θα γίνει;  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μετά τις εκλογές θα γίνουν όλα.   

 

  - Εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ  3ο: Τροποποίηση συστατικής πράξης αμιγούς δημοτικής επιχείρησης με την 

επωνυμία: «ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗ ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΗΣ ΚΑΙ 

ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ».  

 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τροποποίηση συστατικής πράξης αμιγούς  Δημοτικής 

Επιχείρησης με την επωνυμία: Δημοτική Επιχείρηση Πολιτιστικής και Κοινωνικής 

Ανάπτυξης. Κανείς συνάδελφος;  

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Κύριε Πρόεδρε, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, 

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Δεν καταλαβαίνω γιατί πρέπει να γίνει ένα Διοικητικό 

Συμβούλιο 11μελές. Δεν το καταλαβαίνω αυτό. Εάν επιδιώκετε εκπροσώπευση 

αντιπροσωπευτικότερη στο Δ. Σ., θα έστω εάν προτείνατε να μπει ένας ακόμη Δημοτικός 

Σύμβουλος από την αντιπολίτευση, πιθανόν θα το σκεφτόμουν ότι θέλετε περισσότερη 

αντιπροσώπευση και έλεγχο. Αλλά τώρα βάζετε έναν υποψήφιο του συνδυασμού σας, 

μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου της ΔΕΥΑ, και έναν άλλο πολίτη, και από 9μελές 

γίνετε 11μελές  το ειδικό συμβούλιο. Δεν καταλαβαίνω τι σκοπό εξυπηρετεί η γιγάντωση 

των Διοικητικών Συμβουλίων. Η κοινωνία μας είναι μεγάλη βέβαια, αλλά από 5μελή και 

7μελή που ήταν, έγιναν 9μελή. Γιατί να γίνει 11μελές; Και τέλος πάντων, προτείνω στην 

θέση, εάν το κάνετε αυτό, να μπει ένας Δημοτικός Σύμβουλος από την αντιπολίτευση.  

 

 

5 



Δεν θέλω να θίξω την κα. Μπιτζίδου,  η οποία δεν έδωσε κανένα, καμιά αφορμή 

πλημμελούς παρουσίας της στο Διοικητικό Συμβούλιο της ΔΕΠΚΑ. Όμως εάν δείτε 

σήμερα, έχουμε προς έγκριση καμιά 100 αποφάσεις της ΔΕΠΚΑ. Και επειδή, όχι προς 

έγκριση, προς ενημέρωση. Και επειδή οι δημοτικές επιχειρήσεις είναι μέρος της 

λειτουργίας του Δήμου, λοιπόν δεν καταλαβαίνω. Πρώτον νομίζω ότι το Διοικητικό 

Συμβούλιο θα είναι δυσλειτουργικό με 11 μέλη. Έχουμε 9 και δεν είναι λειτουργικό. Και 

δεύτερον προτείνω, να μπει ένας ακόμη Δημοτικός Σύμβουλος από την αντιπολίτευση. 

κα ΜΠΙΤΖΙΔΟΥ: Κύριε Πρόεδρε τώρα, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: O κ. Αναστασιάδης κ. Μπιτζίδου συγνώμη λίγο, ορίστε κ. 

Αναστασιάδη. Παρακαλώ ησυχία, ορίστε κ.Αναστασιάδη. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Ευχαριστώ τον κ. Μητλιάγκα για την ευστοχία του. Εγώ, 

ο οποίος έχω κάνει το σύμβολο της πόλης, είναι μια προσφορά δική μου στην πόλη των 

Σερραίων. Εγώ, ο οποίος έχω κάνει την σημαία της πόλεως, προσφορά δική μου στην 

πόλη μου στα τέσσερα χρόνια, ο οποίος εγώ έχω αλλάξει όλα τα κακόηχα ονόματα στην 

πόλη των Σερραίων και τα έχω κάνει ελληνοπρεπή, τόλμησε αυτόν τον άνθρωπο, που 

έκανα εγώ Δήμαρχο στην …, να με βγάλει από το Διοικητικό Συμβούλιο της ΔΕΠΚΑ, 

για να βάλει έναν ελληνοπόντιο καινούργιο. Και τον κατήγγειλα δημόσια, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αναστασιάδη, κ. Αναστασιάδη, δεν χρειάζεται να 

μαλώνουμε τώρα . 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Κύριε Νυκτοπάτη θα μ΄ακούσεις σε παρακαλώ. Δεν 

μαλώνουμε. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να σεβόμαστε τον χώρο. Σε ακούμε, πιο κόσμια να λέτε αυτά 

που θέλετε πιο κόσμια, 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Σας παρακαλώ πάρα πολύ. Εδώ δημιουργείται ένα χάος, 

εγώ ο οποίος δημιούργησα, προσέξτε με, και κατήγγειλα πολλές φορές τον φίλο σου 

δημόσια ότι αυτά που κάνεις μέσα στην ΔΕΠΚΑ  είναι πρωτοφανή, 

Δ. Σ.: Φίλος ποιος είναι;  

Δ. Σ.: Δεν σέβεται καθόλου τον θεσμό. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Πρωτοφανή, και βγάζει εμένα από την ΔΕΠΚΑ  

επαναλαμβάνω, ο οποίος έχω κάνει προσφορά στην πόλη μου με ιδρώτα και έργο  το 

σύμβολο της πόλεως, και ο κ. Μητλιάγκας το ξέρει και οι πολίτες όλοι. Έχω κάνει την 

σημαία της πόλεως. Με δική μου πνευματική εργασία και χωρίς να…  γελάει και γελάει 

και δεν ντρέπεται να γελάει, και έβγαλε εμένα από την ΔΕΠΚΑ. Σε παρακαλώ κ. 

Νυκτοπάτη. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει κ.Αναστασιάδη. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Είναι δίκαια πράγματα αυτά;  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει κ. Αναστασιάδη. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  Για να βάλει ποιόν;  Ξέρει ποιόν έχει βάλει, χωρίς 

ντροπή.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η Δημοτική Αρχή δέχεται την πρόταση του κ. Μητλιάγκα, 

παρακαλώ να πάρετε τον λόγω κ. Μηλίδη, να βάλετε έναν από την αντιπολίτευση. Πείτε 

μας το όνομα. Ορίστε κ. Μηλίδη .  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Εγώ ήθελα να, βλέποντας την εισήγηση, είδα λοιπόν ότι λέει από 

5 μέχρι 11 μέλη. Συμφωνώ ότι κάποια στιγμή πρέπει να μπούνε, να είναι πιο 

πλουραλιστικό το Διοικητικό Συμβούλιο, για να υπάρχουν και περισσότερες σκέψεις, 

αφού πρόκειται και για ΔΕΠΚΑ, τέτοιες εταιρείες, ας το πούμε Οργανισμούς. Ήθελα να 

πω όμως, ότι από την εμπειρία μου στα διάφορα Διοικητικά Συμβούλια κ. Πρόεδρε και 

κ. Συνάδελφοι, ότι είναι δυσλειτουργικά. Αυτό είναι το πρόβλημα. Βέβαια συμφωνώ 

απολύτως με την πρόταση του κ. Μητλιάγκα, ότι καλά είναι να μπει ένας Δημοτικός 

Σύμβουλος, που στο κάτω – κάτω, αφουγκράζεται τα προβλήματα της πόλης, και μπορεί 

να τα φέρνει και μέσα  στο  Διοικητικό  Συμβούλιο.  Αλλά έχω έναν, έτσι ενδοιασμό. Δεν  
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είναι το νούμερο, είναι ότι είναι δυσλειτουργικό. Πότε αυτοί οι άνθρωποι θα κάνουν 

απαρτία κ. Πρόεδρε; Είμαστε σε πολλές επιτροπές και το βλέπουμε σε καθημερινή βάση. 

Δεν ξέρω. Πρέπει κάποια στιγμή να αναρωτηθούμε: είναι λειτουργικές αυτές οι 

επιτροπές έτσι, όταν είναι 11μελές αυτά τα συμβούλια;  Αυτό  τίποτε άλλο. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα παρακαλέσω από την αντιπολίτευση να μας προτείνετε το 

όνομα, εάν έχει κ. Μητλιάγκα. Ορίστε κ. Μηλίδη, πείτε μας ένα όνομα γιατί, 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Τον κ. Περδίκη.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τον κ. Περδίκη. Μάλιστα.  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Συμφωνώ και εγώ. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πολύ ωραία. Και εμείς συμφωνούμε με τον κ. Περδίκη.    

 

 - Εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ  4ο: Αποδοχή χρηματοδότησης ποσού 14.105,74 € και επιχορήγηση της 

ΔΕΠΚΑ για τη χρηματοδότηση Δικτύου Κοινωνικών Υποστηρικτικών 

Υπηρεσιών στο Δήμο Σερρών.  

  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αποδοχή χρηματοδότησης ποσού 14.105,74 € και επιχορήγηση 

της ΔΕΠΚΑ για την χρηματοδότηση δικτύου των χορηγών. Τυπικό το θέμα, πάρτε κ. 

Αγγελίδη, το πέμπτο θέμα, 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Ναι κ. Πρόεδρε, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τι να σου πω. Είναι ένα ποσό το οποίο παίρνουμε, για πείτε, 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Μα δεν έχω αντίρρηση επ΄αυτού.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κ. Μηλίδη.  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Μην προεξοφλείτε τι θα πω. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Μηλίδη, όταν θέλετε τον λόγο πάντα τον έχετε.  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Συμφωνώ, συμφωνώ για το ποσό. Δεν έχω αντίρρηση. Απλώς 

ήθελα να πω το εξής:Μου έχει αναφερθεί ότι δεν έχουν πληρωθεί οι επιμορφωτές εδώ 

και δύο χρόνια. Και όχι από τους ίδιους, ειλικρινά το λέω, όχι από τους ίδιους τους 

επιμορφωτές. Από ανθρώπους που πηγαίνουν εκεί μέσα, και καλά κάνουν, να μάθουν, 

τις ελεύθερες ώρες τους οι Σερραίοι πολίτες, να μάθουν κεραμική, να μάθουν κάποια 

άλλα αντικείμενα που πραγματοποιούνται στην ΔΕΠΚΑ .  

Θα παρακαλούσα λοιπόν να δεσμευτούμε εδώ, να τους πληρώσουμε . Ξέρετε ότι δεν 

υπάρχει, όταν ο εργαζόμενος δεν παίρνει έστω αυτή την μικρή αμοιβή που πρέπει να 

πάρει, δεν μπορεί να έχει τον ζήλο να προσφέρει, κάτι που χρειάζεται.  

Και κάτι ακόμη για την ΔΕΠΚΑ. Πολύ καλά κάνουμε και λέμε ότι ναι να 

επιχορηγήσουμε και να κάνουμε. Όμως μερικά πράγματα για τα οποία είχε δεσμευτεί, 

και είχε δεσμευτεί με δημόσια δήλωση, με συνέντευξη τύπου αν θυμάμαι καλά, δεν 

έγιναν. Παράδειγμα να σας πω κάτι που με ξένισε πάρα πολύ: Σε συνέντευξη τύπου είχε 

ειπωθεί από τον Πρόεδρο και από τον Δήμαρχο, ότι την Πρωτοχρονιά, η πόλη θα είναι 

φαντασμαγορική. Θα είναι το κάτι άλλο. Δεν είδαμε τίποτε. Μια απογοήτευση. Και λέω, 

μήπως πρέπει λίγο να ανέβει το έργο και η ποιότητα της ΔΕΠΚΑ; Αυτά είχα να πω, γιατί 

πραγματικά μέχρι στιγμής τα μόνα που είδα, καλά πρόσφεραν κάποια κάστανα, ξέρω 

εγώ, δεν νομίζω αυτός είναι και ο ρόλος της ΔΕΠΚΑ. Νομίζω είναι πολύ πιο 

σημαντικός. Ευχαριστώ πολύ. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Τζιώνη ορίστε, παρ΄ όλο που το θέμα είναι αποδοχή 

χρηματοδότησης, είμαστε εκτός, αλλά εν πάση περιπτώσει, 

κ. ΤΖΙΩΝΗΣ: Συμφωνώ για την αποδοχή, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πείτε κάτι στον κύριο, 

κ. ΤΖΙΩΝΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το θέμα είναι αποδοχή. Παίρνουμε κάποια χρήματα. Λοιπόν … 

δώστε μια απάντηση στον κ. Μηλίδη .  
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κ. ΤΖΙΩΝΗΣ:Επειδή είπε, ένα χρόνο είδατε μόνο τον φωτισμό και τα κάστανα; 

Ένα χρόνο κάνουμε ένα σωρό εκδηλώσεις. Προσκλήσεις παίρνεται για τόσες 

εκδηλώσεις, από πέρυσι που αναλάβαμε. Συνεχίσαμε όλες τις εκδηλώσεις που ήταν από 

την προηγούμενη δημοτική αρχή , και προσθέσαμε και δικές μας.  

Εγώ δεν νομίζω, είναι άδικο να λέτε ότι μόνο δηλ. τα κάστανα είδατε για την 

Πρωτοχρονιά. Είχαμε προγραμματίσει και άλλες εκδηλώσεις όπως ξέρετε, και λόγω 

καιρικών συνθηκών δεν μπορέσαμε να τις πραγματοποιήσουμε. Ήδη έχουμε εμπλουτίσει 

και το πρόγραμμα της Τσικνοπέμπτης. Αν ήσασταν προχθές, και λόγω καιρικών 

συνθηκών πάλι ήρθε λιγότερος κόσμος, αλλά είχαμε οργανώσει πάρα πολύ ωραίο 

πρόγραμμα, και με μια πολύ ωραία φιλαρμονική ορχήστρα , που παρουσίασε ένα 

πρόγραμμα  τριών τετάρτων μέσα στο κρύο. Είναι άξιοι συγχαρητηρίων όλοι αυτοί που 

συμμετείχαν .  

Έχουμε προγραμματισμένες εκδηλώσεις  και για φέτος, και συνέδρια λαϊκά, λαϊκού 

πολιτισμού και ένα σωρό εκδηλώσεις που ανεβάζουν το πολιτιστικό επίπεδο της πόλης 

μας.  

Θα παρακαλέσω πάρα πολύ, να κάνετε λίγο υπομονή, να δείτε το έργο το οποίο θα 

πραγματοποιηθεί και φέτος, και μετά μπορείτε να μας κρίνετε .  

Όσον αφορά για τους επιμορφωτές, έχουν να πληρωθούν ένα χρόνο και όχι δύο χρόνια. 

Γνωρίζω το πρόβλημα, έχουν δίκαιο όλοι αυτοί οι επιμορφωτές, ζητώ την κατανόησή 

τους, αλλά πιστεύω ότι πολύ σύντομα επειδή περιμένουμε κάποια χρήματα, πολύ 

σύντομα θα τους ικανοποιήσουμε. Είναι και πρωταρχικό μέλημα και δικό μας και μας 

απασχολεί ιδιαίτερα. 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, δεν ξέρω εάν τελείωσε ο κ. Τζιώνης, εάν μου 

επιτρέπετε μόνο μία παρατήρηση. Όπως είδατε, δεν αναφέρθηκα στην Τσικνοπέμπτη 

πραγματικά, γιατί έκανε πολύ κρύο, το καταλαβαίνω. Φυσικά δεν μπορούσαν να γίνουν 

εκδηλώσεις με εκείνο το 10 υπό το μηδέν. Και αυτό έπρεπε να εκτιμηθεί που δεν 

αναφέρθηκα Αναφέρθηκα στην Πρωτοχρονιά, που είχε δοθεί αυτή η δέσμευση με την 

συνέντευξη τύπου, ότι θα ήταν φαντασμαγορική η πόλη και δεν είδαμε τίποτε  Αυτό 

ήθελα να πω.  

Για τους επιμορφωτές, ευχαριστώ πολύ που δεσμεύεται ο Πρόεδρος ότι θα πληρωθούν. 

Απ΄ ότι ξέρω και οι ιδιώτες που πηγαίνουν για να μάθουν κάτι εκεί πέρα στην ΔΕΠΚΑ, 

πληρώνουν και ένα ποσό. Μπορεί να μην  είναι μεγάλο, μου είπανε ότι είναι 45 €, δεν το 

κρίνω, αλλά νομίζω ότι οι επιμορφωτές πρέπει να πληρωθούν. Αυτό είναι όλο.  

 

Ίδωμεν. Θα δω. Και δεν μπορώ να μην κρίνω. Είμαστε 1 χρόνο και δύο μήνες δημοτική 

αρχή , Είστε,  λοιπόν δεν μπορώ να μην κρίνω. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κ. Αναστασιάδη. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Παρακαλώ, τι θα πει Δίκτυο Κοινωνικών Υπηρεσιών, δεν 

το κατάλαβα. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν κατάλαβα. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Τι θα πει Δίκτυο Κοινωνικών Υπηρεσιών, για όνομα του 

Θεού. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ πάρα πολύ. Σας παρακαλώ. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Παρακαλώ θερμά να μου πείτε για το Δίκτυο Κοινωνικών 

Υπηρεσιών. Τι θα πει Κοινωνική Υπηρεσία καταρχήν; Το κατάντημα που είπε ο Γιατρός; 

Αυτά είναι; Τα κάστανα και τα αυγά ; Αυτή είναι η Κοινωνική Υπηρεσία; Φέρατε 5 κιλά 

κάστανα εκεί πέρα στον κόσμο; Και 2 αυγά; Παρακαλώ θερμά να μου εξηγήσετε τι θα 

πει Κοινωνική Υπηρεσία.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πριν εξηγήσει κ.Μηλίδη, θα παρακαλέσω το σώμα, προσέξτε 

με, επειδή ξεφύγαμε από το θέμα, παρακαλώ να μην με διακόψετε. Το θέμα ήταν 

συγκεκριμένο για μια αποδοχή, για κάποια χρήματα τα οποία παίρνουμε. Τώρα ξεφύγαμε 

από το θέμα. Θα παρακαλέσω τους Συναδέλφους να μην ξεφεύγουμε από το θέμα. 

Δημιουργείτε την συζήτηση που δεν έχει καμία σχέση. Η κ. Ιλανίδου θα εξηγήσει στον κ. 
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 Αναστασιάδη τι εδόθησαν. Θα παρακαλέσω να κλείσει το θέμα αυτό με την απάντηση 

της κ. Ιλανίδου. Ορίστε κ. Ιλανίδου.  

κα ΙΛΑΝΙΔΟΥ: Δίκτυο Κοινωνικών Υποστηρικτικών Υπηρεσιών  είναι ένα 

Ευρωπαϊκό Πρόγραμμα, το οποίο ξεκίνησε τον Μάιο. Έχουμε πάρει το 40%. Τελείωσε 

αυτό το πράγμα, είναι για μισθούς του προσωπικού. Και τώρα ζητήσαμε να πάρουμε το 

υπόλοιπο της χρηματοδότησης από την Ευρωπαϊκή Ένωση. Αυτό το πρόγραμμα είναι το 

κύτταρο που λέμε εμείς, και ενημερώνει τον κόσμο για την ανεργία, το σχολείο….. 

κοινωνιολόγων. Είναι μέσω της ΔΕΠΚΑ, το έχουμε πάρει το πρόγραμμα και είναι η 

δεύτερη δόση του Ευρωπαϊκού αυτού προγράμματος. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Δέσποινα, αυτά τα , Δέσποινα από πού έρχονται; 

κα ΙΛΑΝΙΔΟΥ: Από την Ευρωπαϊκή Ένωση, είναι της περιφέρειας, είναι από 

την Θεσσαλονίκη . Και αποδεχόμαστε την δεύτερη δόση αυτού του προγράμματος. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πέμπτο θέμα, σας απάντησε κ. Αναστασιάδη. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: ΄Όχι δεν απάντησε καθόλου. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν πέστε τι θέλετε, και δεν θα ξανααπαντήσει κανείς. 

Ορίστε σας ακούμε. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  Εγώ ζήτησα με αίτηση επίσημα, κ.Νυκτοπάτη όταν σε 

μιλάνε κ. Συνάδελφε να με κοιτάς στα μάτια. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πάντα, με πολύ ευγένεια, γιατί σέβομαι τον χώρο που 

βρίσκομαι, πάντα. Και με όποιους συζητώ. Σέβομαι πολύ αυτό το χώρο. Ειλικρινά τον 

σέβομαι και νιώθω υποχρεωμένος από τον σερραικό λαό που με τιμά πάντα με την ψήφο 

του. Σας ακούω πολύ καλά, ορίστε. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Αλίμονο σε αυτό τον φτωχό σερραικό λαό , αλίμονο.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει, εντάξει, ορίστε , συνεχίστε κ. Αναστασιάδη.  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Συνεχίζω. Και θα παρακαλέσω πάρα πολύ , την τελευταία 

φορά έχω κάνει μια αίτηση και ζητώ την πρόθεση να μου δώσετε τα ονόματα , που πήγε 

η Κοινωνική Μέριμνα που λέτε και μοίρασε πετρέλαιο και τρόφιμα. Επαναλαμβάνω 

περάσανε δύο μήνες, δεν μου δίνετε, γίνετε απόκρυψη στοιχείων. Θα με αναγκάσετε να 

πάω στον Εισαγγελέα . Το καταγγέλλω δημόσια, και σας παρακαλώ τελευταία φορά , 

μου υποσχεθήκατε, 

Δ. Σ.: Είναι εκτός θέματος , προχώρα. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Δεν μου δίνουνε στοιχεία επίσημα, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγώ αναλαμβάνω την ευθύνη κ. Αναστασιάδη να σας δώσω 

εγώ τα στοιχεία. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Απόκρυψη στοιχείων, δεν μου δίνουν επίσημα τα 

στοιχεία. Διότι εγώ τα Χριστούγεννα, σε παρακαλώ, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα σας δώσω εγώ τα στοιχεία την Πέμπτη, την εβδομάδα αυτή . 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Ωραία , θα το δούμε.  

κα ΙΛΑΝΙΔΟΥ: Μα το έχει επαναλάβει τόσες φορές. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι κ. Ιλανίδου, σας παρακαλώ πολύ . Κ. Αναστασιάδη, θα σας 

δώσω εγώ τα στοιχεία ο ίδιος.   

 

- Εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ  5ο: Αποδοχή ανταποδοτικού τέλους υπέρ ΟΤΑ από παραγωγούς ηλεκτρικής 

ενεργείας δια χρήσεως ανανεωσίμων πηγών ενεργείας.  

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αποδοχή ανταποδοτικού τέλους υπέρ ΟΤΑ από παραγωγούς 

ηλεκτρικής ενέργειας δια χρήσεως ανανεώσιμων πηγών ενέργειας. Είναι από την ΔΕΗ 

κάποια χρήματα που παίρνουμε.   

 

 - Εγκρίνεται.  
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ΘΕΜΑ  6ο: Συμμετοχή ή μη του Δήμου στην αύξηση του μετοχικού κεφαλαίου της 

ΕΔΕΧΥ.  

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συμμετοχή ή μη του Δήμου στην αύξηση του μετοχικού 

κεφαλαίου της ΕΔΕΧΥ. Είμαστε όπως γνωρίζετε μέτοχοι σε αυτήν την εταιρεία. Δεν 

επιθυμεί η Δημοτική Αρχή για την αύξηση του μετοχικού κεφαλαίου. Και εάν κανείς 

Συνάδελφος έχει να προσθέσει κάτι, ορίστε. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Θέλω να ενισχύσω αυτό, διότι τόσο καιρό που είμαστε μέτοχοι 

δεν είδαμε τίποτε. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πολύ ωραία. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Δεν είδαμε τίποτε το καλό και για τους Συναδέλφους, θέλω να 

αναφερθώ και στο Μαρούσι. Ο Δήμος Αμαρουσίου έκανε αυτή την εταιρεία, 

πληρώνουμε εμείς δήθεν-μήθεν να μας στέλνει πληροφορίες για προγράμματα και λοιπά. 

Μέχρι στιγμής τίποτα. Κάνουν αύξηση κεφαλαίου, θέλουν λεφτά με την προϋπόθεση να 

κάνουν την δουλειά τους αυτοί, και εμάς στην περιφέρεια να μας παίρνουν τα λεφτά και 

να είμαστε απλοί θεατές . Συμφωνώ. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πολύ ωραία.  

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Κύριε Πρόεδρε,  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ κ. Μητλιάγκα. 

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: ..είμαι υπέρ του να συμμετέχει .. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Υπέρ, μάλιστα, κ. Μαρτζάρη σημειώστε παρακαλώ την 

πρόταση του κ. Μητλιάγκα. Να σημειωθεί και η πρόταση του κ. Γκότση παρακαλώ.   

 

- Δεν εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ  7ο: Παραχώρηση κατά χρήση πέντε (5) λυομένων οικιών, εμβαδού 50 τ.μ. 

εκάστη σε οικονομικά αδυνάτους δημότες μας (ROM). 

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παραχώρηση κατά χρήση πέντε λυομένων οικιών, εμβαδού 50 

τ.μ. εκάστη σε οικονομικά αδυνάτους δημότες μας (ROM). Κανείς Συνάδελφος; Όγδοο 

θέμα.  

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Κύριε Πρόεδρε, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ κ. Μητλιάγκα.  

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Νομίζω ότι είναι πρέπον να , 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ κάντε λίγο ησυχία κ. Συνάδελφοι, και από έξω 

σας παρακαλώ. Ορίστε κ. Μητλιάγκα. 

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Νομίζω ότι είναι πρέπον να αναφερθεί στην αίθουσα του 

Δημοτικού Συμβουλίου, ότι επιτέλους βρίσκει λύση και εξ΄ ολοκλήρου το θέμα της 

οικιστικής αποκατάστασης των τσιγγάνων, που ήταν εγκατεστημένοι στο ΤΕΙ. Μετά τα 

είκοσι σπίτια βαριάς προκατασκευής που κτίσαμε, τα καινούργια εάν δεν κάνω λάθος 

είκοσι περίπου λυόμενα, δεν είναι για τρέχουσες ανάγκες. Αλλά καθώς τα είδα είναι 

μεγάλα και ωραία και αντιμετωπίζουν με πολύ αξιοπρεπή τρόπο τις συνθήκες διαβίωσης, 

την μετεγκατάσταση των τσιγγάνων και την κατοικία των τσιγγάνων από τα ΤΕΙ σε 

αυτές τις κατοικίες. Όπως έχουμε μιλήσει και μαζί κ. Δήμαρχε, μαζί με τα 90 περίπου 

δάνεια που εδόθησαν από το Υπουργείο Εσωτερικών για την στεγαστική αποκατάσταση 

των συμπολιτών μας τσιγγάνων, 

Δ. Σ.: Θα φτάσουν τα 200 κ.Μητλιάγκα.  

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Και μαζί με αυτά που μου είπατε ότι θα,  

Δ. Σ.:  Πάμε για 200, 

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: τα 200, γίνετε ένα ουσιαστικό βήμα βελτίωσης της 

οικιστικής κατάστασης των συμπολιτών μας αυτών. Νομίζω όμως ότι το μεγάλο 

πρόβλημα είναι ο χώρος, τα οικόπεδα δηλαδή.  Επειδή τα πέριξ του ιδίου σχεδίου πόλεως  
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εκεί στην γειτονιά  του Αγίου Αθανασίου και στα νεόκτιστα …, με πληροφόρησε η 

υπηρεσία μας, ότι είναι εντός οικιστικής ζώνης. Δεν ξέρω εάν πρέπει να το δούμε 

κ.Δήμαρχε είτε με την αναθεώρηση του γενικού πολεοδομικού σχεδίου, που είδα ότι 

ανέλαβε την δαπάνη το ΥΠΕΧΩΔΕ, 

Δ. Σ.: Ναι τα καταφέραμε μετά από πολύ ταλαιπωρία. 

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Είτε εάν μπορούμε να εκπονήσουμε ένα τοπικό ρυμοτομικό, 

να δώσουμε την δυνατότητα άμεσα, μάλλον την άμεση δυνατότητα αγοράς οικοπέδων 

από τους ανθρώπους εκεί, γιατί εάν δεν έχουν οικόπεδο νόμιμο για να χτίσουνε, δεν θα 

πάρουν τα δάνεια. Και δεν ξέρω εάν είναι σε θέση ο Δήμος αυτή την στιγμή να τους 

δώσει γη, και που να τους δώσει. Πιστεύω δηλαδή, ότι μαζί με αυτά τα είκοσι, και τα δύο 

σπίτια για τον πολιτισμό που θα, βλέπω υπάρχει σαν θέμα στον Δήμο, εάν δούμε την 

δυνατότητα διευκόλυνσης στο να αγοράσουν οικόπεδα και να χτίσουνε με τα 200 

περίπου δάνεια των 20.000.000 εκατομμυρίων  που είναι άτοκα, και στην ουσία δεν θα 

πληρώσουνε φράγκο οι άνθρωποι, διότι είναι με την εγγύηση του κράτους. Λοιπόν δίνετε 

μια πολύ σπουδαία λύση σε ένα μέρος του προβλήματος, όχι συνολικά. Δεν προτείνω να 

πάρουμε απόφαση τώρα, γιατί τα θέματα αυτά πλέον δεσμεύουν. Προτείνω όμως να το 

σκεφτούμε σοβαρά. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Κύριε Πρόεδρε,  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κ. Γκότση, περιμένουμε την απάντησή σου. Ορίστε κ. 

Γκότση. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Πάνω σε αυτό το θέμα κ. Πρόεδρε, κ. Δήμαρχε, κ. Συνάδελφοι, 

θα ήθελα να τοποθετηθώ και να πω τα εξής: Επειδή πιστεύω ότι θα πρέπει να υπάρχει 

αβρότητα μεταξύ ανδρών , δεν πρέπει να μην σημειώσουμε και να μην εξάρουμε τις 

προσπάθειες της προηγούμενης Δημοτικής Αρχής, και εγώ θα πω και της δικιάς μας και 

πιο μπροστά, αλλά υλοποιήθηκε από τον κ. Μητλιάγκα η οικιστική αποκατάσταση 

αυτών των αθίγγανων, είναι κάτι το οποίο δεν πρέπει να το παραβλέψουμε, και θέλω να 

κάνω μια πρόταση κ. Δήμαρχε: Να κάνετε κάτι, μια εκδήλωση εκεί μαζί με τον κ. 

Μητλιάγκα και όσοι Δημοτικοί Σύμβουλοι παραβρεθούν, κάτι σαν εγκαίνια να πω, κάτι 

σαν, να πλησιάσουμε κάπως εκεί αυτούς τους ανθρώπους και να τους δώσουμε, να τους 

κάνουμε μια εκδήλωση. Και να δώσουμε και αυτό το οποίο ανήκει και στον κ. 

Μητλιάγκα αλλά και σε όλη την προηγούμενη Δημοτική Αρχή αλλά και στην σημερινή, 

για το μεγάλο πρόβλημα το οποίο λύθηκε. Νομίζω ότι έγινε αυτή η οικιστική 

αποκατάσταση χωρίς ας πούμε να ξέρει ο σερραικός λαός, γιατί ο σερραικός λαός ξέρει 

μόνο τα προβλήματα όταν βρέχει εκεί που αντιμετωπίζονται και πάει η κάμερα και 

παίρνει, και δείχνουν τα κακά. Μια εκδήλωση να δείξουμε τα καλά εκείνης της περιοχής. 

Αυτή την πρόταση κάνω κ. Πρόεδρε.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μάλιστα. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Έθιξε ο κ. Μητλιάγκας ένα σοβαρό πρόβλημα πραγματικά. 

Διότι ναι μεν έχουμε καταφέρει από την μια μεριά μετά τον πρώτο οικισμό, ο οποίος έχει 

γίνει από την προηγούμενη Δημοτική Αρχή, με τα καινούργια είκοσι σπίτια που πήραμε 

να εξασφαλιστεί η απελευθέρωση του χώρου του ΤΕΙ. Και μάλιστα όχι μόνο αυτού, 

αλλά και του διπλανού οικοπέδου το οποίο θα μας δώσει την δυνατότητα να βοηθήσουμε 

στην επέκταση και στην περαιτέρω αναβάθμιση του Ιδρύματος αυτού του εκπαιδευτικού. 

Αλλά από εκεί και πέρα το πρόβλημα είναι γνωστό ότι εξακολουθεί να υπάρχει, όσον 

αφορά τον τρόπο διαβίωσης στους δύο μεγάλους οικισμούς που υπάρχουν. Μάλλον στην 

ουσία είναι ενοποιημένοι αλλά είναι χωρισμένοι σε δύο ας τις πούμε γειτονιές. Είναι η 

Φλωρίνης και ο Άγιος Αθανάσιος. Αυτή την στιγμή υπάρχει προοπτική να παρθούν 200 

δάνεια αλλά όντως όπως διευκρινίστηκε, υπάρχει το πρόβλημα του οικοπεδικού χώρου. 

Υπάρχουν σκέψεις διάφορες. Το πρόβλημα δεν είναι παρά πολύ απλό. Χρειάζεται 

μεθόδευση. Το να πάμε, το να προχωρήσουμε στην προσπάθεια, να κάνουμε τοπικό 

ρυμοτομικό και μάλιστα εκτός, θα δημιουργήσει κάποιο πρόβλημα. Ίσως γιατί θα 

χρειαστεί αρκετός χρόνος.  Δεν μπορεί να γίνει πολύ γρήγορα. Η καλύτερη λύση θα ήταν  
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να μπορέσουμε να εξασφαλίσουμε μέσα στην επέκταση, εκεί που γίνετε η πράξη 

εφαρμογής, χώρο ικανοποιητικό. Είμαστε σε αναζήτηση αυτού , το έχουμε κουβεντιάσει 

κάποια στιγμή κ. Μητλιάγκα και μαζί, ξέρετε ότι γίνετε κάποια προσπάθεια. Θα κάνουμε 

ότι είναι δυνατόν για να ολοκληρωθεί η όλη διαδικασία. Βέβαια γνωρίζουμε ότι το 

οικιστικό είναι ένα σκέλος για την ολοκληρωτική αποκατάσταση και την ένταξη της 

κοινωνικής αυτής ομάδας. Υπάρχουν και άλλα προβλήματα. Θα λέγαμε ότι το ένα είναι 

το εργασιακό και το δεύτερο είναι εκείνο της παιδείας. Χρειάζεται δουλειά, αλλά όταν 

γίνετε το ξεκίνημα και όταν αποφασίζουμε να δώσουμε λύση, νομίζω ότι όλα μπορούν 

να προχωρήσουν καλά. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Στην πρόταση του κ. Γκότση. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όσον αφορά για την πρόταση θα πρέπει να έχουμε κάτι 

ολοκληρωμένο. Νομίζω ότι το ολοκληρωμένο θα το έχουμε με την συμπλήρωση των 

είκοσι σπιτιών των λυόμενων, ούτως ώστε θα ήθελα να σας πω, ούτως ώστε να 

μπορέσουμε να κάνουμε, να έχουμε μια καινούργια ευκαιρία. Θα ήθελα να σας πω, ότι 

είχα ζητήσει εγώ κάποια στιγμή το καλοκαίρι από τον κ. Σκανδαλίδη να έρθει για να 

γίνουν επίσημα εγκαίνια. Αλλά δεν του βόλεψε. Είχα πει μάλιστα με την ευκαιρία των 

ΕΛΕΥΘΕΡΙΩΝ να έρθει, οπότε θα ήταν μια πολύ καλή ευκαιρία και θα μπορούσαμε 

κατά αυτόν τον τρόπο, τα είκοσι αυτά σπίτια που έγιναν από την προηγούμενη Δημοτική 

Αρχή να τα εγκαινιάσει ο Υπουργός που είχε δώσει τα χρήματα για τον οικισμό και 

ταυτόχρονα να έχουμε την ευκαιρία να αποδώσουμε την τιμή που αξίζει στην 

προηγούμενη Δημοτική Αρχή. Εν πάση περιπτώσει δεν ταίριαξε τότε. Τώρα με την 

ευκαιρία που ήδη ολοκληρώνουμε και τα επόμενα είκοσι σπίτια, με την ολοκληρωτική 

απελευθέρωση του χώρου του ΤΕΙ και του διπλανού όπως είπα χώρου, είναι πραγματικά 

καιρός να πούμε ότι ολοκληρώνουμε ένα βήμα στον τομέα αυτόν της αποκατάστασης. 

Διότι όσον αφορά την επίλυση του στεγαστικού προβλήματος, είναι μερική για ένα μόνο 

τμήμα από τους ανθρώπους αυτούς, αλλά όσον αφορά την αποδέσμευση του χώρου και 

την απελευθέρωση του ΤΕΙ για την ανάπτυξη του προγράμματός τους, είναι 

ολοκληρωτική η κίνηση. Ολοκληρώνετε η διαδικασία.  

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Επιτρέπεται και τελειώνω. Εγώ βέβαια δεν θα ευχηθώ κ. 

Πρόεδρε να έρθει ο κ. Σκανδαλίδης, γιατί δεν θα είναι Κυβέρνηση. Λοιπόν,  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ πολύ. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν έχει σημασία, θα έρθει ο άλλος Υπουργός. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Οπότε με τον κ. Μητλιάγκα, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ.Μητλιάγκας το δικαιούται, 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Να συνεννοηθείτε μαζί με τον κ. Μητλιάγκα και από κοινού να 

γίνει. Σ΄ άρεσε κ. Πρόεδρε; 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι.   

 

- Εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ  8ο: Συγκρότηση τετραμελούς επιτροπής για την επιλογή του καλλιτέχνη 

φιλοτέχνησης των προσωπογραφιών των διατελεσάντων δημάρχων. 

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συγκρότηση τετραμελούς επιτροπής για την επιλογή του 

καλλιτέχνη φιλοτέχνησης των προσωπογραφιών των διατελεσάντων δημάρχων. Το 

όγδοο θέμα από λάθος Κύριοι, στο όγδοο θέμα η  συγκρότηση τετραμελούς επιτροπής 

λέει, είναι πενταμελούς επιτροπής. Παρακαλώ εάν θέλετε, η οποία αποτελείται από ένα 

Δημοτικό Σύμβουλο, προτείνουμε τον κ. Γρηγοριάδη. Εκ μέρους της ΔΕΠΚΑο κ. 

Τζιώνης να προτείνει έναν από την ΔΕΠΚΑ. Και τρεις καλλιτέχνες τους οποίους εδώ 

έχει στην εισήγηση, αναφέρει κάποια ονόματα. Ο κ.Γρηγοριάδης από την Δημοτική 

Αρχή . Ο κ. Τζιώνης από την ΔΕΠΚΑ θα παρακαλέσω να μας πει κάποιο όνομα εάν 

μπορείτε τώρα. Η κα. Αναγνωστίδου.  

Δ. Σ.: Να ακούσουμε κύριοι. 
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κ. ΤΖΙΩΝΗΣ: Η κ. Αναγνωστίδου. 

Δ. Σ.: Τι γίνετε κ. Πρόεδρε; Τετραμελούς .. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πενταμελούς γίνετε. Τετραμελούς λέει εδώ. Ένας Δημοτικός 

Σύμβουλος , ένας από την ΔΕΠΚΑ, και τρεις καλλιτέχνες τους οποίους εδώ έχει κάποια 

ονόματα ο κ. Τριαντάλου που εισηγείται, Μέλος του Δ.Σ. της ΔΕΠΚΑ. Ένας 

επιστημονικός συνεργάτης , ένας Δημοτικός Σύμβουλος, ένα μέλος του Συλλόγου, 

Δ. Σ.: Δεν αναφέρονται ποιοι είναι; 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι, όχι 

Δ. Σ.: Δεν αναφέρει η απόφαση πρόσωπα, αλλά φορείς που θα υποδείξουν 

πρόσωπα.  Είναι ο Σύλλογος Εικαστικών Καλλιτεχνών Βορείου Ελλάδος, είναι η Σχολή 

Καλών Τεχνών του Πανεπιστημίου της Θεσσαλονίκης, και είναι και το Άρτιο της 

ΔΕΠΚΑ. 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Κύριε Πρόεδρε.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ κ. Μηλίδη. 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Για το θέμα αυτό θα ήθελα να ρωτήσω εάν έχει προϋπολογιστεί 

κάποιο κόστος, πόσο είναι το κόστος . Και ένα άλλο ερώτημα που θέλω να θέσω είναι 

ότι στον Δήμο μας  δεν υπάρχει Πινακοθήκη . Που αυτές οι προσωπογραφίες θα 

συντηρηθούν και θα κάνουν . Υπάρχει και αυτό το μεγάλο πρόβλημα. Νομίζω υπάρχουν 

και άλλα ανάλογα έργα τα οποία θα έπρεπε να είναι σε μια Πινακοθήκη αλλά δεν 

υπάρχει. Αυτά τα δύο. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και πρέπει να γίνει και μια Πινακοθήκη που λέει ο κ. Μηλίδης 

πολύ σωστά . Ορίστε κ. Αναστασιάδη.  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Εδώ πρόκειται να δοθούνε τιμές απ΄ ότι φαίνεται . Να 

δοθούνε έπαινοι και τιμές σε ανθρώπους που έχουν γίνει Δήμαρχοι σε αυτή την πόλη . 

Που άλλοι ήτανε ικανοί και άλλοι όχι. Άλλοι την έχουν αγαπήσει την πόλη και άλλοι την 

έχουνε καταστρέψει. Άλλοι που την έχουν βοηθήσει και άλλοι που την έχουν 

λεηλατήσει. Και θέλετε εσείς τώρα, χωρίς να έχετε καθόλου ντροπή, να κάνετε 

πορτραίτα σε όλους τους Δήμαρχους. Πεθαμένους και ζωντανούς.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καταρχήν δεν μιλάμε γι΄αυτό Κύριε. Λάθος κάνεις.  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Γι΄ αυτό δεν μιλάμε; 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λάθος κάνεις,  δεν μιλάμε γι΄ αυτό 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Η επιτροπή γι΄ αυτό δεν γίνετε;  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν μιλάμε για το θέμα αυτό.  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Επιτροπή , … εσείς …, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι ποιοι εσείς, ποιοι εσείς. ΄Όχι δεν κάνουμε. Κάνει ειδική 

επιτροπή. Ειδική επιτροπή εισηγείται , όχι εμείς η Δημοτική Αρχή, 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Μου φαίνεται δεν καταλαβαίνετε για πιο πράγμα μιλάμε, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν με καταλαβαίνετε, 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Εσείς θέλετε να κάνετε πορτραίτα, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εμείς δεν κάνουμε τίποτε η Δημοτική Αρχή. Κάνουμε αυτό που 

πρέπει να κάνουμε. Αυτούς που προτείνουν, αυτούς πρέπει να κάνουμε. Αυτούς που μας 

λένε, αυτούς μπορούμε να βάλουμε. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Εσείς θέτεται το θέμα να γίνει επιτροπή για να κάνετε 

πορτραίτα σε Δημάρχους. Έτσι δεν είναι;  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Ε τι λέω εγώ τόση ώρα; 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και λέει το εξής: Ένας Δημοτικός Σύμβουλος, ένας από την 

ΔΕΠΚΑ. Είναι συγκεκριμένα τα πράγματα κ. Αναστασιάδη. Τι να μας πείτε τώρα. 

Παρακαλώ. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Μιλάμε περί τιμών και επαίνων, 

Δ. Σ.: Όλων των Δημάρχων εννοείται. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Μιλάμε περί τιμών και επαίνων. Έτσι δεν είπες; 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι. 
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κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Και σου επαναλαμβάνω, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Βάζουμε άτομα λες που δεν ξέρουμε. Τι βάζουμε, δεν 

κατάλαβα αυτό. …. Συνέχισε κ. Αναστασιάδη 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Παρακαλώ, … 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: … Ξέρεις τι θα σε παρακαλέσω κ. Αναστασιάδη; Μόλις 

τελειώσετε να μας κάνετε και πρόταση, τι προτείνετε. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Βεβαίως θα σου κάνω πρόταση, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε,  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Για να καταλάβεις την σοβαρότητα του θέματος, γιατί 

δεν καταλαβαίνεις πόσο σοβαρό θέμα είναι αυτό, όταν πρόκειται περί τιμών θα σου 

εξηγήσω μία λεπτομέρεια, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Στην ουσία τώρα κ. Αναστασιάδη,  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Στην ουσία τώρα ….. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Στην ουσία,… μην με συγχύζεις τώρα,  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Μιλάμε περί επαίνων, καταλαβαίνεις; Υπάρχουνε 

Δήμαρχοι οι οποίοι έχουν κάνει πολύ κακό σε αυτή την πόλη. Και υπάρχουν Δήμαρχοι 

που την έχουν λεηλατήσει. Υπάρχουν Δήμαρχοι που έχουν κάνει .. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και ποιος είναι εις θέση να ξεχωρίσει το πράγμα αυτό;  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Οι πολίτες, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εσείς; 

Δ. Σ.: Κάνεις διάλογο μαζί του; Με αυτόν τον β..κάνεις διάλογο; 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Οι πολίτες ,…. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  Ποιοι πολίτες; … Συνεχίστε κ. Αναστασιάδη. Συνεχίστε.  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Θα σου εξηγήσω μετά με λίγα λόγια τι σημαίνει τιμή και 

έπαινος. Αυτό προσπαθώ να σου εξηγήσω τόση ώρα.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε. 

Δ. Σ.: …….Πλάκα έχει , ….. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:….Μιλάμε για Δημάρχους οι οποίοι είναι ζωντανοί, 

έχουνε πεθάνει, παρακαλώ , και αυτοί θέλουνε να κάνουνε …αντιλαμβάνεστε ….. 

Δ. Σ.: … Είναι μια ψηφισμένη  απόφαση από το Συμβούλιο .. 

Δ. Σ.: Ακριβώς, 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Κύριε Δήμαρχε εγώ άλλο πράγμα σας λέω ότι για μένα 

αυτό δεν είναι σωστό πράγμα. Και θα σας εξηγήσω τον λόγο. Άλλο… 

Δ. Σ.: Μεταξύ τους μιλάνε, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εξηγείστε μας, εξηγείστε, ορίστε. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: ..Άκουσε με με προσοχή σε παρακαλώ, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πάντα προσέχω, 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Πηγαίνοντας προς την .., θέλανε ο … και οι φίλοι του να 

κάνουνε τον Αλέξανδρο Θεό , να τον θεοποιήσουνε. Στο συμπόσιο που έγινε, ανέβηκε ο 

.. στο βήμα… και είπε ότι άλλες τιμές δίνουμε στους Θεούς και άλλες στους ανθρώπους. 

Και δεν μπορείτε εσείς έναν ζωντανό άνθρωπο να τον κάνετε Θεό και να τον 

θεοποιήσετε. Όταν ο Ηρακλής αυτός ο μεγάλος ήρωας των Ελλήνων και αφού πέθανε 

και πήρανε χρησμό από το Μαντείο των Δελφών, τότε και μόνο τον τιμήσανε και τον 

κάνανε βωμούς για ..Και εσείς εδώ σήμερα έρχεστε, ζωντανοί άνθρωποι που 

κυκλοφορούν εδώ μεταξύ μας μέσα, να τους κάνετε πορτραίτα και να τους βλέπετε 

…Αυτό και μόνο είναι ντροπή . Και αφήστε με να συνεχίσω…. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ένατο θέμα,  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Δεν θα συνεχίσω κ. Νυκτοπάτη; 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι… 

κ.  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:… 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πάμε στο ένατο θέμα κ. Αναστασιάδη, 
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- Εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ  9ο: Έγκριση ανάθεσης σε φυσικό πρόσωπο εργασιών συντήρησης και 

αποκατάστασης βλαβών των 29 αυτομάτων μηχανών εκδόσεως 

εισιτηρίων ελεγχόμενης στάθμευσης.  

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση ανάθεσης σε φυσικό πρόσωπο εργασιών συντήρησης 

και αποκατάστασης βλαβών των 29 αυτομάτων μηχανών εκδόσεως εισιτηρίων 

ελεγχόμενης στάθμευσης. Είναι 29 μηχανήματα τα οποία, έχουμε εδώ και το Βιογραφικό 

στη πρόθεση  που ζήτησε κάποιος Σταυρακάκη Αθανάσιο, απευθείας δαπάνη. Δεν ξέρω 

εάν κάποιος Συνάδελφος έχει να προσθέσει κάτι. 

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Παραιτήθηκε ο προηγούμενος συντηρητής ; 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε; Παραιτήθηκε ναι παραιτήθηκε. Δεν είχε την 

δυνατότητα να ξανάρθει. Ο κ. Γρηγοριάδης ασχολήθηκε τον ζήτησε , έτσι δεν είναι κ. 

Γρηγοριάδη; 

κ. ΓΡΗΓΟΡΙΑΔΗΣ:  Δεν μπορεί να πληρωθεί γιατί είναι, έχει και δεύτερη 

δουλειά. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν είχαμε καμιά αντίρρηση κ. Περδίκη να ήταν ο , το δέκατο 

θέμα., συγνώμη είπατε κάτι; Δεν σας άκουσα. 

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Με σύμβαση έργου δεν ήτανε;  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τι ακριβώς έχει σας παρακαλώ ενημερώστε τον κ. Περδίκη. 

κ. ΓΡΗΓΟΡΙΑΔΗΣ: Έχει, για ποιόν μιλάτε; για τον κ. Νάκα: 

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Για τα μηχανήματα των.. 

κ. ΓΡΗΓΟΡΙΑΔΗΣ: Από αυτόν είχαμε προβλήματα. 

Δ. Σ.: Να μας πείτε. Είχε πρόβλημα… 

κ. ΓΡΗΓΟΡΙΑΔΗΣ: Όχι βρήκαμε ένα άλλον τον κ. Χατζηπαπά ο οποίος ήτανε 

αρχικά , αλλά αυτός έχει θέση Νυχτοφύλακα και δεν μπορούσαμε να τον πληρώσουμε. 

Επειδή έχει δεύτερη δουλειά.  

Δ. Σ.: Και για το άλλο διαφωνώ δηλαδή, 

Δ. Σ.: Πάντα διαφωνεί. 

 

- Εγκρίνεται.          

  

ΘΕΜΑ  10ο: Καταβολή επιδικασθέντος οικογενειακού επιδόματος σε υπαλλήλους του 

Δήμου Σερρών.  

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καταβολή επιδικασθέντος οικογενειακού επιδόματος σε 

υπαλλήλους του Δήμου Σερρών. Είναι κάποιοι υπάλληλοι που προσφεύγουν στο 

Δικαστήριο, δικαιώνονται, έχουμε τέσσερις σήμερα που δικαιώθηκαν και θα έχουμε 

συνέχεια και άλλους.   

 

- Εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ  11ο: Παραχώρηση χώρων για σύσταση οικογενειακών τάφων.  

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παραχώρηση χώρων για σύσταση οικογενειακών τάφων.    

 

- Εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ  12ο: Έγκριση αγοράς πίνακα ζωγραφικής.  
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κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση αγοράς πίνακα ζωγραφικής. Λοιπόν, ο κ. Δήμαρχος 

έδωσε μία υπόσχεση θα πάρουμε έναν πίνακα. Όμως αυτός ο πίνακας ο συγκεκριμένος 

δεν, αποσύρεται ουσιαστικά το θέμα. Στην ΔΕΠΚΑ θα γίνει μια άτυπη επιτροπή η οποία 

θα αποφασίσει, 

Δ. Σ.: Κύριε Πρόεδρε, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αποσύρεται το θέμα. Έδωσε μια υπόσχεση ο κ. Δήμαρχος να 

πάρουμε σαν Δημοτική Αρχή ένα πίνακα. Θα γίνει μια άτυπη επιτροπή από την ΔΕΠΚΑ, 

η οποία θα αποφασίσει ποιον πίνακα θα πάρουμε . Ουσιαστικά αποσύρεται το θέμα.  

Δ. Σ.: Καλώς.  

  

- Αποσύρεται.          

 

ΘΕΜΑ  13ο: Επιστροφή χρημάτων ως αχρεωστήτως εισπραχθέντων.  

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Επιστροφή χρημάτων ως αχρεωστήτως εισπραχθέντων.   

 

- Εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ  14ο: Εξέταση εκθέσεων βεβαιώσεως παραβάσεων Κ.Ο.Κ.  

 

κ.  ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εξέταση εκθέσεων βεβαιώσεως παραβάσεων Κ.Ο.Κ. Αυτό το 

συνηθισμένο που έχουμε . Τα στοιχεία που δεν βρίσκει η Τροχαία.. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Κύριε Βάρδα,…την στιγμή που εγώ ριζικά έχω 

αντίρρηση για το μεγάλο έλλειμμα στην πόλη μας, και έχουνε φτάσει να πληρώνουν οι 

Σερραίοι 800.000,00 € πρόστιμα. Με ακούτε; 800.000,00 € πρόστιμα Παρακαλώ να 

καταγραφεί η άποψή μου, και καταγγέλλω αυτό το μεγάλο έλλειμμα που πλήττει την 

πόλη μας. Η πόλη μας κοντεύει να γίνει η πιο αφιλόξενη πόλη της Ελλάδος. Ξέρω τι λέω, 

800.000,00 €  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Απλώς να διορθώσω Συνάδελφοι και στα μέσα μαζικής , αυτό 

το πρόστιμο το βάζει η Τροχαία δεν είναι δικά μας. Για να μην παρεξηγηθούμε. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Το ξέρω πως βάζει η Τροχαία ,   και πήγα 15 φορές 

επάνω και παρακάλεσα, και μου είπαν ότι δεν φταίμε εμείς, άλλοι φταίνε.  

 

- Εγκρίνεται.          

  

ΘΕΜΑ  15ο: Έγκριση πρακτικού επιτροπής ονοματοδοσίας οδών και πλατειών.  

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση πρακτικού επιτροπής ονοματοδοσίας οδών και 

πλατειών Είναι την πρόταση που έχουμε του Σεβασμιότατου. Αποφασίζει η επιτροπή 

ομόφωνα, προτείνει να μετονομαστεί η οδός Αθανασίου Χατζηπαναγή από το ύψος της 

πλατείας ΔΕΠΚΑ μέχρι τον Ιερό Ναό Αγίου Θεοδώρου, τέλος της Αθανασίου 

Χατζηπανταζή σε οδό Μητροπολίτου Μαξίμου. Παρακαλώ κύριοι. 

Δ. Σ.: Σταμάτα, μην το κλείνεις. 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Όχι έχω τον λόγο, δεν το έκλεισε. Μου έδωσε τον λόγο. Κ. 

Πρόεδρε θα πρέπει να λέμε και τα σωστά και τα καλά που γίνονται και να επαινέσουμε 

και να δώσουμε συγχαρητήρια στην επιτροπή για την απόφαση που πήρε ώστε να 

μετονομαστεί ένα τμήμα από την ΔΕΠΚΑ, από το στρόγγυλο της ΔΕΠΚΑ μέχρι την 

παλαιά Μητρόπολη των Αγίων Θεοδώρων σε Μητροπολίτου Μαξίμου. Νομίζω ήτανε 

πάρα πολύ σωστή επιλογή, γιατί είναι ένας κεντρικός δρόμος, και μάλιστα καταλήγει 

στην Ιερά Μητρόπολη των Αγίων Θεοδώρων, την οποία τόσο πολύ είχε αγαπήσει ο 

Μακαριστός Μητροπολίτης Μάξιμος. Άρα δηλαδή για το έργο του , το έργο αυτό που 

έχει  επιτελέσει,  το πολιτιστικό,  το  εθνικό,  για  την  πόλη  μας,  του  αξίζει  μια   τέτοια  
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μεγάλη τιμή. Και είναι πάρα πολύ καλή νομίζω η επιλογή της οδού αυτή . Είναι κεντρική 

και καταλήγει εκεί όπου είναι και ο τάφος του  και νομίζω ότι συμβολίζει πάρα πολλά 

πράγματα. Επίσης θα χρειάζονται, νομίζω είναι άξιος συγχαρητηρίων ο Σεβασμιότατος 

Μητροπολίτης ο κ. Θεολόγος για την πρόταση που κάνει ένα χρόνο μετά τον θάνατο του 

Μακαριστού Μαξίμου. Πιστεύω ότι είναι ο ελάχιστος φόρος τιμής που κάνει το 

Δημοτικό Συμβούλιο στον αείμνηστο Μάξιμο. Ευχαριστώ.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κανείς Συνάδελφος; Ορίστε κ. Μητλιάγκα. 

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Ο αείμνηστος Μητροπολίτης Μάξιμος έδρασε περίπου μια 

εικοσαετία στην πόλη μας, και πέρα από το ποιμαντορικό και θεολογικό του έργο, το 

οποίο δεν είμαι σε θέση να το κρίνω, σαν πολίτης αλλά και σαν Δήμαρχος αυτής της 

πόλης, διαπίστωσα ότι συνέδεσε κατά εκπληκτικό τρόπο την Εκκλησία με την τοπική 

κοινωνία. Και όχι μόνο στην θεωρία αλλά και με έμπρακτες αποδείξεις αυτού του 

ενδιαφέροντος και της αγάπης για την πόλη. Αξίζει να θυμίσουμε ότι και η Ιερά Μονή 

του Τιμίου Προδρόμου, ένα ιστορικό και ατίμητο, αξεπέραστο μνημείο, έτυχε της 

φροντίδας που έτυχε και με χρήματα του Κράτους μέσω της Αρχαιολογικής Υπηρεσίας 

αλλά και με τον απόλυτο σεβασμό του Ιδίου και της μοναστικής κοινότητας  η οποία ζει 

στο μοναστήρι, και είχαμε μια αποκατάσταση ενός ετοιμόρροπου και σχεδόν 

ετοιμοδιαλυμμένου ιστορικότατου και πολυτιμότατου μνημείου . Ο Ιερός Ναός των 

Αγίων Θεοδώρων , ο Ιερός Ναός του Σερραίου Νεομάρτυρα του Νικήτα σε συνεργασία 

με τον Δήμο Σερρών, διότι πρέπει εδώ να αναγνωρίσουμε όλοι, ότι και ο Δήμος Σερρών 

ανεξάρτητα Δημοτικών Αρχών, συνέβαλλε στο να υλοποιήσει κάποια από τα σχέδιά της 

η Εκκλησία μας και ειδικότερα αυτός ο Ιεράρχης. Και βέβαια το Μαξίμιο Μέγαρο που 

με δική του προσωπική περιουσία το άφησε σαν κληρονομιά στον πνευματικό και ηθικό 

ορίζοντα της πόλης μας. Και πολλά άλλα, και από συμπεριφορά και από την 

ποιμαντορική και πατρική αγάπη που είχε προς το ποίμνιο. Η ονομασία μιας οδού είναι 

ελάχιστος φόρος τιμής. Πιστεύω ότι η Εκκλησία η τοπική και η τοπική κοινωνία σε 

κάποιες άλλες στιγμές, με μια απόσταση που ξεκαθαρίζει τα πράγματα και διώχνει τα 

νεφελώματα, θα τιμήσει και ουσιαστικότερα και ωραιότερα την μνήμη αυτού του 

Ιεράρχη, που πραγματικά έδωσε τον εαυτό του για την τοπική κοινωνία. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η κ. Δημητρακούδη. Ορίστε κ. Δημητρακούδη. 

κα ΔΗΜΗΤΡΑΚΟΥΔΗ: Ναι ένα λεπτό. Προσυπογράφω βέβαια όσα είπε ο κ. 

Μητλιάγκας και ελπίζοντας ότι θα έχουμε την χαρά να τον ακούσουμε και αύριο στο 

αέρα να τα λέει αυτά που θα τον καλέσουμε, θα ήθελα να κάνω την πρόταση το 

Δημοτικό Συμβούλιο να πάρει μέρος και να παραστεί στο Ετήσιο Μνημόσυνο που θα 

γίνει την Κυριακή στην παλαιά Μητρόπολη. Ευχαριστώ.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πολύ ωραία. Δέκατο έκτο θέμα, 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: .. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι ο κ. Δήμαρχος θα, 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δύο λόγια μόνο και εγώ. Θα ήθελα να πω, ότι με χαρά βλέπω 

ότι από την αντιπολίτευση βρήκε ανταπόκριση η απόφαση την οποία πήραμε και 

μάλιστα αναφερόμενος τέλος στα όσα είπε ο κ. Μηλίδης. Είχαμε προβληματιστεί στην 

αρχή εάν θα έπρεπε, σκεφτήκαμε ότι όταν δίνουμε το όνομα κάποιου ανθρώπου θα 

πρέπει να το συνδέσουμε με το έργο το οποίο άφησε. Και σκεφτήκαμε να επιλέξουμε 

μεταξύ Μαξιμίου και της παλαιάς Μητροπόλεως. Επειδή όμως και σαν μνημείο ταιριάζει 

καλύτερα η παλαιά Μητρόπολη, επειδή και ο τάφος του Μακαριστού βρίσκεται εκεί, και 

επειδή το συνδυάσαμε να πάρουμε την απόφαση μόλις πριν από το μνημόσυνο και θα 

γίνει μετά από δύο – τρεις μέρες το μνημόσυνο, πανηγυρικά λοιπόν θα έχουμε την 

ονομασία του τμήματος αυτού της πρώην Χατζηπανταζή σε Μαξίμου. Νομίζω ότι 

πραγματικά το δικαιούτο και είναι το ελάχιστο που να πούμε ότι του προσφέρουμε.  

  

- Εγκρίνεται.          
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ΘΕΜΑ  16ο: Έγκριση πρακτικού επιτροπής μετατόπισης και εγκατάστασης 

περιπτέρων.  

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση πρακτικού επιτροπής μετατόπισης και εγκατάστασης 

περιπτέρων. Είναι μία άδεια για περίπτερο. Εγκρίνει ομόφωνα την εγκατάσταση του 

περιπτέρου στην κ. Τζαμπάζη Χρυσούλα του Βασιλείου, οδός Μακεδονομάχων και 

Κερασούντος γωνία.  

Δ. Σ.: Δεν ακούμε. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είναι μία άδεια για περίπτερο και η επιτροπή ομόφωνα, 

εγκρίνει ομόφωνα την εγκατάσταση του περιπτέρου της κ. Τζαμπάζη Χρυσούλας στην 

οδό Μακεδονομάχων και Κερασούντος γωνία. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Κύριε Πρόεδρε,  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Πάνω στο θέμα αυτό, ήθελα να κάποια παράπονα του 

Συλλόγου των Περιπτέρων, για μία απόφαση που πήραμε, σύμφωνα με την οποία λέγαμε 

μέσα στο κέντρο της πόλης, μέσα σε ένα δακτύλιο που είχαμε ορίσει, να μην δίνουμε 

άδειες για την εγκατάσταση νέων περιπτέρων. Μαζί με εκείνη την εισήγηση που είχε 

κάνει η επιτροπή που υπάρχει για τα περίπτερα, λοιπόν πέρασε και μία παράγραφος, εγώ 

ειλικρινά δεν το κατάλαβα αυτό, που λέει ότι στο κέντρο της πόλης και τα υπάρχοντα 

περίπτερα όταν τελειώνει η άδεια κάποιου περιπτέρου, δεν θα ανανεώνεται και θα 

φεύγει. Μέχρι να αδειάσει το κέντρο τελείως. Νομίζω είναι λάθος αυτή η απόφαση που 

πήραμε και θα πρέπει να την επανεξετάσουμε, να το ξαναδούμε διότι είναι ανάστατοι και 

νομίζω ότι έχουνε δίκαιο. Δεν είναι δυνατόν δηλαδή στο κέντρο της πόλης δεν θα 

υπάρχουν καθόλου περίπτερα σε κάποια στιγμή; Αυτό ήθελα να προτείνω για να 

επανέλθει αυτό το θέμα. Εκείνη η παράγραφος δηλαδή να ξανασυζητηθεί. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μάλιστα, ωραία, κ. Γκότση ορίστε. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Πάνω σε αυτό κ. Πρόεδρε. Βέβαια ο Σύλλογος Περιπτέρων, θα΄ 

έρθει με αίτησή τους, θα φέρουν το θέμα εδώ, άρα πρέπει να έρθει και στο Δημοτικό 

Συμβούλιο. Ειλικρινά εγώ ήξερα μέχρι τώρα ότι απαγορεύεται να στηθεί καινούργιο 

περίπτερο σε αυτόν το δακτύλιο μέσα. Λοιπόν υπάρχει λέει μία, όπως και ο Συνάδελφος 

και πολύ σωστά ο κ. Αγγελίδης, μια παράγραφος κάτω ότι όταν τελειώνει η άδεια 

απομακρύνεται το περίπτερο. Λοιπόν νομίζω ότι τουλάχιστον  εγώ αυτό δεν το 

κατάλαβα, και εάν το ψήφισα, δεν το είδα. Δηλαδή θεωρώ ότι εξαπατήθηκα διότι είναι 

μία παράγραφος την οποία ας πούμε δεν την αναφέραμε σε αυτό το τραπέζι. Παρακαλώ, 

εφόσον θα φέρουν την αίτηση και θα ζητούν την άρση αυτής της παραγράφου, να έρθει 

το θέμα εδώ κ.Πρόεδρε και να το δούμε. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κ. Αναστασιάδη. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Κύριε Γκότση αυτή την ώρα εγώ δεν κάνω όντως 

φασαρία, αλλά ήμουν ο μόνος που είχα μειοψηφήσει. Και κανείς δεν είχε πει την 

παράγραφο. Και όμως .. προϋπήρχε. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Δεν υπήρχε γραμμένη, 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  Υπήρχε, 

Δ. Σ.: Όχι δεν υπήρχε γραμμένη, 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Εγώ ήμουν ο μόνος που διαφώνησα, 

Δ. Σ.: Στην εισήγηση δεν υπήρχε γραμμένη, κάνετε λάθος, μην επιμένετε, 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Ήμουν ο μόνος που διαφώνησα, διότι είναι κακό, πολύ 

κακό σε μία πόλη να μην υπάρχει ούτε ένα περίπτερο. 

Δ. Σ. : Δεν υπήρχε στην εισήγηση. Εμβόλιμα μπήκε, 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: …( Δεν ακούγεται καθαρά. Μιλάνε όλοι μαζί ). 

Οπωσδήποτε πρέπει στο κέντρο να υπάρχουν περίπτερα. Είναι ντροπή για μία πόλη. 

Ένας ξένος που θα έρθει….( δεν ακούγεται ) 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν μόλις θα έρθει το αίτημα από την επιτροπή, όπως είπε 

και ο κ.Αγγελίδης. 
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κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Καμία αντίρρηση, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καμία αντίρρηση.   

 

- Εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ  17ο: Συγκρότηση επιτροπών προβλεπομένων εκ του κανονισμού λειτουργίας 

του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συγκρότηση επιτροπών προβλεπομένων εκ του κανονισμού 

λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου. Είναι μία επιτροπή από τις τέσσερις μόνιμες 

επιτροπές, οι οποίες αναβάλαμε. Θα σας διαβάσω τα. Κοινωνικής Μέριμνας είναι κ. 

Ιλανίδου Δέσποινα, κ. Πασχάλη Ελένη και ο κ. Μηλίδης Θεόδωρος. Ήταν μία επιτροπή 

την οποία αναβάλαμε και είναι οριστική απόφαση.   

 

- Εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ  18ο: Έγκριση πίνακα οφειλών του Δήμου έτους 2003.  

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση πίνακα οφειλών του Δήμου έτους 2003.  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Πρόεδρε, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ κ. Αγγελίδη. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Μια σύντομη τοποθέτηση θα ήθελα να κάνω πάνω σε αυτό το 

θέμα. Σύμφωνα με την εισήγηση των οικονομικών υπηρεσιών του Δήμου, το σύνολο των 

οφειλών για το έτος 2003 και πίσω, και για τα προηγούμενα έτη, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παιδιά σας παρακαλώ,  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Ανέρχεται στο ποσό των, του 1.900.000,00 € περίπου. Έτσι, 

ναι 1.900.000,00 €. Ε, εντάξει 2.000.000,00€. Λοιπόν κάνοντας μία σύγκριση με τον 

πίνακα οφειλών της προηγούμενης χρονιάς δηλαδή του έτους 2002, παρατηρούμε ότι 

υπάρχει μία αύξηση του συνόλου των οφειλών κατά 200.000,00 €. Διότι το σύνολο του 

συνόλου των οφειλών της προηγούμενης χρονιάς ήταν 1.700.000,00 € Πρέπει να 

διευκρινίσουμε ότι σε αυτούς τους πίνακες οφειλών υπάρχει και η οφειλή για την ΔΕΗ 

που πρέπει να την αφαιρέσουμε, δεν είναι πραγματική οφειλή. Αυτά τα λεφτά μένουν 

στο ταμείο. Στην συγκεκριμένη περίπτωση για το έτος 2003 πρέπει να αφαιρεθεί από το 

σύνολο των οφειλών ένα ποσό 230.000,00 €. Και αυτό που απομένει είναι οι 

πραγματικές οφειλές του έτους 2003 και πίσω. Θα ήθελα επίσης να επισημάνω, ότι στο 

σύνολο αυτό των οφειλών έτσι του 1.900.000,00 € μέσα σε αυτό το σύνολο υπάρχει ένα 

ποσό τουλάχιστον 600.000,00 € τουλάχιστον, μπορεί να είναι και μεγαλύτερο, έτσι 

600.000,00 € χρέη , τα οποία δημιουργήθηκαν μέσα στο 2003. Έτσι είναι του έτους μόνο 

2003 αυτά. Και τα λέω αυτά , διότι στην συζήτηση που κάναμε για τον Προϋπολογισμό, 

εμείς είχαμε υποστηρίξει ότι το οικονομικό πρόβλημα του Δήμου παραμένει στάσιμο και 

δεν είχε βελτιωθεί η οικονομική κατάσταση του Δήμου παρά τους ισχυρισμούς του 

Δημάρχου περί του αντιθέτου. Και τώρα φυσικά τα επίσημα στοιχεία των οικονομικών 

υπηρεσιών του Δήμου έρχονται να διαψεύσουν αυτούς του ισχυρισμούς. Διότι φαίνεται 

πως αντί να μειωθούν τα χρέη, έχουν αυξηθεί τουλάχιστον κατά 200.000,00 €. Αυτά για 

την αποκατάσταση της αλήθειας, και για να δοθεί η πραγματική εικόνα της οικονομικής 

κατάστασης του Δήμου. Αυτά είχα να πω. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Γρηγοριάδη έχετε να πείτε κάτι.. 

κ. ΓΡΗΓΟΡΙΑΔΗΣ: Θα πω δύο λόγια αλλά στο τελευταίο θέμα που πάει… 

πρέπει να τα ψηφίζουμε αυτά… 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όσον αφορά για την αποκατάσταση της αλήθειας, επειδή ο κ. 

Αγγελίδης δεν θέλω να πω ότι υπάρχει κακή πρόθεση, απλούστατα δεν έχει υπ΄ όψιν του 

ακριβώς τα στοιχεία. Θα ήθελα να πω ότι αυτά τα 1.900.000,00 €, είναι τα 

πιστοποι..αυτά τα πόσα είναι, 1.900.000,00 €; 
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Δ. Σ.: 1.898.000,00 € . 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 1.898.000,00 €. Είναι το σύνολο των οφειλών είτε έφτασαν με 

εντάλματα μέχρι το ταμείο και δεν πληρώθηκαν, είτε ήταν των τελευταίων ημερών που 

δεν ήταν δυνατόν να ενταλματοποιηθούν. Εκείνα τα οποία ενταλματοποιήθηκαν ήταν 

31/12, 1.218.000,00 €. Και έναντι αυτών των ενταλματοποιηθέντων υπήρχε ταμείο στις 

31/12, 1.277.000,00 €. Αυτό σημαίνει ότι εάν υποθετικά, δεν μπορεί να γίνει αυτό, δεν 

μπορούμε ποτέ να πούμε ότι αδειάζουμε το ταμείο μας στις 31/12. Πως θα πληρώσουμε 

το δεκαπενθήμερο στις 15 Ιανουαρίου και πως θα λειτουργήσουμε μέχρι τις 25 

Ιανουαρίου που θα έρθουν τα υπόλοιπα χρήματα; Εάν λοιπόν υποθετικά πούμε ότι 

κλείναμε 31/12, αυτά τα οποία ήταν ενταλματοποιημένα θα μπορούσαν να καλυφθούν 

εξ΄ ολοκλήρου από το ταμείο το οποίο υπήρχε. Σε αντίθεση εκείνα τα οποία υπήρχαν, 

δεν ξέρω τι στοιχεία έχετε, εκείνα τα οποία υπήρχαν και προς Θεού δεν υπάρχει καμία 

αιχμή για την προηγούμενη Δημοτική Αρχή, άλλωστε και όταν έκανα εγώ αναφορά, όταν 

μου ζητήθηκε να φέρω στοιχεία στις αρχές του χρόνου του 2003, εγώ δεν αναφέρθηκα 

κατακριτικά και απλώς ανέφερα κάποια νούμερα, κάποια στοιχεία. Και κατηγορήθηκα 

από κάποιους  τότε. Γιατί υποτίθεται ότι χάιδευα μου είπανε την προηγούμενη Δημοτική 

Αρχή. Αλλά εμένα η θέση μου δεν είναι να παίζω με τα λόγια για να δημιουργήσω 

εντυπώσεις. Λοιπόν, τα στοιχεία τα οποία είχαμε, για τις 31/12/2002 ήταν ότι το σύνολο 

των οφειλών ήταν δύο εκατομμύρια εκατόν επτά χιλιάδες Ευρώ ( 2.107.000,00 € ). Και 

το ταμείο είχε 1.276.000,00 €. Δηλαδή υπήρχε, εάν υποθέσουμε ότι παίρναμε όλα τα 

χρήματα του ταμείου για να πληρώσουμε 31/12/2002, θα ξοδεύαμε όλα τα χρήματα και 

θα έμενε πάλι μία υποχρέωση περίπου 850.000,00 €. Αυτή είναι η εικόνα. Επίσης ένα 

άλλο στοιχείο το οποίο θα πρέπει να ληφθεί υπ΄ όψιν είναι και το εξής: Ότι το 2002 δεν 

πληρώθηκαν προς τις διάφορες, προς τις Δημοτικές Επιχειρήσεις όλα εκείνα τα ποσά τα 

οποία προβλέπονται από τις προγραμματικές συμβάσεις και γι’ αυτό υπήρχαν κάποια 

προβλήματα στις Δημοτικές Επιχειρήσεις. Μέσα στο 2003 η Δημοτική Αρχή κατέβαλε 

τα ποσά τα οποία έπρεπε να καταβληθούν  προς τις διάφορες Δημοτικές Επιχειρήσεις. 

Με μία μικρή εξαίρεση στην ΔΕΠΚΑ. Αυτά βέβαια αναλυτικότερα θα τα δούμε όταν θα 

σας φέρω τα πλήρη οικονομικά στοιχεία, όταν θα υπάρχουν έτοιμα όλα τα στοιχεία από 

όλες τις Δημοτικές Επιχειρήσεις, τα Νομικά Πρόσωπα και τον Δήμο συγκεντρωμένα, για 

να έχετε πλήρη εικόνα. Όπως και οφείλω να το κάνω. Δεν θέλω να πω ότι δεν 

λειτούργησε καλά οικονομικά η προηγούμενη Δημοτική Αρχή, αλλά επουδενί λόγο δεν 

μπορεί να λεχθεί ότι χειροτερεύσαμε. Βελτιώσαμε την κατάσταση και όχι απλώς την 

βελτιώσαμε αλλά βαδίζουμε προς την πλήρη εξόφληση όλων των υποχρεώσεων και όταν 

θα έρθει και η ώρα για το τελευταίο θέμα θα συζητήσουμε και σε κείνο.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Γκότση επειδή τα οικονομικά, 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Μια ώρα ζητάω τον λόγο, και δεν μου τον δίνετε, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πότε ζητήσατε τον λόγο κ.Αναστασιάδη; 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Επανειλημμένως και δεν μου τον δίνετε, 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Δηλαδή κ. Δήμαρχε που θέλετε να καταλήξετε; Ότι δεν 

υπάρχουν οφειλές; 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θέλω να καταλήξω ότι αυτά τα οποία, 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: ΄Η εάν υπάρχουν, σε ποιο ύψος είναι; Αυτό θέλω να μου πείτε. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Οι οφειλές; 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Ναι, υπάρχουν ή δεν υπάρχουν; Και εάν υπάρχουν σε ποιο 

ύψος είναι. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Και βέβαια. Το υπάρχουν οφειλές δεν σημαίνει ότι δεν 

λειτούργησε καλά η Δημοτική Αρχή ή ότι συγγνώμη να ολοκληρώσω, 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Θέλω να μου πείτε ένα νούμερο. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Συγγνώμη, βεβαίως. Μα το είπα ήδη το νούμερο. Τα νούμερα 

ήδη φαίνονται και τα γνωρίζετε.  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Ποιο είναι το νούμερο; Ποιο; 
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κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όσον αφορά, σήμερα οι οφειλές σαν οφειλές στο σύνολό τους, 

ενταλματοποιημένα και μη ενταλματοποιημένα την 31/12 είναι 1.800.000,00 €, θα σας 

πω ακριβώς, 

Δ. Σ.: 1.900.000,00 €, αυτό που λέει η υπηρεσία. Μπράβο. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ναι, ναι, ναι, 

Δ. Σ.: Άρα αυτό είναι. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Συνολικό είναι 1.800.000,00€. 

Δ. Σ.: Αυτό σας λέω. Άρα δεν διαφωνούμε. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι, όχι, εσείς είπατε ότι ήτανε λιγότερα της προηγούμενης.  

Δ. Σ.: Βεβαίως, βεβαίως … 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Συγνώμη, συγνώμη, τα 1.800.000,00 € είναι 

ενταλματοποιημένα και μη ενταλαματοποιημένα. Οι οφειλές, οι συνολικές οφειλές στις 

31/12/2002 ήτανε 2.107.000,00 €.  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Κύριε Δήμαρχε τώρα μιλάμε με τα επίσημα στοιχεία .. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Και εγώ μιλάω με τα επίσημα στοιχεία. Θα τα δούμε, θα τα 

δούμε. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Αυτά εδώ είναι. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αγγελίδη σας παρακαλώ πάρα πολύ καταλάβετε κάτι. 

Είπατε τα οικονομικά, είπατε  κ.Αγγελίδη, 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όταν έρθει η ώρα να μιλήσουμε, όταν θα φέρουμε σε 

απολογισμό, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τα είπατε, 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Έχουν σημασία αυτά, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τα είπατε. Μας δώσατε να καταλάβουμε, 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Έχουν μεγάλη σημασία αυτά, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τώρα απήντησε ο κ. Δήμαρχος και τέλος πάλι. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Γίνετε Δημοτικό Συμβούλιο για να συζητάμε και να μιλάμε ή 

για να βλεπόμαστε; 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ξέρετε γιατί γίνετε; Ξέρετε γιατί γίνετε Δημοτικό Συμβούλιο; 

Συγνώμη, συγνώμη κ. Δήμαρχε. Το Δημοτικό Συμβούλιο,  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Μα σας παρακαλώ, δεν έχω δικαίωμα να ρωτήσω; 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Αγγελίδη να σας πω για ποιο λόγο γίνετε το Δημοτικό 

Συμβούλιο; 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Γιατί γίνετε; 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είπατε την άποψή σας, απήντησε ο κ. Δήμαρχος, 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Δεν έχω δικαίωμα να ξαναπώ σύμφωνα με τον κανονισμό, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αφήστε με να ολοκληρώσω. Το θέμα το οικονομικό το 

συζητάμε χρόνια και ουδέποτε συμφωνεί ο καθένας με αυτά που λέει ο άλλος. Λοιπόν 

εάν γίνει αυτός ο διάλογος, έχω την γνώμη. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Δεν είναι θέμα διαλόγου. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εσείς θα δείτε άλλα, πολύ σωστά, ο κ. Μητλιάγκας θα λέει 

άλλα, και λοιπά Λοιπόν στα οικονομικά.  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Άρα να μην συζητάμε, να μην συζητάμε. Δεν βρίσκω τότε το 

λόγο που πρέπει να βρισκόμαστε.  Μα σας παρακαλώ τώρα, είναι λογική αυτή τώρα. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αγγελίδη να ολοκληρώσω, να ολοκληρώσω. Είπατε το 

εξής για διευκρίνιση θα πείτε δύο λόγια. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Βεβαίως αυτό θέλω να κάνω. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τρίτη φορά παίρνετε τον λόγο, θα ξαναμιλήσει ο κ. Δήμαρχος, 

τι θα γίνει δηλαδή; 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Μα αυτό κάνω, αυτό κάνω. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για ένα λεπτό , πέστε μου  για να τελειώνουμε. Για ένα λεπτό 

θα σας ακούσω κ. Αγγελίδη. Ορίστε. 
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κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Μα τι για ένα λεπτό; Σε παρακαλώ τώρα, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μα δεν θα τελειώσουμε ποτέ κ. Αγγελίδη. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Αν δεν θέλεις να κάνουμε Δημοτικό Συμβούλιο και να 

συζητάμε, πείτε μας να μην ερχόμαστε. Λοιπόν. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγώ θέλω και Δημοτικό Συμβούλιο να κάνουμε και να 

συζητάμε.  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Γι΄ αυτό ερχόμαστε στο Δημοτικό Συμβούλιο, και ερωτήσεις 

θα κάνουμε και θα ξανακάνουμε. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε λοιπόν σας ακούω κ. Αγγελίδη. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Και βλέπετε εγώ μέχρι τώρα δεν μίλησα. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όταν όμως δεν βρίσκετε λύση θα προχωρούμε σε άλλο θέμα. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Ποια λύση; 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν μπορεί να γίνετε διάλογος. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Πρέπει να, ε τώρα συζητάμε άδικα κ. Πρόεδρε. Άδικα 

συζητάμε. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Άντε συνεχίστε. Ορίστε κ. Αγγελίδη. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Σε παρακαλώ. Το επαναλαμβάνετε. Λοιπόν εδώ μιλάμε με 

επίσημα στοιχεία των οικονομικών υπηρεσιών του Δήμου. Και ρωτάω εγώ τον κ. 

Δήμαρχο: ο κ. Δήμαρχος προηγουμένως είπε ότι δεν υπάρχουν οφειλές. Εγώ αυτό 

κατάλαβα. Μετά μου λέει όχι υπάρχουν . Είναι 1.900.000,00 €. Εγώ είπα ότι είναι 

περισσότερες οι οφειλές αυτού του έτους. Εδώ είναι ο ίδιος πίνακας, η ίδια εισήγηση από 

πέρυσι. Που λέει ότι οι οφειλές πέρυσι συνολικά ήταν 1.700.000,00 € ΄Εχουμε δηλαδή 

200.000,00 € περισσότερα στον πίνακα αυτό οφειλών το φετινό συγκριτικά με τον 

περσινό. Αυτά είναι στοιχεία των οικονομικών υπηρεσιών. Αυτά θέλω να πω. Από κει 

και πέρα, ε τι να κάνουμε, εάν τα αμφισβητούμε και αυτά τα στοιχεία, με γειά μας με 

χαρά μας. Ας βγάλει ο καθένας τα συμπεράσματά του. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Και εγώ έχω τον έλεγχο των οικονομικών υπηρεσιών, και τότε 

πως αμφισβητούνται αυτά τα στοιχεία;  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Ορίστε πάρτε το κ. Δήμαρχε. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εντάξει, ορίστε νάτο και εδώ κ. Αγγελίδη. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Μα είναι η εισήγηση υπογεγραμμένη από τον υπάλληλο. Εδώ 

έχει την υπογραφή του. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και εδώ είναι του κ. Μαλαματάκη. Ναι, λοιπόν. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Αυτόν που έχει το Δημοτικό Συμβούλιο. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα το βρούμε στο επόμενο Συμβούλιο. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Αυτό που έχετε εσείς, γιατί δεν το βάλατε στον φάκελο; 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα φέρω, θα φέρουμε, δεν υπήρχε λόγος να το βάλουμε, 

λοιπόν. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Γιατί δεν χωρούσε; Σας παρακαλώ. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Στο επόμενο Συμβούλιο θα φέρουμε και τον κ. Μαλαματάκη 

για να φέρει επίσημα στοιχεία, για να δούμε ποια είναι η αλήθεια.  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Ποιο να φέρει; Εγώ μιλάω βάση αυτών που υπάρχουν στον 

φάκελο. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα μιλήσει την επόμενη φορά, θα μιλήσετε όταν θα υπάρχουν 

τα επίσημα στοιχεία με τον κ. Μαλαματάκη. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Στον φάκελο έχει άλλα, σας παρακαλώ. 

κ.  ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αγγελίδη είδατε ότι δεν γίνετε διάλογος; Ο κ. Δήμαρχος 

έχει στοιχεία. Εσείς άλλα στοιχεία. Ορίστε κ. Αναστασιάδη. Ορίστε κ. Αναστασιάδη. 

Ορίστε. κ. Μητλιάγκα για τα οικονομικά θα πείτε; 

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Όχι, παρ΄ότι ήθελα να αναφερθώ στο τελευταίο θέμα. 
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κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτό είναι το πιο σωστό να κάνουμε κ. Μητλιάγκα. Σας 

παρακαλώ να αφήσουμε στο τέλος τα οικονομικά. Κάντε την χάρη αυτή μια που το 

προτείνετε. 

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Ναι, ναι.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και είναι το πιο σωστό νομίζω. 

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Αλλά τελικά η πραγματικότητα δεν μπορεί να έχει δύο 

όψεις. Κατά την γνώμη μου, εδώ έχει δείξει ο κ. Αγγελίδης. Ο πίνακας που ψηφίσαμε 

πέρυσι ήταν 1.700.000,00 €. Και τον ψηφίσαμε τέλη Φεβρουαρίου – αρχές Μαρτίου. 

Λοιπόν εσείς, και εδώ ο πίνακας προσέξτε κ. Δήμαρχε κάνετε ένα λάθος που δεν 

αφίσταται, είναι ξεχωριστά οι οφειλές ΣΑΤΑ, δεσμευμένων πιστώσεων. Διότι άμα 

βάλουμε και αυτές τις δεσμευμένες πιστώσεις, εδώ είναι άλλα 200.000,00 € τόσα .  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα πρέπει να τα δούμε. Πρέπει να δούμε το σύνολο. 

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Εσείς αθροίσατε. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα το φέρουμε λοιπόν το σύνολο και για τις δύο περιπτώσεις 

για να δούμε. 

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Αθροίσατε τις δεσμευμένες πιστώσεις. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μα, ε. Δεν μπορούμε την μία φορά, αυτό είναι κ. Μητλιάγκα. 

Δεν μπορούμε να παίρνουμε ένα κομμάτι των οφειλών. Πρέπει να πάρουμε το σύνολο. 

Θα έρθει το σύνολο και θα δούμε το σύνολο και θα φανεί η αλήθεια. 

Δ. Σ.: Αυτό είναι το καλύτερο. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Πρόκειται περί οικονομικών. Με μια πρόταση . Το 1.900.000,00 

€ είναι χωρίς τις δεσμευμένες υποχρεώσεις. Λοιπόν, είναι δηλαδή οφειλές προς τρίτους, 

ρυμοτομήσεις, τα πάντα έτσι. Λοιπόν το 1.900.000,00 €. Μισό λεπτό.  

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: ( Δεν ακούγεται ) 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Εκείνα δεν υπάρχει πρόβλημα, γι΄ αυτό λέμε. Εκείνα είναι ή 

ήρθαν ή θα αργήσουν ή και λοιπά, εκείνα δεν τα συζητάμε ή είναι στον δρόμο. Όμως 

εδώ κ. Δήμαρχε μέχρι το 2003 για αυτές τις ληξιπρόθεσμες υποχρεώσεις που ανέφερα 

προηγούμενα, ήτανε, τώρα και μένα αυτά τα στοιχεία μου δώσανε γι΄ αυτό, ήτανε  ( 

1.706.731,00 €. Λοιπόν δηλαδή 200.000,00 € λιγότερα.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα τα δούμε όταν τα φέρω συγκεντρωτικά όλα.  

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Κύριε Δήμαρχε. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αφήστε το. Μην παίρνεται ένα κομμάτι. Πρέπει να πάρουμε το 

σύνολο. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Κύριε Δήμαρχε παίρνουμε αυτό το κομμάτι που αφορά. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι, θα πάρουμε. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Tις ληξιπρόθεσμες υποχρεώσεις μέχρι το 2003 και πιο πίσω και 

βαθιά. Και από το 2003, σε ένα χρόνο διακυβέρνησης από εσάς κ. Δήμαρχε έχουμε μία 

αύξηση κατά 200.000,00 €. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα τα φέρουμε, θα τα φέρουμε όλα για να δείτε τι μείωση 

έχουμε στο σύνολο. Πρέπει να’ έρθουν τα συνολικά.  

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Αυτά είχαμε να τα, 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αφήστε με. Δεσμεύομαι στο επόμενο Συμβούλιο να σας φέρω 

τα στοιχεία. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Μάλιστα. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πλήρη. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κ. Αναστσσιάδη επί του προκειμένου. Δεσμεύτηκε ο κ. 

Δήμαρχος στο άλλο Συμβούλιο να φέρει τα στοιχεία. Ορίστε. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Εγώ για άλλο πράγμα θα μιλήσω κ. Νυκτοπάτη. Γιατί 

λυπάμαι πάρα πολύ. Το γεγονός είναι ότι περίπου 185.000,00 € είναι η ψαλίδα. Άνοιγμα. 

Και το πιο σημαντικό από όλα ξέρετε πιο είναι; Ότι εσείς δεν κάνατε ούτε ένα έργο. Δεν 

έχετε κάνει ούτε ένα έργο στην πόλη των Σερρών. Έχετε διαχειριστεί περίπου 

21.000.000,00 €, περίπου δηλαδή επτά δισεκατομμύρια δρχ. και δεν έχετε κάνει ούτε 

μισό έργο στην πόλη των Σερρών. Τα έργα είναι αυτά, παλαιά του κ. Μητλιάγκα, του κ.  

23 



Σαουλίδη, του κ. Περδίκη και του κ. Βλάχου. Εσείς σαν Δημοτική Αρχή διαχειριστήκατε 

περίπου εφτά δισεκατομμύρια δρχ. και δεν κάνατε ούτε ένα έργο. Απεναντίας αυξήθηκε 

και η ψαλίδα περίπου 200.000,00 €. Εγώ τα έβγαλα 185.000,00 €. Ο κ. Περδίκης, ο κ. 

Αγγελίδης 200.000,00 €. Δηλαδή θέλω να μου πείτε σας παρακαλώ για πιο λόγο ενώ δεν 

κάνετε καθόλου έργο έχουμε και αυτή την αύξηση; Δεν έπρεπε να υπάρχει. Μηδέν 

χρέος. Θα μου εξηγήσετε για πιο λόγο γίνονται αυτά τα πράγματα; Γιατί εγώ δεν τα 

καταλαβαίνω. Τριακόσια διαμερίσματα και έχω κατασκευάσει μόνος μου, τα πούλησα 

και τα έκανα, και δεν είχα ποτέ τέτοια πράγματα. Θα μου πείτε εσείς τώρα για πιο λόγο 

δεν έγινε έργο κανένα και για πιο λόγο αυξήθηκε η ψαλίδα. Θα μου εξηγήσετε σας 

παρακαλώ. Είστε υποχρεωμένοι να μας δώσετε εξήγηση. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρία Φανουράκη ορίστε. 

κα ΦΑΝΟΥΡΑΚΗ: Ο κ. Αναστασιάδης κ. Πρόεδρε.  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Κύριε Πρόεδρε. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ. 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Καθαρά διαδικαστικά, δεν θα τοποθετηθώ. ΄Ηθελα να πω ότι 

τελικά αυτά που είπε προηγουμένως ο κ. Αγγελίδης, δικαιώνεται για την λειτουργία του 

Δημοτικού Συμβουλίου. Δηλαδή, είχατε πει ότι έτσι και αλλιώς και τα λοιπά, και  τώρα 

δεσμεύτηκε και χαίρομαι γι΄ αυτό  ο κ. Δήμαρχος ότι θα το φέρει ολοκληρωμένο. ΄Αρα 

υπήρχε ένα πρόβλημα. Και ξέρετε κάτι; Όταν γίνετε διαλογική συζήτηση κάθε ένας 

βγάζει τα συμπεράσματά του. Νομίζω ότι όλοι έχουμε το στοιχειώδες μυαλό να κρίνουμε 

και να αποφασίσουμε αναλόγως. Αυτό δηλαδή είναι τελικά ότι δικαιώνεται. Είδατε ότι 

είπατε στην αρχή: Δεν είναι τίποτε, ένας θα συζητάει, άλλος θα λέει, δεν θα 

συνεννοηθούμε ποτέ. Πάντοτε ο καθένας έχει την άποψή του αλλά στο τέλος φαίνεται 

που είναι το σωστό και το δίκαιο. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Μηλίδη, θα σας πω ένα πράγμα. Με συγχωρείτε κ. 

Δήμαρχε. Δεν ξέρω πόσα χρόνια, και να είστε γερός και ενδεχομένως και να είστε και 

Δήμαρχος, όσα χρόνια θα είστε εδώ, όσα χρόνια , θα με θυμηθείτε ένα πράγμα. Ότι ποτέ 

στα οικονομικά δεν θα συμφωνήσει η αντιπολίτευση με την συμπολίτευση στα χρέη. 

Όπως δεν συμφώνησε ποτέ ο κ. Μητλιάγκας με τον κ., και να με θυμηθείτε να είστε 

γερός. Αυτό που σας είπα εγώ είναι μόνο στην θεωρία. Στην πράξη ουδέποτε 

συμφωνήσανε. Ο ένας λέει εξακόσια. Αυτό δεν είναι σημερινό. Το ξέρει ο κ. Αγγελίδης. 

Είναι μία ζωή. Κάποτε ο κ. Αγγελίδης με τον κ. Μητλιάγκα. Ο κ. Μητλιάγκας έλεγε 

χρέος μηδέν, όχι ο κ. Αγγελίδης συγκεκριμένα, κάποιοι άλλοι λέγανε άλλα. Και ουδέποτε  

συμφωνήσαμε εδώ για το πραγματικό χρέος.. Από πείρα τα λέω αυτά και θα το 

διαπιστώσετε και εσείς. Θα το διαπιστώσετε και εσείς. 

Δ. Σ.: Επειδή διαφωνούμε δεν σημαίνει ότι δεν πρέπει να συζητάμε. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι δεν είπα εγώ. Απλώς δεν συμφωνούν ποτέ επί όλες τις 

απόψεις. Ο κ. Δήμαρχος.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Για να κλείσουμε μια παρατήρηση μόνο θα ήθελα να πω. Ότι 

εάν τυχόν έρχονται ολοκληρωμένα στοιχεία, πλήρη όπως θα φροντίσω να φέρω την 

επόμενη φορά, τότε δεν νομίζω ότι υπάρχει περίπτωση να διαφωνήσουμε σε κάτι. Θα 

συμφωνήσουμε. Το ένα είναι αυτό. Το δεύτερο, ότι δεν νομίζω ότι προέκυψε τίποτε 

καινούργιο ή ότι εξαιτίας της όλης συζήτησης και της καθυστέρησης αυτής προέκυψε 

κάτι. Διότι είχα πει στην αρχή εγώ ότι ούτως ή άλλως τα στοιχεία αυτά θα έρθουν για 

απολογισμό, διότι και οφείλω να τον κάνω και θα ετοιμάσω να τον κάνω. Θα επιδιώξω 

να ζητήσω οπωσδήποτε από όλα τα νομικά πρόσωπα και τις Δημοτικές Επιχειρήσεις και 

από τον Δήμο να ετοιμάσουν πλήρως τα στοιχεία, ούτως ώστε στο επόμενο Δημοτικό 

Συμβούλιο να προλάβω για να τα φέρω. Λοιπόν ούτως ή άλλως θα γινότανε. Δεν 

πρόκειται για κάτι καινούργιο, κάτι το οποίο εκμαιεύτηκε. Εντάξει.  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Μην κλείνετε κ. Νυκτοπάτη. Μην κλείνετε παρακαλώ. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αναστασιάδη νομίζω ότι δόθηκαν εξηγήσεις και είναι 

ξεκάθαρα. 
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κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Σας είπα εγώ, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εσείς είπατε, 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Παρακαλώ, δείξτε μου ένα έργο που έχετε κάνει. 

Διαχειριστήκατε περίπου επτά δισεκατομμύρια δρχ. και δείξτε μου ένα έργο που έχετε 

κάνει. Και απεναντίας αντί να υπάρχει μηδέν οφειλή στον Δήμο Σερραίων υπάρχει 

άνοιγμα περίπου 185.000,00 €. Κατά την δική μου εκτίμηση, είναι και από τους δύο, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Στο άλλο Δημοτικό Συμβούλιο κ. Αναστασιάδη, 

Δ. Σ.: Μην κάνεις διάλογο. Προχώρα. Πάμε παρακάτω. 

  

- Εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ  19ο: Έγκριση απολογισμών Σχολικών Επιτροπών έτους 2003.  

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση απολογισμών Σχολικών Επιτροπών έτους 2003.    

 

- Εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ  20ο: Έγκριση – ενημέρωση επί αποφάσεων δημοτικών επιχειρήσεων.  

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση – ενημέρωση επί αποφάσεων δημοτικών 

επιχειρήσεων.  

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Κύριε Πρόεδρε. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ. 

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Έχω να κάνω μια μικρή παρατήρηση πάνω σε αυτό το θέμα.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για τις δημοτικές επιχειρήσεις κ. Μητλιάγκα; 

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Ναι, ναι.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ. 

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Καταρχάς παρακαλώ τον νέο πρόεδρο της ΔΕΠΚΑ, τον κ. .. 

να μην έρχονται τόσες πολλές αποφάσεις για ενημέρωση. Δηλαδή σε κάθε Δημοτικό 

Διοικητικό Συμβούλιο που γίνετε , στο ερχόμενο …( Δεν ακούγεται καθαρά ) γιατί είναι 

πολλές. Και νομίζω ότι από κάποιες παρατηρήσεις μας, μπορείτε και εσείς να βγείτε 

κερδισμένοι. Ένα αυτό. Ένα δεύτερο που αφορά κ. .. που αφορά την αθλητική κυρίως 

δραστηριότητα. Υπάρχει μια απόφαση την οποία έχω καιρό….. χρηματοδότησης των 

ειδικών αθλητικών συλλόγων. Δεν μπαίνω στα κριτήρια χρηματοδότησης, εάν και δεν 

την θεωρώ αντικειμενική και σωστή. Αλλά από εκεί και πέρα, δεν είμαι εγώ και ο κριτής 

όλων. Έτσι κρίνονται, έτσι κάνουν. Όμως ο πρόεδρος ενός συλλόγου με ενημέρωσε, ότι 

πρόσφατα με έγγραφο της κ. Αραμπατζή ζητήθηκε από τους συλλόγους αυτούς, νομίζω 

ότι θα έρθουν και σε σας εάν δεν ήρθαν, λοιπόν όσοι χρησιμοποιούν δημοτικούς χώρους 

να καταβάλουν στον Δήμο ένα ενοίκιο. Δεν ξέρω εάν είναι έτσι. 

κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: Βεβαίως. 

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Δηλαδή από την μια δίνουμε σε έναν 5.000,00 €, 3.000,00 €, 

τον ενισχύουμε, και από την άλλη τον λέμε φέρτα πίσω. ΄Η και περισσότερα ή και 

λιγότερα. Εκτός εάν άλλα αποφασίζει η κ. Αραμπατζή, άλλα αποφασίζει το Διοικητικό 

Συμβούλιο της ΔΕΠΚΑ. Χάνεται κάπως γιατί μένουν και απορούν. Δεν είναι δυνατόν να 

μας λένε ότι μας επιχορηγούν και μετά να μας ζητάνε ενοίκιο. Ας έκαναν έναν 

συμψηφισμό εκεί πέρα, για να ξέρω καθαρά τι έχω να πάρω και τι δεν έχω να πάρω. Αν 

και δεν ξέρω γιατί σε ένα σύλλογο δίνουμε 6.000,00 € και σε άλλο δίνουμε 2.000,00 € 

κτλ. Το επιχείρημα το καταλαβαίνω. Άλλη δραστηριότητα ο ένας , άλλη ο άλλος. Αν και 

τα κριτήρια εδώ είναι υποκειμενικά, όμως θα ήθελα να ακούσω εδώ μία εξήγηση. Γιατί 

αφού είχε σκοπό η υπεύθυνη του αθλητικού τμήματος, εσείς σαν Δημοτική Αρχή , γιατί 

δεν νομίζω ότι έκανε του κεφαλιού της, να βάλει ενοίκιο χρήσης των αθλητικών χώρων 

του Δήμου, δεν υπολογίστηκε αυτό. Οι άνθρωποι χάρηκαν ότι πήραν λεφτά και τώρα 

λέει μας τα παίρνουν πίσω. 
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κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η κ. Αραμπατζή έχει τον λόγο. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Ολοκληρωμένα επάνω στο θέμα. 

κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: Θέλει να κάνει μια παρέμβαση. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι κ. Ηλία. κ. Γκότση , πείτε για να απαντήσει. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Επάνω στο θέμα. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Τζιώνη , θα απαντήσετε.  

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, κ. Συνάδελφοι, ο Δήμος εκτός των άλλων δεν θα 

πρέπει να βλέπει σαν ένα φορέα επιχειρηματικό και ότι θα πρέπει να βγάλουμε κέρδη. 

Έχει και άλλο χαρακτήρα. Και κοινωνικό έχει και να ωθεί προς αθλητικές 

δραστηριότητες τους συμπολίτες μας, γιατί αυτό είναι και υγεία. Το ΤΕΝΝΙΣ είναι μια 

μερίδα ανθρώπων βεβαίως, που η κ. Αραμπατζή έστειλε και τους λέει ότι θα πληρώνετε 

για να αθλείστε. Συμφωνείτε κ. Αραμπατζή; 

κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: Βεβαίως, βεβαίως. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Μάλίστα. Λοιπόν από την άλλη μεριά, όπως είπε ο κ. 

Μητλιάγκας, δίνουμε επιχορήγηση στους αθλητικούς συλλόγους. Νομίζω ότι τόσα 

χρόνια που πέρασαν πολλές Δημοτικές Αρχές εναλλάξ, αυτό δεν έγινε κ. Πρόεδρε. Να 

βάλουμε αυτούς τους ανθρώπους που είναι ερασιτέχνες, που πάνε εν πάση περιπτώσει 

για την υγεία τους. Λαμβάνουν μέρος σε αγώνες πανελλήνιους, βετεράνους κλπ. Και 

ερχόμαστε τώρα εμείς να τους βάλουμε ένα τέλος, σαν να τους αποκλείουμε δηλαδή 

αυτή την μικρή χαρά. Ποιος τους αποκλείει; Ο Δήμος. Σε αυτόν που πληρώνουν τέλη, σε 

αυτόν που πληρώνουν τα πάντα, τους αποκλείει από αυτές τις αθλητικές δραστηριότητες. 

Θα ήθελα κ. Δήμαρχε να το αναλάβετε εσείς και να το προσέξετε καλύτερα αυτό. Και 

δεύτερον κ. Τζιώνη, σε σας απευθύνομαι. Τα λεφτά αυτά θα σας έλεγα και θα 

παρακαλούσα να πάνε, δεν ξέρω με τι τρόπο και πως θα τα δώσετε, αλλά υπάρχει ένα 

κακό παρελθόν . Δεν θα αναφερθώ σε άτομο, αλλά είναι κάποιος που όλοι γνωρίζουν. 

Που είναι στο Διοικητικό Συμβούλιο και τι παριστάνει, που παίρνει τα λεφτά του Δήμου 

και τα βάζει στην τσέπη του. Λοιπόν, υπάρχει αυτό, υπάρχει αυτός ο κύριος που ζει από 

τα λεφτά, από αυτά τα λεφτά του Δήμου και λοιπά.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτή είναι σοβαρή καταγγελία βέβαια. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Λοιπόν, όχι, όχι δεν φταίει ο Δήμος. Εκεί που πάνε θα θέλω να 

πάνε διασφαλισμένα για τον σύλλογο και όχι στα χέρια αυτού του επιτήδειου  που τα 

αρπάζει. Ξέρει η κ. Αραμπατζή. Ξέρετε όλοι και δεν μιλάτε. Ευχαριστώ πολύ. 

κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: Να απαντήσω πρώτα εγώ γιατί, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρία Αραμπατζή , να ακούσουμε πρώτα, κ. Αραμπατζή 

,συγνώμη, κ. Αραμπατζή, να ακούσουμε πρώτα τον κ. Αναστασιάδη, 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Σε επαναλαμβάνω κ. Πρόεδρε, κ. Πρόεδρε επαναλαμβάνω δεν 

έχει σχέση η Μομφή προς τα Διοικητικά Συμβούλια. Εμείς καλή τι πίστη τα στέλνουμε 

εκεί. Να διασφαλιστεί να πάει στον σύλλογο. Να μην πάνε στα χέρια αυτουνού. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρία Αραμπατζή κλείστε το μικρόφωνο σε παρακαλώ. Θα 

απαντήσετε σε όλα. 

κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: Ναι. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κ. Αναστασιάδη. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Επειδή αυτοί οι σύλλογοι είναι ερασιτέχνες, δεν έχουν 

πηγή πλούτου από αλλού. Λογικό είναι να επιχορηγούνται… διότι κάνουνε αθλητισμό. 

Και οι άνθρωποι που ακολουθούν αυτό το πράγμα είναι ερασιτέχνες. Είναι άδικο το 

μέτρο αυτό, δεν πρέπει να τους βάλουμε ενοίκιο. Δεν πρέπει. Δεν έχουμε το δικαίωμα 

εμείς . Ποιοι είμαστε εμείς που θα τους βάλουμε ενοίκιο Και παρακαλώ πολύ την άρση 

αυτής της πράξης, να την πάρουμε πίσω. Να μην πληρώνουνε ενοίκιο διότι είναι 

ερασιτέχνες. Αυτό που λέω έχει μεγάλη σημασία. Δεν είναι επαγγελματίες. Αυτοί πρέπει 

η Πολιτεία να τους βοηθάει. Και εμείς δεν τους βοηθάμε. Γι΄ αυτό το λόγο παρακαλώ 

επειδή είναι άδικο αυτό το μέτρο να αρθεί.  

 

26 

 



κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Τζιώνης παρακαλώ έχει τον λόγο και η κ. Αραμπατζή στην 

συνέχεια.  

κ. ΤΖΙΩΝΗΣ: Κύριε Πρόεδρε θα απαντήσω για το σκέλος που αφορά την 

επιχορήγηση των αθλητικών συλλόγων μέσω των ΔΕΠΚΑ. Με την φιλοσοφία την οποία 

ανέπτυξε επαρκώς ο κ. Γκότσης ο Συνάδελφος, αποφασίσαμε φέτος για πρώτη φορά, να 

διαθέσουμε ένα κονδύλι από τον προϋπολογισμό του αθλητικού τμήματος της ΔΕΠΚΑ, 

και να επιχορηγήσουμε όλους τους συλλόγους της πόλης μας και των Δημοτικών 

Διαμερισμάτων ανάλογα με την απόδοση και με το βάθος και με την κατηγορία που 

βρίσκονται και το βάθος καλλιέργειας του αθλήματος που πραγματοποιεί κάθε σύλλογος. 

Υπάρχει όπως γνωρίζετε μία αθλητική επιτροπή στην ΔΕΠΚΑ, η οποία αφού ζήτησε από 

τους συλλόγους σε συγκέντρωση που έκανε τα αιτήματά τους, τις ανάγκες τους , κάθισε 

και κατένειμε ένα ποσόν γύρω στις 55.000,00 € σε όλους τους αθλητικούς συλλόγους, σε 

όλες τις κατηγορίες επαναλαμβάνω, ανεξάρτητα από το άθλημα. Και η επιτροπή αυτή 

πιστεύω, με την παρουσία την δική μου και την παρουσία των Συναδέλφων  του κ. 

Λαλίδη που είναι στο αθλητικό τμήμα της ΔΕΠΚΑ, κατένειμε αξιοκρατικά και 

αντικειμενικά κατά την άποψή της ομόφωνα, το ποσό αυτό σε όλους αυτούς τους 

συλλόγους. Με το σκεπτικό να βοηθήσει πράγματι την σοβαρή προσπάθεια που 

καταβάλετε από τους παράγοντες της πόλης  μας, οι οποίοι θυσιάζουν τα πάντα, για να 

δώσουν την δυνατότητα στους συμπολίτες μας, και κυρίως στους νέους, να αθλούνται. 

΄Οσον αφορά για το σκέλος που είπατε της διασφάλισης του κονδυλίου. Το προβλέψαμε 

και αυτό. Δεν δίνουμε χρήματα στο χέρι, σε καμιά περίπτωση. Απλώς ζητήσαμε από 

τους συλλόγους εάν προμηθευτούν αθλητικό υλικό ή μετακινηθούν με λεωφορεία κλπ, 

να φέρουν τιμολόγια και τα οποία θα πληρώσει η ΔΕΠΚΑ. Με αυτό τον τρόπο 

ενεργήσαμε και ενεργούμε και έτσι θα συνεχίσουμε. Ενδεχομένως θα υπάρξει κάποιο 

πρόβλημα, απ΄ ότι μου λέει ο διευθυντής , ο οικονομικός διευθυντής ο κ. Πούλιος. 

Επειδή η προμήθεια μεγάλου αριθμού αθλητικού υλικού να δημιουργήσει κάποιο 

πρόβλημα, που τα παίρνει η ΔΕΠΚΑ, φαίνεται τα παίρνει η ΔΕΠΚΑ δηλαδή και τι τα 

κάνει κλπ.  

Δ. Σ.: Τιμολόγηση στο όνομα της ΔΕΠΚΑ θα κόβονται; 

κ. ΤΖΙΩΝΗΣ: Ναι, γι΄ αυτό τον λόγο είπαμε πως θα υπάρξει ένα πρόβλημα. Για 

να διασφαλίσουμε αυτό το πράγμα, είπαμε στο εξής επειδή κοπήκανε μερικά, είπαμε στο 

εξής κατόπιν υποδείξεως του διευθυντού, να δίνουμε στους συλλόγους αφού μας 

κόψουνε Γραμμάτιο Είσπραξης. Κάθε σύλλογος έχει ένα Γραμμάτιο Είσπραξης και το 

οποίο θα το πάρει η ΔΕΠΚΑ και θα επιδοτήσει δηλαδή, θα επιχορηγήσει το σύλλογο 

μέσω ενός Γραμματίου Είσπραξης. Οπότε πάλι διασφαλίζετε ο σύλλογος, διότι είναι 

επίσημα τα έγγραφα αυτά, τα Γραμμάτια Εισπράξεως. Φαίνεται επίσημα ότι εισρέει ένα 

κεφάλαιο μέσα στο σύλλογο. Υπάρχουν Διοικητικά Συμβούλια και εκείνα μπορεί να 

μεριμνήσουν για την ορθή κατανομή και την αξιοποίηση του ποσού αυτού, το οποίο 

έχουμε παραχωρήσει. Επομένως από την μία πλευρά προσπαθήσαμε να βοηθήσουμε 

όλους τους συλλόγους, με το σκεπτικό που αναφέρατε προηγουμένως, και από την άλλη 

μεριά προσπαθούμε να διασφαλίσουμε, έτσι ώστε αυτό το ποσόν το οποίο δεν είναι 

σημαντικό αλλά είναι για μερικούς συλλόγους μπορώ να πω σημαντικό, για άλλους ίσως 

ενδεχομένως όχι τόσο, να διασφαλιστεί. Ας πούμε το ποσό αυτό να πάει πραγματικά 

στον σύλλογο και όχι σε χέρια όπως είπατε. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρία Αραμπατζή ορίστε, 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: To ζητούμενο δεν είναι αυτό. Το ζητούμενο είναι να μην, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: H κ. Αραμπατζή έχει τον λόγο κ. Αναστασιάδη, ορίστε κ. 

Αραμπατζή. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Η κ. Αραμπατζή την απόφαση δεν την πήρε μόνη της. 

Πήρε εντολή από κάπου αλλού. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρία Αραμπατζή ορίστε. 
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κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: Όχι κ. Αναστασιάδη εγώ εισηγήθηκα αυτό στον κ. Δήμαρχο 

και η απόφαση ήταν ομόφωνη όλου του Διοικητικού Συμβουλίου του αθλητικού 

οργανισμού. Δυστυχώς φαίνονται δύο όψεις του αθλητισμού γιατί ακριβώς είναι 

χωρισμένος ακόμα ο αθλητισμός στο Δήμο. Εγώ είμαι υπεύθυνη για τις κτιριακές 

εγκαταστάσεις και μου δίνετε η ευκαιρία, μια και αναφέρθηκε το θέμα στο Δημοτικό 

Συμβούλιο, να αναφερθώ και να δώσω κάποιες λεπτομέρειες της απόφασης αυτής, και να 

ενημερώσω και το Σώμα γιατί πάρθηκαν αυτές οι αποφάσεις. Όπως γνωρίζετε κ. 

Μητλιάγκα τα Γυμναστήρια από την στιγμή που ήρθανε στον Δήμο, κατά 95% οι 

ανάγκες τους καλύπτονται από την Πολιτεία. Αλλά υπάρχει ένα μικρό ποσό το 5% 

περίπου, το οποίο δεν μπορεί να καλυφθεί από την Πολιτεία. Αυτή την στιγμή έχουμε, 

όχι αυτή την στιγμή, θα πρέπει να οδηγηθούμε σε κάποιες λύσεις οπωσδήποτε για να 

καλύψουμε κάποια έξοδα. Π.χ. τουλάχιστον 10.000,00 € έχουμε τον μήνα σε ρεύμα. 

30.000,00 € έχουμε τον μήνα σε θέρμανση. Και για να μπορέσουμε να καλύψουμε όλα 

αυτά εδώ πέρα, οι σύλλογοι γυμνάζονται μέχρι έντεκα η ώρα το βράδυ στο 

Κολυμβητήριο και στο Τένις μέχρι της δέκα και μισή και έντεκα η ώρα, φτάνουν να 

καίει το ρεύμα και να καλύπτομε ανάγκες των συλλόγων. Και βεβαίως  θα τις 

καλύψουμε όταν πρόκειται για αγωνιστικά τμήματα. Και δεν ερχόμαστε σε καμία 

αντίθεση με τα αγωνιστικά τμήματα που επιχορηγεί η ΔΕΠΚΑ. Η ΔΕΠΚΑ επιχορηγεί με 

βάση την αξιολόγηση την αγωνιστική κάποια τμήματα. Αυτά που χρηματοδοτήθηκαν. 

Εμείς δεν καλέσαμε τους συλλόγους να πληρώσουνε κάποιο ενοίκιο για τα αγωνιστικά 

τους  τμήματα. Τα αγωνιστικά τμήματα είτε είναι συγχρονισμένη κολύμβηση είτε είναι 

κλασσική κολύμβηση είτε είναι τένις , δεν ζητάμε ούτε μία δραχμή . Ζητάμε όμως από 

τις Ακαδημίες, οι οποίες αναπτύσσονται μέσα στους συλλόγους και οι οποίες είναι 

ουσιαστικά επιχειρήσεις αυτή την στιγμή. Δηλαδή το Κολυμβητήριο, εισπράττονται 

λεφτά 25,00 € , 35,00 € , 30,00€ χωρίς να υπάρχει η νόμιμη κάλυψη από το Κράτος. 

Δηλαδή αυτοί δεν κρατάνε Βιβλία Κατηγορίας, Α΄ κατηγορίας , τα λογιστικά Βιβλία που 

πρέπει να κρατήσουν για να πληρώνουν τους προπονητές. Δηλαδή με τις εγκαταστάσεις 

του Δήμου εισπράττουνε χρήματα. Ακόμα και από τα αγωνιστικά που δεν πρέπει να 

εισπράττουνε, εισπράττουνε χρήματα. Τέλος πάντων εμείς από τα αγωνιστικά δεν ζητάμε 

γιατί εκπληρώνουνε κάποιο, πρέπει να καλύψουνε τις ανάγκες τους οι σύλλογοι, έχουνε 

δυσλειτουργία όσον αφορά την χρηματοδότησή τους και πρέπει εμείς να τους 

βοηθήσουμε. Και τους βοηθάμε πραγματικά. Αλλά από εκεί και πέρα όμως, το θα έρθει ο 

ένας για να γυμναστεί, ναι να είναι ελεύθερα και πρέπει να γυμναστεί, έντεκα η ώρα το 

βράδυ και να παίξει τένις, και του ζητάμε να μας δώσει 3,00 € το μήνα το θεωρείται 

εσείς δηλαδή ότι είναι πολιτική, οικονομική πολιτική του Δήμου, ληστρική πολιτική ή 

τέλος πάντων εμποδίζουμε τον κάθε πολίτη να γυμναστεί; Εάν θέλει ο πολίτης να 

γυμναστεί και να του παρέχουμε και καλύτερη δυνατότητα άθλησης, δηλαδή να 

μπορούμε να πληρώνουμε το ρεύμα, να συντηρούμε τα γήπεδά μας, να κάνουμε και κάτι 

παραπάνω, να αλλάξουμε τα ντους μας, για να δώσω και μια πλήρη ενημέρωση στο 

Σώμα εδώ στους Συναδέλφους, θα πρέπει να έχουμε κάποια χρήματα. Και το δικό μας το 

Διοικητικό Συμβούλιο εκπροσωπείται από όλες τις παρατάξεις και είναι ομόφωνη η 

απόφασή μας αυτή. Προσπαθούμε να βρούμε πόρους. Όχι ότι θα καλύψουμε 

οπωσδήποτε 100% όλες τις ανάγκες μας, αλλά να λύσουμε άμεσες ανάγκες αυτή την 

στιγμή. Γιατί θα αναγκαστούμε να κάνουμε τροποποίηση του προγράμματος και να 

κλείνει το Κολυμβητήριο εννέα η ώρα ή να κλείνουν εννέα η ώρα τα φώτα στο τένις. 

Που είναι τα πιο δαπανηρά αυτή τη στιγμή Γυμναστήρια. Γι΄ αυτό και εμείς καλέσαμε 

τους συλλόγους από το καλοκαίρι σε συζήτηση. Και δεν τους ζητάμε χρήματα εμείς, 

ενοίκιο. Είπαμε στο Κολυμβητήριο εάν δεν θέλετε να δίνετε χρήματα, πληρώστε ένα 

μήνα το χρόνο το πετρέλαιο. Ούτε χρήματα ζητάμε, ούτε ενοίκιο ζητάμε. Και για να 

είμαστε πιο ακριβοδίκαιοι να σας πω ότι οποιοδήποτε δημόσιο χώρο χρησιμοποιεί 

οποιοσδήποτε π.χ. εάν χρησιμοποιεί το ΤΕΦΑΑ που χρησιμοποιεί όλες τις 

εγκαταστάσεις  μας,  μας  πληρώνει  ένα  μήνα το πετρέλαιο. Το ίδιο συμβαίνει και με τα  
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σχολεία. Όταν εμείς πηγαίνουμε και νοικιάζουμε, οι σύλλογοι χώρο σε σχολείο τον 

νοικιάζουνε. Πληρώνουνε ένα μικρό αντίτιμο, για να μπορέσουνε έτσι να καλύψουν τα 

σχολεία τις ανάγκες τους. Γιατί τα Δημοτικά Γυμναστήρια δεν πρέπει να έχουνε κάποια 

ελάχιστα έσοδα για την συντήρησή τους ή τέλος πάντων για την βελτίωση των 

εγκαταστάσεών τους; Και ο νόμος προβλέπει στο κάτω-κάτω, το 15% από τις εισφορές 

που έχουνε οι σύλλογοι, να έρχονται στα Γυμναστήρια, στους χώρους τους οποίους 

χρησιμοποιούν. Είναι βάση νόμου  αυτό το αντίτιμο που ζητάμε εμείς. Δεν είμαστε σε 

κάτι παράνομοι. Ζητήσαμε 150,00 €, ζητήσαμε 150,00 € το μήνα από τον ΣΑΣ γιατί οι 

βετεράνοι είναι μέσα στο ΣΑΣ. Όταν να σας πω, ότι ένας ελεύθερος ασκούμενος στο 

τένις πληρώνει 30,00 € τον μήνα. Τον μήνα πληρώνει στην κοπέλα η οποία της κάνει 

ιδιαίτερο μάθημα. Έτσι, και εμείς καίμε ρεύμα δέμα μισή ( 22.30 μ.μ. ) για να κάνει, για 

να κάνει, 

Δ. Σ.: Δεν το συζητάμε. 

κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: Και να σας πω και κάτι για να σας απαντήσω επειδή κ. 

Γκότση είπατε ότι ο Δήμος πρέπει να κάνει τμήματα, και να βοηθήσει πραγματικά, 

κοινωνικά. Είμαστε σε αυτή την σκέψη. Επιτέλους θα πρέπει να κάνουμε τμήματα 

άθλησης δημοτικά, τα οποία να καλέσουμε, να έχουμε τις Ακαδημίες ο Δήμος, εμείς 

δηλαδή ουσιαστικά να κάνουμε το κοινωνικό έργο που ζητάνε οι σύλλογοι, να κάνουμε 

Ακαδημίες και να προσφέρουμε αθλητισμό σε όλους. Και με πιο φθηνό κόστος.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρία Αραμπατζή απαντήστε εδώ σας παρακαλώ λίγο. 

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Να ρωτήσω κάτι την κ. Αραμπατζή. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι κ. Πρόεδρε. 

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Το μέτρο το συγκεκριμένο κ. Αραμπατζή έχετε σκοπό να το 

γενικεύσετε σε όλους τους αθλητικούς χώρους του Δήμου, σε όλα τα Σωματεία 

ανεξαρτήτως Σπορ, σε όλους είτε ανήκουν σε Σωματείο είτε είναι ανεξάρτητοι εκτός 

Σωματείων αθλητές ή αθλούμενοι; Θα το γενικεύσετε; Ένα και δεύτερον, αναφερθήκατε 

σε κάποιον Νόμο. Τον αγνοώ. Περί υποχρέωσης καταβολής του 15%, 

κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: Βεβαίως είναι ο νέος αθλητικός Νόμος. 

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Δεν το ξέρω, γνωρίζω από παλαιότερα ότι μόνο το 15% επί του 

ακαθαρίστων εσόδων από τα εισιτήρια των αγώνων. Τουλάχιστον για τους αγώνες 

ποδοσφαίρου. 

κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: Ναι, ναι έχετε δίκαιο. 

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Ήταν υποχρέωση απόδοσης προς τον αθλητικό χώρο. 

κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: Ναι βέβαια. Για τα εισιτήρια είναι ο νόμος, είναι ο ίδιος. 

Και προβλέπει παράγραφο η οποία λέει, όταν υπάρχουν εισφορές από τον σύλλογο 

έχουμε δικαίωμα, είναι στην διάθεση του κάθε Διοικητικού Συμβουλίου να ζητήσει ένα 

αντίτιμο, ένα δηλαδή ενοίκιο στην προκειμένη περίπτωση. Βέβαια δεν είναι ενοίκιο. 

Είναι από το υποχρεωτικό που πρέπει να δώσει ο κάθε σύλλογος. Στην ερώτησή σας εάν 

αυτό το γενικεύσουμε στους συλλόγους οι οποίοι έχουνε εισφορές, και δεν μπαίνουμε 

στην διαδικασία αναζήτησης πόσο μεγάλη είναι αυτή η εισφορά κλπ., ναι βεβαίως σε μη 

αθλητικά, σε μη αγωνιστικά τμήματα βεβαίως και θα ζητήσουμε κάποιο μικρό ποσοστό, 

το νόμιμο δηλαδή ποσοστό που πρέπει να μας δώσουνε στην προκειμένη περίπτωση. 

Ελεύθερα ασκούμενοι οι οποίοι χρησιμοποιούν εγκαταστάσεις και μάλιστα βελτιωμένες 

εγκαταστάσεις του Δήμου, θα πρέπει κάποια στιγμή και εμείς να οδηγηθούμε στο να 

βρούμε μία λύση και γι΄ αυτούς τους ελεύθερους ασκούμενους. Για να μπορέσουμε να 

κρατήσουμε σε ένα επίπεδο τα Γυμναστήριά μας. Και να πω παράδειγμα, σε όλα τα 

αθλήματα προσανατολιζόμαστε και προς το ποδόσφαιρο, όταν οι Ακαδημίες που 

χρησιμοποιούν τις εγκαταστάσεις μας είναι τύπου ιδιωτικές. Ας πούμε στο Πάρκο της 

Ομόνοιας υπάρχουν αυτή την στιγμή Ακαδημίες που χρησιμοποιούνε έναντι κάποιου, 

κάποιας εισφοράς που έχουνε αυτοί απέναντι στους πολίτες μας, χρησιμοποιούν τις 

εγκαταστάσεις μας.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρία Αραμπατζή κλείστε το. 

κα ΜΠΙΤΖΙΔΟΥ: Πάνω στο θέμα αυτό. 
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κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κ. Μπιτζίδου. 

κα ΜΠΙΤΖΙΔΟΥ: Ωραία, καλά τα είπατε βέβαια αλλά εγώ γνωρίζω το 

πρόβλημα που υπάρχει ειδικά με το Κολυμβητήριο. Στην διοργάνωση κάποιον αγώνων 

ανά πάσα στιγμή Πανελληνίων ή άλλων ίσως και μεγαλύτερων αγώνων, ότι 

αντιμετωπίζουνε φοβερά μεγάλο χρηματικό πρόβλημα και ψάχνουνε πυρετωδώς λεφτά 

για να μπορέσουνε να καλύψουνε τις ανάγκες τους και να διοργανώσουνε αυτούς τους 

αγώνες. Εσείς εγγυάστε ότι σε τέτοια περίπτωση θα είστε κοντά στους συλλόγους και θα 

μπορέσετε να καλύψετε όλα τα έξοδα; Ή θα τους έχετε πάρει τα λεφτά και δεν θα 

μπορούνε οι άνθρωποι να διοργανώσουνε κανένα αγώνα; 

κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: Ποια λεφτά κ. Μπιτζίδου; Να κάνουμε λίγο μία της 

πραγματικότητας. Να κλείσω, για τους αγώνες. Δεν νομίζω, 

κα ΜΠΙΤΖΙΔΟΥ: Πανελλήνιοι Αγώνες τους οποίους διοργανώσατε τον 

προηγούμενο χρόνο. 

κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: Ναι δεν νομίζω, 

κα ΜΠΙΤΖΙΔΟΥ:..κάποια λεφτά από τους συλλόγους, 

κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: Ένα λεπτό, ένα λεπτό, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μην γίνετε διάλογος κ. Συνάδελφοι, κ. Συνάδελφοι, κ. 

Παπαβασιλείου παρακαλώ πολύ.  

κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: Θέλω να πω ότι από τους συλλόγους, τους διαθέτουμε τα 

πάντα όσον αφορά διοργάνωση των αγώνων, και δεν νομίζω να υπάρχει κανένα 

παράπονο από κανένα σύλλογο ιδιαίτερα για το Κολυμβητήριο. Οτιδήποτε μας, τώρα 

έχουνε πάλι αγώνες, οτιδήποτε μας ζητηθεί τους το παρέχουμε με πάρα πολύ μεγάλη 

διάθεση και φυσικά προσφορά. Από εκεί και πέρα ύστερα, οι αγώνες διοργανώνονται 

από τους συλλόγους και από τις ομοσπονδίες και δεν διοργανώνονται από εμάς. Εμείς 

πρέπει να εξασφαλίσουμε εγκαταστάσεις αθλητικές σωστά, με καθαριότητα, με προσοχή 

και επιμέλεια έτσι ώστε να μπορούν να κάνουν αυτοί με ασφάλεια τους αγώνες τους. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Τζιώνη. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Κύριε Νυκτοπάτη. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΄Ελα κλείστε δύο λεπτά. Έχει εξαντληθεί το θέμα κύριοι. Έχουν 

δοθεί, ορίστε κ. Τζιώνη. Απαντήστε και κλείστε κ. Πρόεδρε. 

κ. ΤΖΙΩΝΗΣ: Ναι, επειδή σε αυτό που είπε η κ. Μπιτζίδου η Συνάδελφος, 

επειδή είναι μέσα στο Συμβούλιο της ΔΕΠΚΑ γνωρίζει η κ. Μπιτζίδου, και θέλω να 

κάνω γνωστό σε όλους τους Συναδέλφους και σε όλο το Σώμα, ότι εμείς στηρίζουμε όλες 

αυτές τις προσπάθειες που αναλαμβάνουνε οι τοπικοί μας σύλλογοι για να 

διοργανώσουμε πανελλήνιες συναντήσεις σε όλα τα αθλήματα. Τους εξυπηρετούμε και 

τους επιχορηγούμε μάλιστα και με ένα σεβαστό κατά την άποψή μας οικονομικό ποσό. 

Εκτός του γεγονότος ότι παρέχουμε τις εγκαταστάσεις, εκτός του γεγονότος ότι τώρα 

παρέχουμε και τις εγκαταστάσεις της Χρυσοπηγής όπου μένουνε αθλητές οι οποίοι 

προσκαλούνται από άλλα μέρη, τους δίνουνε και ένα οικονομικό ποσό. Και έτσι τους 

διευκολύνουμε στην διοργάνωση αυτών των συναντήσεων. Δηλαδή ενισχύουμε όλες 

αυτές τις προσπάθειες. Και θεωρούμε ότι πρέπει να ενισχύονται διότι είναι 

ανταποδοτικές, διότι φέρνουν κόσμο από άλλα μέρη της χώρας μας και από το εξωτερικό 

πολλές φορές στην πόλη μας. Και οπωσδήποτε αυτοί οι άνθρωποι που έρχονται εδώ, 

αφήνουν κάποια χρήματα. Με αυτό το σκεπτικό λοιπόν τους βοηθάμε όσο μπορούμε. 

κα ΜΠΙΤΖΙΔΟΥ: Λίγο να συμπληρώσω κ. Πρόεδρε. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρία Μπιτζίδου έχει εξαντληθεί το θέμα. 

κα ΜΠΙΤΖΙΔΟΥ: Θα κλείσω λίγο. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και προηγουμένως είπατε θα κλείσετε, ορίστε. 

κα ΜΠΙΤΖΙΔΟΥ: Στο σχετικό Συμβούλιο τους υπάρχει αυτή η πρόθεση να 

βοηθούμε όλους τους συλλόγους, αλλά αυτό γίνετε σε πολλές περιπτώσεις πολύ 

φειδωλά, λόγω του ότι δεν υπάρχουνε οικονομικοί πόροι. Άρα υπάρχει διάθεση και όσο 

περισσότερο μπορούμε, έτσι γίνετε αυτό. Από εκεί και πέρα όμως δεν γίνετε και το 

αναμενόμενο. 
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κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ότι μπορείτε, αφού κάνετε ότι μπορείτε. Εικοστό πρώτο θέμα, 

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Όχι κ. Πρόεδρε θέλω να πω κάτι. Οι αθλητικοί χώροι και οι 

αθλητικές δραστηριότητες, υπήρχαν και πριν από τις μέρες μας , θα υπάρξουν και μετά. 

Με συν και πλην. Εμένα μου είπε η Πρόεδρος Σωματείου ότι από την μια μεριά μας τα 

δίνουν και από την άλλη μας τα παίρνουν. Κ. Δήμαρχε θα ήθελα, εάν δεν το επιβάλλει ο 

Νόμος, όπως έρχονται οι αποφάσεις για ενημέρωση στο Δημοτικό Συμβούλιο να 

έρχονται για ενημέρωση και οι αποφάσεις των αθλητικών οργανισμών και όποιον άλλων. 

Ναι, ένα αυτό και δεύτερον θέλω στο επόμενο Δημοτικό Συμβούλιο να έρθει αυτό το 

έγγραφο και ο πίνακας των παραληπτών που το παρέλαβαν. Και με τα χρηματικά ποσά. 

Νομίζω δε, ότι μπορούσε να υπάρξει μία συνεννόηση με τον κ. Τζιώνη για να μην μας 

κοροϊδεύουν ότι από την μία μεριά μας τα δίνουν και από την άλλη μας τα παίρνουν.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν πρόκειται, γίνετε μία σύγχυση ή μάλλον θέλουν να 

δημιουργήσουν σύγχυση αυτοί που σας είπαν κ. Μητλιάγκα αυτά εδώ τα πράγματα. 

Διότι είναι εντελώς διαφορετικό το ένα από το άλλο. Είτε το θέλουνε είτε όχι αυτοί, 

υπάρχουν κάποιοι σύλλογοι οι οποίοι εισπράττουν. Έχουν γίνει Επιχειρήσεις στο τέλος. 

Εισπράττουν συνδρομές από τα παιδιά, από τα μικρά παιδιά. Τώρα το τι γίνετε με τις 

συνδρομές αυτές είναι δική τους υπόθεση και δεν θα τους ελέγξουμε, δεν μπορούμε να 

μπούμε μέσα στην λειτουργία των Διοικητικών τους Συμβουλίων. Εκείνο που έχει 

σημασία είναι, ότι για να κάνουν αυτό το πράγμα, για να εισπράξουν αυτά τα χρήματα, 

χρησιμοποιούν πολυδάπανες εγκαταστάσεις και ξοδεύουν πάρα πολλά χρήματα για την 

λειτουργία τους. Το Κολυμβητήριο για να θερμανθεί υπάρχουν τεράστιες δαπάνες. Η 

πισίνα για να γίνει η ανακύκλωση και ο καθαρισμός υπάρχουν δαπάνες. Για τον φωτισμό 

υπάρχουν μεγάλες δαπάνες. Αυτά για να καλυφθούν, μέχρι τις ένδεκα η ώρα το βράδυ ( 

23.00 μ.μ. ) που χρειάζεται να λειτουργήσει, εξαιτίας του ότι κάποιοι κύριοι παίρνουν 

συνδρομές από τα μικρά παιδάκια, πρέπει να υπάρξει και μία συμμετοχή. Και λέμε από 

την άλλη μεριά. Στο τέλος τέλος, ούτως ή άλλως ο Νόμος προβλέπει ότι πρέπει να δίνουν 

το 15% από αυτές τις συνδρομές. Και δεν ζητήθηκε από το Διοικητικό Συμβούλιο του 

Νομικού Προσώπου το 15%. Ζητήθηκε ούτε το μισό. Και εντούτοις διαμαρτύρονται. 

Τώρα όσον αφορά το από την μία μεριά παίρνουμε και από την άλλη δίνουμε, άλλου 

είδους πληρωμή είναι αυτή και άλλου είδους καταβολή είναι εκείνη η οποία γίνετε. Δεν 

είναι δυνατόν να μετρηθούν και να συμψηφιστούν. Το ένα λογαριάζετε ξεχωριστά με 

κάποιο τρόπο και το άλλο αποδίδετε με κάποιο άλλο τρόπο από την επιτροπή, η οποία 

ανέλαβε να κρίνει πόσο πρέπει να δώσει σε κάθε σύλλογο ή πως πρέπει και με τι ποσό να 

επιχορηγήσει την συγκεκριμένη διοργάνωση. Είναι εντελώς διαφορετικό το ένα από το 

άλλο.  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: κ. Νυκτοπάτη. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τελείωσε τώρα το θέμα κ. Αναστασιάδη, σας παρακαλώ πάρα 

πολύ. Έχει εξαντληθεί. Είναι η μόνη φορά που σας παρακαλώ. Έχει τελειώσει το θέμα. 

Εικοστό πρώτο θέμα, έγκριση, 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: ..λάθος είσαι,  

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Παράκληση το Δ.Σ. του Νομικού Προσώπου να φέρει, 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ναι, ναι βεβαίως. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το υποσχεθήκανε αυτό κ. Περδίκη. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Κύριε Νυκτοπάτη μισό λεπτό. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πέστο μισό λεπτό να τελειώνουμε. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Τα έξοδα αυτά τα πληρώνει το κράτος. Όχι ο Δήμος. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Γιατί δεν λες την αλήθεια; Τα λεφτά τα πληρώνει το 

κράτος. 

κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: Μα το είπαμε αυτό. 95% καλύπτει το κράτος. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Μα αφού γλιτώνει ο Δήμος από τις δαπάνες … 
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κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: Πολύ απλά κ. Αναστασιάδη,..θα κλείνουμε το 

Κολυμβητήριο.  

κα ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Όμως εμείς δεν ψηφίζουμε γι΄αυτό κ. Αραμπατζή. Οι 

ερασιτέχνες δεν ψηφίζουνε να πληρώνουνε. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία.                         

 

- Εγκρίνονται.          

 

ΘΕΜΑ  21ο: Έγκριση αγοράς προγραμμάτων από την DELTA SINGULAR 

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση αγοράς προγραμμάτων από την DELTA SINGULAR.   

 

- Εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ  22ο: Έγκριση μελετών:  

                       α) «Υποστήριξης για διπλογραφικό – μισθοδοσία 2002 – 2003»  και   

                       β) «Υποστήριξης για διπλογραφικό–μισθοδοσία 2004 νέο πρόγραμμα».   

              

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση μελετών: α) Υποστήριξης για διπλογραφικό-

μισθοδοσία 2002-2003 και β) Υποστήριξης για διπλογραφικό-μισθοδοσία 2004 νέο 

πρόγραμμα. Κανείς Συνάδελφος; Όχι.   

 

- Εγκρίνονται.          

 

ΘΕΜΑ  23ο: Έγκριση διαφόρων δαπανών και προμηθειών για τις ανάγκες των 

υπηρεσιών του Δήμου.  

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση διαφόρων δαπανών και προμηθειών για τις ανάγκες 

των υπηρεσιών του Δήμου.   

 

- Εγκρίνονται.          

 

ΘΕΜΑ  24ο: Έγκριση μελέτης προμήθειας ιστών και φωτιστικών σωμάτων.  

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση μελέτης προμήθειας ιστών και φωτιστικών σωμάτων.  

 

- Εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ  25ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

στους κ.κ. Δαμαντίκο Αθανάσιο και Δομουχτσή Ελισάβετ.  

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση απ΄ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης Δημοτικής 

Έκτασης στους κ.κ. Δαμαντίκο Αθανάσιο και Δομουχτσή Ελισάβετ.   

 

- Εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ 26ο: Έγκριση καταβολής αποζημίωσης ιδιοκτησίας Κασάπη κ.λ.π. (Κεντρικό 

Πάρκο πόλης). 

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση καταβολής αποζημίωσης ιδιοκτησίας Κασάπη κλπ. ( 

Κεντρικό Πάρκο πόλης ). 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Συγνώμη, εδώ υπάρχει σύμφωνη γνώμη κ. Νυκτοπάτη; 
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κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σύμφωνη, τα πάντα κ. Αναστασιάδη. Απόφαση Νομαρχίας 

είναι.  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Όχι,.. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Προσωρινή τιμή δίδετε και εν συνεχεία θα βγει άλλη τιμή . 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: .. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι μάλιστα, εικοστό έβδομο θέμα, 

 

- Εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ 27ο: Ψήφιση πιστώσεων για καταβολή αποζημιώσεων λόγω ρυμοτομίας στους 

κ.κ.:  

                        α) Καπλανίδου Μαίρη κ.λ.π.,  

                        β) Κοτζακουλάκη Φώτιο κ.λ.π., 

                        γ) Καλοφέρη Αθηνούλα κ.λ.π., 

                        δ) Ρενάτα Πολυχρονοπούλου κ.λ.π,  

                        ε) Τσολάκη Κων/νο, 

                      στ) Βασιλονικολό Αθανάσιο  

                        ζ) Χατζηαθανασίου Παναγιώτη  και  

                        η) Τσίγγα Όλγα. 

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ψήφιση πιστώσεων για καταβολή αποζημιώσεων λόγω 

ρυμοτομίας στους κ.κ. Καπλανίδου Μαίρη, Κοτζακουλάκη Φώτιο Καλοφέρη Αθηνούλα 

και τα λοιπά.   

 

- Εγκρίνονται.          

 

ΘΕΜΑ 28ο: Ψήφιση υπολοίπου πίστωσης από προγραμματική σύμβαση μεταξύ 

Δήμου, ΔΕΥΑΣ και Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας για το έργο: 

«Συλλεκτήριος αγωγός ακαθάρτων περιοχής Αγ. Αθανασίου της πόλης 

Σερρών».    

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ψήφιση υπολοίπου πίστωσης από προγραμματική σύμβαση 

μεταξύ Δήμου, ΔΕΥΑΣ και Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας για το έργο: « 

Συλλεκτήριος αγωγός ακαθάρτων περιοχής Αγ. Αθανασίου της πόλης Σερρών ». Έχει 

κανείς …  

 

- Εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ 29ο: Έγκριση καταβολής οφειλής του έργου: «Κατασκευή ασφαλτοδρόμων 

πόλης Σερρών». 

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση καταβολής οφειλής του έργου: «Κατασκευή 

ασφαλτοδρόμων πόλης Σερρών». 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Τι είναι αυτό το πράγμα κύριε,  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρία Φανουράκη εξηγείστε στον κ. Αναστασιάδη. Ορίστε κ. 

Φανουράκη.   

κα ΦΑΝΟΥΡΑΚΗ: Είναι μια παλιά οφειλή που έχουμε από ένα έργο το οποίο 

έχει γίνει.  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Ποιο έργο είναι αυτό σε παρακαλώ; 

κα ΦΑΝΟΥΡΑΚΗ: Κατασκευή ασφαλτοδρόμων πόλης Σερρών. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: ..Ποιοι δρόμοι είναι; 

κα ΦΑΝΟΥΡΑΚΗ: Οι δρόμοι αναφέρονται μέσα στην μελέτη. 
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κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: ..δρόμοι, παρακαλώ πολύ ποιοι δρόμοι είναι.. 

κα ΦΑΝΟΥΡΑΚΗ: Είναι πολύ δρόμοι, είναι 15 δρόμοι, μέσα στην μελέτη 

αναφέρονται. Έγινε επί του κ. Μητλιάγκα του ίδιου.  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Ναι ποιοι δρόμοι είναι. Να ξέρουμε ποιοι δρόμοι είναι.  

κα ΦΑΝΟΥΡΑΚΗ: Ρώτησε τον κ… 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Ναι κ. Νυκτοπάτη κοίταξε να δεις τι γίνετε. Δεν ξέρουμε 

ποιοι δρόμοι είναι αυτοί. Είναι δυνατόν να μην ξέρουμε;  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρία Φανουράκη.  

κα ΦΑΝΟΥΡΑΚΗ: Έχει χρόνια που έχει γίνει το έργο. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Τι χρόνια; 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρία Φανουράκη, δεσμευόμαστε να απαντήσουμε για ποιους 

δρόμους είναι. Ωραία. 

κα ΦΑΝΟΥΡΑΚΗ: Εντάξει να απαντήσουμε. Ναι, .. και δεν μου το είπε. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει κ. Αναστασιάδη.  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, κ. Πρόεδρε,  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Μηλίδης έχει τον λόγο. 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Μια έτσι παράκληση.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κ. Μηλίδη. 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Είναι μία οδός στην Σίφου, κάπου εκεί, προς τα πηγαίνοντας 

προς τον Σταθμό, και έχουν παραπονεθεί κάποιοι ότι είναι πολύ μικρό το μέρος. Αν 

μπορούμε να την ασφαλτοστρώσουμε γιατί γεμίζουνε σκόνη. Περνάνε κάτι και 

λεωφορεία και φορτηγά. Στην Σίφου είναι, 

Δ. Σ.: Δεν υπάρχει, Σύρου είναι. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνεχίστε κ. Μηλίδη. 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Ναι, υπάρχει αυτό τώρα. Μου αναφέρθηκε και λέω εάν είναι 

δυνατόν να μπει μέσα.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Γκότση. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, κ. Συνάδελφοι, κ. Δήμαρχε όσον αφορά τους 

δρόμους: Βέβαια δεν θέλω να αναφερθώ στις δηλώσεις του κ. Δημάρχου ότι μέχρι τον 

Σεπτέμβριο – Οκτώβριο του 2003 θα ήταν όλοι οι δρόμοι, αλλά εκείνο που θέλω να 

τονίσω κ. Δήμαρχε και πρέπει να το δείτε και η κ. Φανουράκη, δεν μιλάμε για την 

Χόνδρου. Δεν μιλάμε για την Χόνδρου που έπρεπε, που έπρεπε κάτι να κάνουμε. 

Υποσχεθήκατε κ. Δήμαρχε ότι έστω και προσωρινά θα ρίξετε 3.Αμμοχάλικα. κλπ. Δεν το 

κάνατε. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 2 –3 φορές έπεσε. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Δεν το κάνατε κ. Δήμαρχε. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 3 φορές έπεσε αμμοχάλικα.  

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Έπεσε και είναι σε αυτή την κατάσταση; Λοιπόν , η 

Θεσσαλονίκης, περνάνε όλα τα υπεραστικά από εκεί. Θεσσαλονίκης. Όλα τα υπεραστικά 

από εκεί. Επειδή όπως έγινε η κυκλοφοριακή ρύθμιση, ένας όταν βρίσκετε εδώ στο 

κέντρο ή θα πάει από Γεωργίου Παπανδρέου ή θα πάει από Βενιζέλου, θα βγει και θα 

περάσει την Θεσσαλονίκης. Είναι κ. Δήμαρχε ειλικρινά όχι σε κακά χάλια. Σε οικτρά 

κατάσταση. Σηκώνονται τώρα που δεν βρέχει, τώρα που δεν βρέχει, ένα κομμάτι, εκείνο 

το κομμάτι για εκείνο το κομμάτι, τώρα που δεν βρέχει, ο Θεός ο Θεούλης δεν μας ρίχνει 

βροχή και έχουμε ξαστεριά, σηκώνετε σκόνη και όλα τα καταστήματα. Δηλαδή εάν 

ήτανε περιουσία σας κ. Νυκτοπάτη, κ. Πρόεδρε συγνώμη, θα πηγαίνατε μέσα στο Δήμο 

και θα τα σπάζατε. Καταστρέφονται περιουσίες. Είναι ένα μικρό κομμάτι. Στην 

τελευταία ανάλυση κ. Δήμαρχε, λίγο τσιμέντο. Στην τελευταία ανάλυση λίγο τσιμέντο. 

Έχουμε τον ταξιτζή εδώ τον οδηγό που μπορεί να μας πει. Πέστε μας κύριε.  

ΤΑΞΙΤΖΗΣ: Είναι λίγο δύσκολη η κατάσταση.  

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Είναι πάρα πολύ δύσκολη η κατάσταση. Λίγο τσιμέντο κ. 

Φανουράκη. Δηλαδή γιατί είναι κρίμα, εκείνο το μήκος είναι 50 μέτρα. Τα καταστήματα, 

οι  άνθρωποι οι οποίοι  μένουν στις πολυκατοικίες,  περνάνε τα υπεραστικά, φορτηγά και  
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λοιπά, και σηκώνεται ντουμάνι ας το πω. Λοιπόν κ. Δήμαρχε αναλάβετε σας παρακαλώ.  

κα ΦΑΝΟΥΡΑΚΗ: Είναι έργο της ΔΕΥΑΣ.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καταρχήν σας παρακαλώ πάρα πολύ ησυχία. Κ. Αναστασιάδη 

μιλήσατε . 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: .. ο κ. Δήμαρχος, και επειδή υπάρχουν ταξιτζήδες που 

μας λένε ότι αυτή η πόλη είναι η πόλη της λακκούβας, έτσι την λένε. Δεν την λένε πλέον 

Σέρρες. Την λένε η πόλη της λακκούβας. Γι΄ αυτό το λόγο ζήτησα να μου πείτε ποιοι 

δρόμοι έχουνε γίνει. Παρακαλώ θερμά, χαρακτηρίζουν την πόλη μας, η πόλη της 

λακκούβας.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρία Φανουράκη, πείτε κάτι για τους δρόμους σας παρακαλώ. 

Εξηγείστε στο Σώμα.  

κα ΦΑΝΟΥΡΑΚΗ: Έχουμε συνεργείο το οποίο κάθε μέρα κλείνει τις 

λακκούβες που, σύμφωνα με τις καταγγελίες που έχουμε. Κάθε μέρα. Είναι τις ΔΕΥΑΣ 

έργο αυτό κ. Γκότση για να το ξέρετε.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κ. Μπιτζίδου.   

κα ΜΠΙΤΖΙΔΟΥ: Για να μην αναφερθώ σε οδούς ξεχωριστά, γιατί θα φάμε 

πάρα πολύ ώρα και θα είχαμε όλοι να πούμε από δύο, τρεις, πέντε, δέκα δρόμους, 

Δ. Σ.: Όλοι οι δρόμοι. 

κα ΜΠΙΤΖΙΔΟΥ: Θα πρέπει να διατεθεί ένα γενναίο κονδύλι για να τελειώσει 

αυτό το θέμα. Και να είναι από τις πρώτες προτεραιότητες της Δημοτικής Αρχής, γιατί 

όντως υπάρχει σοβαρότατο πρόβλημα. Και μιλάμε για δρόμους που είναι μπροστά από 

Σχολεία, συγκεκριμένα το 5ο Γυμνάσιο και το 5ο Λύκειο, που ειλικρινά πέφτουμε μέσα 

στις λακκούβες και μπορεί να σπάσουμε και πόδι. Τόσο μεγάλη, τόσο μεγάλο πρόβλημα 

υπάρχει. Ένα γενναίο κονδύλι πρέπει να δοθεί.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κα Φανουράκη. 

κ. ΜΠΟΝΑΣ: Κανένα έργο δεν έχει γίνει εδώ και χρόνια. Αυτό ξέρω εγώ .. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Μπόνα,  

κ. ΜΠΟΝΑΣ: Κανένα έργο,  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Μπόνα δύο λεπτά η κ. Φανουράκη έχει να πει. Ορίστε κ. 

Φανουράκη.  

κ. ΜΠΟΝΑΣ: … 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Μπόνα αφήστε την κ. Φανουράκη να μας πει. Ορίστε κ. 

Φανουράκη.  

κ. ΜΠΟΝΑΣ: … τι να κάνουμε τώρα …εδώ πρέπει να γίνει καλή δουλειά… 

κα ΦΑΝΟΥΡΑΚΗ: Θέλω να καταλάβετε ότι εάν ολοκληρωθεί το έργο της 

Ύδρευσης θα, ένα ουσιαστικό πρόβλημα ας πούμε θα κλείσει. Από εκεί και ύστερα είναι 

2 Δημοπρασίες οι οποίες είναι σε εξέλιξη και θα κάνουμε τους δρόμους εκείνους όπου θα 

μας ειδοποιήσουν όλες οι υπηρεσίες ότι δεν θα επέμβουν. Θα είναι τελικό το οδόστρωμα 

που θα κατασκευάσουμε πλέον.  

Δ. Σ.: Ποιο πολύ φαίνεται ένα κομματάκι τα μικρά που κάνετε παρά τα μεγάλα 

κομμάτια. Τα μεγάλα τα προσέχουμε. Αυτά τα μικρά , αυτά τα κοψίματα. Αυτά είναι που 

μας.. 

κα ΦΑΝΟΥΡΑΚΗ: ..Είναι η ύδρευση που πρέπει να τελειώσει το έργο. Όλοι 

πρέπει να κάνουμε υπομονή.  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Η οδός Μεραρχίας τελείωσε;.. Η οδός Μεραρχίας 

τελείωσε; 

κα ΦΑΝΟΥΡΑΚΗ: Όχι δεν έχει τελειώσει.  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Πως δεν τελείωσε αφού,  

κα ΦΑΝΟΥΡΑΚΗ: Δεν έχει παραληφθεί το έργο.  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Περίμενε, μπήκε το κράσπεδο, περίμενε … 

Δ. Σ.: Διάλογος δεν γίνετε.  
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κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: ..Είναι δικαίωμά μου. Σε παρακαλώ πάρα πολύ 

παρουσίασε γιατί το έργο δεν έχει τελειώσει, 

κα ΦΑΝΟΥΡΑΚΗ: Δεν έχει παραληφθεί το έργο. Όχι. Έγινε γρήγορα για να 

μπορέσει να λειτουργήσει για τα Χριστούγεννα. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Δηλαδή τι έγινε. Θα χαλάσετε το δρόμο θα τον κάνετε 

από την αρχή, δηλαδή τι δεν έγινε… 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Προχωρούμε στο τριακοστό θέμα. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: …Θα γίνουν καινούργια; …Διότι έχει τελειώσει … 

κα ΦΑΝΟΥΡΑΚΗ: Αυτό θα βγει στις παρατηρήσεις που θα γίνουν στην  

παραλαβή του έργου. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Πότε; 

κα ΦΑΝΟΥΡΑΚΗ: Στην παραλαβή του έργου.  

  

- Εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ 30ο: Έγκριση κατανομής πιστώσεων ΕΠΤΑ περιόδου 2004–2006 του Δήμου 

Σερρών.   

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση κατανομής πιστώσεων ΕΠΤΑ περιόδου 2004-2006 του 

Δήμου Σερρών. Τριακοστό πρώτο θέμα, 

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Στην κατανομή κ. Πρόεδρε. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ. 

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Στις κατανομές που γράφεται για το ΕΠΤΑ, τα νέα έργα που 

προτείνετε. Ανάμεσα στα άλλα: Για την κατασκευή γέφυρας με προϋπολογισμό ώ ( 

200.000,00 € στον δρόμο Σερρών – Ξυροτόπου. Τι είδους γέφυρα, 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Τι γέφυρα είναι αυτή με τόσο μικρό ποσό; 

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Τι είδους γέφυρα είναι . Και εκτός από την γέφυρα η διαδρομή 

από τον δρόμο Σερρών – Χρυσοπηγής προς το βάθος της χαράδρας που θα γίνει η 

γέφυρα και η άνοδός της για να φτάσει μέχρι το ασφάλτινο κομμάτι προς την 

διασταύρωση Ξυροτόπου προβλέπονται; Τι κατασκευή θα είναι αυτή με τις 200.000,00 

€;  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 200.000,00 €  θα είναι το τεχνικό έργο που έχει σχέση, η 

γέφυρα είναι το τεχνικό έργο στον δρόμο. Από εκεί και πέρα ο δρόμος είναι ξεχωριστό.  

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Αυτό είναι μόνο η γέφυρα; 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αυτό είναι η γέφυρα. 

 

- Εγκρίνεται.          

  

ΘΕΜΑ  31ο: Τροποποίηση πρότασης ένταξης έργων του Δήμου στο ΕΠΤΑ. 

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τροποποίηση πρότασης ένταξης έργων του Δήμου στο ΕΠΤΑ.   

 

- Εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ  32ο: Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης μελέτης με τίτλο: «Νέο Γενικό 

Πολεοδομικό Σχέδιο Δήμου Σερρών».   

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης μελέτης με τίτλο: « Νέο Γενικό 

Πολεοδομικό Σχέδιο Δήμου Σερρών ».Τριακοστό τρίτο θέμα,  

 

- Εγκρίνεται.          
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ΘΕΜΑ  33ο: Έγκριση μελέτης των έργων:  

                        α) «Δημιουργία υποδομών για την εγκατάσταση δύο σπιτιών πολιτισμού 

για ενήλικες και εφήβους», 

                        β) «Συντήρηση-βελτίωση-προγραμματισμός φωτεινής σηματοδότησης 

Δήμου Σερρών, έτους 2004»  και 

                        γ) «Κατασκευή υδραυλικού ανελκυστήρα στο 5ο Δημ. Σχολείο Σερρών». 

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση μελέτης των έργων: Α) Δημιουργία υποδομών για την 

εγκατάσταση δύο σπιτιών Πολιτισμού για ενήλικες και εφήβους, Β) Συντήρηση – 

βελτίωση – προγραμματισμός φωτεινής Σηματοδότησης Δήμου Σερρών έτους 2004 και 

Γ) Κατασκευή υδραυλικού ανελκυστήρα στο 5ο Δημοτικό Σχολείο Σερρών.   

 

- Εγκρίνονται.           

 

ΘΕΜΑ 34ο: Έγκριση συνέχισης για το έτος 2004 μελετών, εργασιών και 

προγραμμάτων:  

                        α) «Χωροθέτηση θέσεων κτηνοτροφικών πάρκων στο Δήμο Σερρών»,  

                        β) «Τοπογραφική αποτύπωση και πολεοδομική μελέτη τμήματος 

πολεοδομικής ενότητας Αγ. Αθανασίου Σερρών», 

                        γ) «Τοπογραφική αποτύπωση και πολεοδομική μελέτη πολεοδομικής 

ενότητας Αγ. Αντωνίου – Αγ. Παντελεήμονα Σερρών», 

                        δ) «Μελέτη νέων νεκροταφείων Σερρών», 

                        ε) «Οργάνωση χώρου ενταφιασμού πτωμάτων ζώων»,  

                     στ) «Μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων πολεοδόμησης Αγ. Ιωάννη», 

                        ζ) «Εργασιών για την ηλεκτρική εγκατάσταση στο κατάστημα ΚΔΑΠ-

ΜΕΑ»   και   

                        η) «Προώθηση οικολογικής πιστοποίησης του Δήμου Σερρών». 

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση συνέχισης για το έτος 2004 μελετών, εργασιών και 

προγραμμάτων : 

      Α) Χωροθέτηση θέσεων κτηνοτροφικών πάρκων στον Δήμο Σερρών. 

      Β) Τοπογραφική αποτύπωση και πολεοδομική μελέτη τμήματος 

            πολεοδομικής ενότητας Αγ. Αθανασίου Σερρών. 

       Γ) Τοπογραφική αποτύπωση και πολεοδομική μελέτη πολεοδομικής 

             ενότητας Αγ. Αντωνίου – Αγ. Παντελεήμονα Σερρών. 

       Δ) Μελέτη νέων νεκροταφείων Σερρών. 

       Ε) Οργάνωση χώρου ενταφιασμού πτωμάτων ζώων. 

      ΣΤ) Μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων πολεοδόμησης Αγ. Ιωάννη. 

        Ζ)  Εργασιών για την ηλεκτρική εγκατάσταση στο κατάστημα ΚΔΑΠ- 

              ΜΕΑ 

         Η) Προώθηση οικολογικής πιστοποίησης του Δήμου Σερρών ». 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Ένα λεπτό κ. Νυκτοπάτη. Εδώ όλο για μελέτες μας λέτε 

κ. Νυκτοπάτη. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ε πέστε μας, σας ακούμε ορίστε κ. Αναστασιάδη 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Μα ένα έργο δεν είδαμε. Όλο μελέτες κάνουμε κ. 

Νυκτοπάτη. Που είναι τα έργα; Ψέματα. Έργα είναι αυτά;…  

  

- Εγκρίνονται.          

 

ΘΕΜΑ 35ο: Έγκριση ανακεφαλαιωτικών πινάκων των έργων: 

                        α) «Έργα ανάπλασης πολεοδομικού και κοινωνικού εξοπλισμού Δήμου 

Σερρών» και   

                        β) «Κατασκευή πασσαλοδιαφράγματος σε τμήμα της οδού Πολυζωΐδη». 
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κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: «Έγκριση ανακεφαλαιωτικών πινάκων των έργων :  

     Α) Έργα ανάπλασης πολεοδομικού και κοινωνικού εξοπλισμού Δήμου 

           Σερρών και  

     Β) Κατασκευή πασσαλοδιαφράγματος σε τμήμα της οδού Πολυζωίδη ».  

 

- Εγκρίνονται.          

 

 ΘΕΜΑ 36ο: Έγκριση της παραλαβής μελετών και των πινακίων αμοιβής των:  

                        α) «Πρόταση διάνοιξης δασικού δρόμου Γ’ κατηγορίας στο δάσος 

Ελαιώνα Σερρών»  και 

                        β) «Συμπληρωματικών έργων υποδομής του ΧΥΤΑ του Δήμου Σερρών». 

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση της παραλαβής των μελετών και των πινακίων 

αμοιβής των Α) Πρόταση διάνοιξης δασικού δρόμου Γ΄κατηγορίας στο δάσος Ελαιώνα 

Σερρών και  

Β) Συμπληρωματικών έργων υποδομής του ΧΥΤΑ του Δήμου Σερρών ».   

 

- Εγκρίνονται.          

 

ΘΕΜΑ 37ο:   Αποδοχή μελέτης: «Οριοθέτηση τμήματος ρέματος Οινούσας».    

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αποδοχή μελέτης: Οριοθέτηση τμήματος ρέματος Οινούσας. 

ΔΙΚΗΓΟΡΟΣ κ. ΜΕΣΑΙΚΟΥ: Κύριε Πρόεδρε έχω τον λόγο; 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, για ποιο θέμα κύριε; 

ΔΙΚΗΓΟΡΟΣ κ. ΜΕΣΑΙΚΟΥ: Για το τριακοστό έβδομο . 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε.  

ΔΙΚΗΓΟΡΟΣ κ. ΜΕΣΑΙΚΟΥ:Θα ήθελα σας παρακαλώ πολύ, έτσι εάν 

μπορείτε το θέμα αυτό να αποσυρθεί διότι έτσι όπως φέρεται, έχουμε εδώ την 

αποτύπωση της οριστικής διανομής από την Διεύθυνση του Υπουργείου Γεωργίας. 

Μεταξύ του ρέματος και του υπ΄ αριθμόν 89 Αγροτεμαχίου δεν παρεμβάλετε τίποτα. 

Στην σημερινή αποτύπωση η οποία προσπαθεί να εισαχθεί, εισάγεται στο Δημοτικό 

Συμβούλιο, προκύπτουν ότι υπάρχει ένα, μια μερίδα, ένα μέρος εκεί πέρα το οποίο θα 

παραμείνει .. του Δημοσίου. Οι πελάτες μου συγκεκριμένα οι κ.κ. Μεσάικοι μετά από 

έντονες διαμαρτυρίες και έντονους δικαστικούς αγώνες οι οποίοι χρονολογούνται εδώ 

και τριάντα χρόνια περίπου, έχουν βγάλει αποφάσεις από τον Άρειο Πάγο, ότι το υπ΄ 

αριθμ. 89 Τεμάχιο όλο το οποίο συνορεύει με το ρέμα, είναι δικό τους. Είναι ιδιοκτησία. 

Υπάρχουν πάρα πολλά δικαστήρια, πάρα πολλές αποφάσεις τις οποίες να μην 

μνημονεύσω μία προς μία, και οι οποίες όλες συντείνουν σε αυτό και αποδέχονται αυτό 

το γεγονός δηλαδή είναι δικό τους. Η οικογένεια Βέρου εδώ και τριάντα χρόνια 

συστηματικά προσπαθεί να πάρει αυτό το κομμάτι. Έχει εγκατασταθεί εκεί πέρα 

παρανόμως σε αυτό το κομμάτι το 89 και προσπαθεί με διάφορους τρόπους να το 

αποσπάσει από την κυριότητα των ανθρώπων αυτών. Σήμερα λοιπόν, έτσι όπως 

εισάγεται το θέμα, θέλουν να εμφανίσουν ότι μεταξύ του ρέματος και του δικού μας 

κομματιού, του 89, το οποίο πλέον αποτελεί αμετάκλητη απόφαση, παρεμβάλετε ένα 

μικρό κομμάτι γης το οποίο είναι δικό τους. Σε καμία περίπτωση όμως δεν συμβαίνει 

αυτό. Υπάρχει η παλαιά αποτύπωση, υπάρχουν έχουμε δώσει επειδή σήμερα το μάθαμε 

για το θέμα ότι εισάγεται στο Συμβούλιο, έχουμε δώσει εντολή στον κ. Τσομπανίνη να 

συντάξει εμπειροστατομένη μελέτη. Και κατόπιν αυτού σας παρακαλώ πολύ εάν 

μπορείτε να το αποσύρετε και να το επαναφέρετε, για να έχουμε περισσότερα στοιχεία 

να σας τα υποβάλουμε. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κ. Χατζημιχαηλίδη.  
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κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Κύριε Πρόεδρε, διαδικασία ενστάσεων δεν υπάρχει; Είναι 

γνωστός ο καβγάς, η προσπάθεια, να μην αναφέρω ονόματα, να οικειοποιηθούν 

Δημοτικές Εκτάσεις . Και των μεν για να μην πω και των δεν . Και ιδίως η περίπτωση 

εκεί γύρω τον Μύλο κλπ., όπου είναι ένα αξιόλογο μέρος το οποίο ο Δήμος μπορεί, τώρα 

που η Οινούσα ήρθε στον Δήμο Σερρών, να το αξιοποιήσει κατά τον καλύτερο τρόπο. 

Και προς όφελος της τοπικής κοινωνίας και προς όφελος του Δήμου. Προτείνω να 

δεχτούμε την εισήγηση της υπηρεσίας, και εάν νομίζουν ότι αδικούνται οι αδελφοί 

Μεσάικοι ή οποιαδήποτε άλλοι, να κάνουν ένσταση. Και να ακολουθήσουμε την 

διαδικασία εκδίκασής της.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Γκότσης. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, επειδή πήγα στις υπηρεσίες να ρωτήσω για το 

θέμα αυτό, απουσίαζαν ο κ. Παναγιωτόπουλος. Άρρωστος ήταν δεν ξέρω, άρρωστος 

ήτανε. Τελικά η κ. Τσανίδου, μίλησα αλλά δεν μου έδωσε πληροφορίες. Αυτές που 

έπρεπε να πάρω. Απλώς μου είπε ότι ο Δήμος δεν εμπλέκεται λέει. Έρχεται λέει από την 

Διεύθυνση Γεωργίας, και εμείς λέει δεν μπορούμε να κάνουμε τίποτε. Κάτι τέτοιο μου 

είπε εάν κατάλαβα καλά. Δεν ξέρω εάν μπορείτε να μας εξηγήσετε εσείς κ. Δήμαρχε. 

Εκείνο όμως που θα ήθελα να πω, επειδή εγώ τα θέματα τα ψάχνω και θέλω να έχω 

πλήρη ενημέρωση, θα συμφωνήσω με την εισήγηση, πρόταση του δικηγόρου εδώ του κ. 

Χατζημιχαηλίδη, να αναβληθεί το θέμα και να έρθει στην άλλη Συνεδρίαση, να είμαστε 

περισσότερο ενημερωμένοι, να είναι και οι υπηρεσίες εδώ. να μας δώσουνε, διότι εμείς 

κ. Δήμαρχε δεν είμαστε ούτε μηχανικοί ούτε τίποτε. Πάμε στις υπηρεσίες, μας λένε και 

ενημερωνόμαστε. Σας παρακαλώ δηλαδή να δεχτούμε την εισήγηση του δικηγόρου.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αποσύρεται το θέμα Συνάδελφοι για το επόμενο Δημοτικό 

Συμβούλιο.   

 

 - Αναβάλλεται.    

 

ΘΕΜΑ 38ο: Έγκριση παράτασης προθεσμίας περαίωσης των εργασιών των έργων:  

                        α) «Συντηρήσεις-βελτιώσεις αθλητικών εγκαταστάσεων Δήμου Σερρών»  

και 

                        β) «Κατασκευή κερκίδων θεατών στο αυτοκινητοδρόμιο Σερρών». 

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση παράτασης προθεσμίας περαίωσης των εργασιών των 

έργων: α) Συντηρήσεις – βελτιώσεις αθλητικών εγκαταστάσεων Δήμου Σερρών β) 

Κατασκευή κερκίδων θεατών στο αυτοκινητοδρόμιο Σερρών. Τριακοστό ένατο θέμα,  

 

- Εγκρίνονται.          

 

ΘΕΜΑ 39ο:  Διακοπή εργασιών του έργου: «Εργασίες συντήρησης Εθνικού Σταδίου 

Σερρών».  

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Διακοπή εργασιών του έργου: Εργασίες συντήρησης Εθνικού 

Σταδίου Σερρών. Τεσσαρακοστό θέμα,  

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Παρακαλώ κ. Πρόεδρε. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ κ. Περδίκη. 

Δ. Σ.: Το μικρόφωνό σας κ. Περδίκη. 

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Η συνέχιση των εργασιών με την κατασκευή ή ανακατασκευή 

του ταρτάν που ουσιαστικά είναι το μεγαλύτερο κομμάτι στο οικονομικό σκέλος του 

έργου, οι συγκεκριμένοι εργολάβοι θα το κατασκευάσουν εάν πάρουν αυτά που 

ισχυρίζονται ότι τους οφείλετε από τον πρώτο λογαριασμό; Ή αποχωρούν από την 

εργολαβία;  
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κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: Όχι δεν έχουν τέτοιο πρόβλημα. Φυσικά και θα το κάνουν. 

Δηλαδή να αποχωρήσουνε εάν δηλαδή δεν πάρουνε τα χρήματα. Αυτή την στιγμή δεν 

έχουνε πληρωθεί απολύτως τίποτε. 

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Ένα λογαριασμού. Τον πρώτο λογαριασμό.  

κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: 160.000,00 € ουσιαστικά , 

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Ισχυρίζονται ότι, εγώ αυτό θέλω να πω. 

κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: Όχι ισχυρίζονται. Είναι μεγάλο πρόβλημα, αυτή την στιγμή 

σε όλη την Ελλάδα σχεδόν όλοι οι εργολάβοι και μάλιστα στα Ολυμπιακά Προπονητήρια 

δεν έχουνε πληρωθεί. Και μάλιστα είναι ακριβώς το ίδιο πρόβλημα. Και περιμένουμε να 

πληρωθούν έστω τον πρώτο λογαριασμό για να μπορέσουμε έτσι να πιέσουμε και εμείς 

περισσότερο για να παραγγείλουν το ταρτάν. Το οποίο πρέπει να δώσουνε κάποια 

χρήματα για να το παραγγείλουνε. Είναι πρόβλημα οικονομικό.  

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Συμφωνώ να πιέσουμε, για να έρθουν τα χρήματα για όλα αυτά 

τα Ολυμπιακά ή όπως αλλιώς να τα ονομάσουμε έργα.  

κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: Σας πληροφορώ κ. Περδίκη, ότι πιέζω πάρα πολύ. Είμαι 

πολύ κοντά σε, 

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Αλλά σε έναν προϋπολογισμό 883.961 € ζητούν διακοπή για μη 

καταβολή 5.900,00 €. Πραγματικά είναι ξεφτίλα. Και θα είναι ξεφτίλα για τον Δήμο. 

Μόνο με την καθυστέρηση και με αναθεωρήσεις τιμών να μας πάρει και να μας βάλουν 

πολλαπλάσια από τα 5.900,00 € αύριο μεθαύριο. Να πούνε ότι έγινε καθυστέρηση των 

εργασιών, νέες τιμές ας πούμε για κάποιες μονάδες άρα σύμφωνα με το ΤΕΕ θα πάρει 

15% εκείνο επάνω. Δεν θα μας τα βάλουν όμως τα 15% στην οφειλή των 5.900,00 €. Θα 

μας τα βάλουν σε πολύ άλλα πιο χονδρά κομμάτια, του στυλ των 600.000,00 € του 

ταρτάν. 

κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: Η διακοπή των εργασιών έγινε βασικά για να μπορέσει να 

συνεχιστεί το έργο και μετά, τώρα το 2004 επειδή δεν έχει ολοκληρωθεί. Είναι 

ουσιαστικά τυπική, για να πάρουνε παράταση αυτοί και να συνεχίσουνε το έργο.  

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Αυτό ακριβώς λέω και εγώ.  

κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: Αλλά δεν είναι το 5.000,00 € το πρόσχημα. 

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Τελικά αυτή η σήμερα ενδεχόμενα αποδοχή της διακοπής από 

μέρους του Δημοτικού Συμβουλίου κρύβει από πίσω, ότι από την αδυναμία με 

ερωτηματικό, να πληρώσουμε τον πρώτο λογαριασμό ύψους 5.900,00 € θα την 

πληρώσουμε 55.000,00 € με αναθεώρηση τιμών. Συμφέρει σε εμάς τον Δήμο να 

αποδεχτούμε και να πληρώσουμε αύριο, γιατί αυτές οι τιμές πολύ φοβάμαι ότι θα είναι 

πάνω από τις συμβατικές των 883.961,00 € μάλλον των 624.000,00 € συν ΦΠΑ που ήταν 

μετά την δημοπράτηση του έργου. Μήπως θα πληρώσουμε υπέρ-πολλαπλά σε χρήματα 

από τα ταμεία του Δήμου και όχι από την χρηματοδότηση των Ολυμπιακών Έργων;  

κα ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ: Δεν νομίζω. 

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Μήπως συμφέρει στο τέλος – τέλος να δώσουμε ίδια ποσά από 

πόρους του Δήμου για να συνεχιστεί η εργολαβία, για να μην πληρώσουμε πολλαπλάσια; 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ κ. Περδίκη, κλείστε το μικρόφωνό σας για να 

απαντήσει ο κ. Δήμαρχος στη ερώτησή σας. Ορίστε κ. Δήμαρχε.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Σε τέτοιες περιπτώσεις η πίεση είναι προϋπόθεση για να 

μπορέσουμε να εξασφαλίσουμε ότι θα υπάρχει χρηματοδότηση. Όταν δίνονται τα 

χρήματα λίγα λίγα, και είναι πολλά τα έργα σε όλη την Ελλάδα και είναι μία η πηγή, 

πρέπει να υπάρχει όσο το δυνατόν περισσότερη πίεση. Και η πίεση δεν είναι απλώς να 

τους παίρνουμε τηλέφωνο και να λέμε ναι ξέρετε έχουμε ανάγκη, αλλά πρέπει να είναι 

και με την μορφή αυτή της διακοπής. Και νομίζω ότι εξυπηρετεί η διακοπή αυτή για να 

έχουμε προτεραιότητα. Εμείς ότι ήταν να πάρουν, ότι μας είχαν δώσει έχει καταναλωθεί. 

Επομένως υπάρχει απορρόφηση. Πρέπει να υπάρχει ταυτόχρονα και πίεση για να 

μπορέσουμε να εξασφαλίσουμε τα χρήματα. Το ένα είναι αυτό. Από την άλλη μεριά όταν 

έχουμε,  ένα  πολύ  μεγάλο  μέρος της δαπάνης είναι η προμήθεια του υλικού ταρτάν, δεν 

 

40 



 είναι εύκολο να πούμε τον εργολάβο και να επιβάλουμε στον εργολάβο χωρίς να 

υπάρχει χρηματοδότηση, να προχωρήσει στην προμήθεια. Όπως καταλαβαίνετε 

επομένως θέλουμε δεν θέλουμε, είναι η μόνη διέξοδος. Αυτό πρέπει να γίνει. Δεν μπορεί 

να γίνει αλλιώς. Τώρα όσον αφορά τους φόβους για τις υπερτιμήσεις. Προς Θεού δεν 

ζούμε σε εποχές που τρέχει πληθωρισμός με 20% και 25%. Ζούμε σε έναν ενιαίο 

οικονομικό χώρο, θα ’ρθει από το εξωτερικό αλλά το εξωτερικό είναι εσωτερικό στην 

ουσία οικονομικά, και με τους χαμηλούς πληθωρισμούς που υπάρχουν δεν μπορούμε να 

πούμε ότι μέσα σε ένα εξάμηνο να έχουμε διαφοροποιήσεις στις τιμές.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία.   

 

- Εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ 40ο:   Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας του έργου: «Διάφορες εργασίες στο 1ο, 

3ο, 4ο Τ.Ε.Ε.». 

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας του έργου: Διάφορες 

εργασίες στο 1ο, 3ο, 4ο Τ.Ε.Ε.   

 

- Εγκρίνεται.          

 

ΘΕΜΑ 41ο: Επέκταση – συμπλήρωση δικτύου ΦΟΠ:  

                        α) στην οδό Παν. Κεχαγιά  και    

                        β) στην οδό Κ. Σταμούλη.    

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Επέκταση – συμπλήρωση δικτύου ΦΟΠ: α) στην οδό 

Παν.Κεχαγιά και β) στην οδό Κ. Σταμούλη.   

 

- Εγκρίνονται.           

 

ΘΕΜΑ 42ο: Έκδοση κανονιστικής απόφασης κυκλοφοριακών ρυθμίσεων στην πόλη 

των Σερρών με βάση την αριθμ. 302/2003 Απ. Δημ. Επιτροπής.  

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έκδοση κανονιστικής απόφασης κυκλοφοριακών ρυθμίσεων 

στη πόλη των Σερρών με βάση την αριθμ. 302/2003 Απ. Δημ. Επιτροπής. 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Κύριε Πρόεδρε. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ κ. Μηλίδη.  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Συμφωνώ με την κανονιστική Απόφαση της Δημαρχιακής 

Επιτροπής, αλλά δράττομαι της ευκαιρίας να πω ότι το ευρύτερο κυκλοφοριακό 

πρόβλημα τι θα γίνει. Είχατε δεσμευτεί κ. Δήμαρχε εδώ και πάρα πολύ καιρό ότι κάτι 

πρέπει να γίνει. Πραγματικά η κατάσταση έχει γίνει αφόρητη. Και δεν το λέω έτσι για να 

το συζητήσουμε απλώς. Νομίζω ότι είχατε δεσμευτεί από τον Ιούνιο ότι πρέπει να 

αλλάξουμε κάποια πράγματα. Υπάρχει καθημερινό άγχος, διαρκές άγχος. Εντάξει δεν 

υπάρχουν χώροι στάθμευσης, αλλά είπαμε ότι κάποιες αλλαγές πρέπει να γίνουν ούτως 

ώστε να συμβάλουμε και εμείς στην ανακούφιση των Σερραίων στην μετακίνησή τους 

στην πόλη.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ναι βεβαίως κάτι θα γίνει. Αλλά χρειάζονται κάποιες 

διαδικασίες και κάποιες προϋποθέσεις. Ετοιμάζουμε, το ετοιμάζουμε. Είναι στο τέλος. 

Είναι στο τέλος.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το εικοστό τρίτο θέμα Συνάδελφοι, 

  

- Εγκρίνεται.          
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ΘΕΜΑ 43ο: Έγκριση απ’ ευθείας αγοράς ακινήτου από τη Δ.Ε.Υ.Α.Σ.  

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση απ΄ ευθείας αγοράς ακινήτου από την Δ.Ε.Υ.Α.Σ. 

αποσύρεται διότι περιμένουμε από το Υπουργείο Δικαιοσύνης να έρθει ειδική επιτροπή, 

να δει και τον χώρο, την καταλληλότητα του χώρου και εν συνεχεία να προβούμε στην 

επέκταση. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Δηλαδή Πρόεδρε, κ. Νυκτοπάτη τι να σας πω; Πρότεινε ο 

κ. Δήμαρχος να το αγοράσετε, έτσι δεν είναι; 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μάλιστα. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Δεν γίνετε … υπάρχει … 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν συζητιέται, όπως γίνετε δεν συζητιέται.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αποσύρεται το θέμα κ. Αναστασιάδη. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Αποσύρεται, πάντα έτσι κάνεις κ. Πρόεδρε. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ:Κύριε. Πρόεδρε, κ. Πρόεδρε, εντάξει ανεξάρτητα εάν 

αποσύρεται. Αυτό που ήθελα να πω στον κ. Δήμαρχο κάτι που έχω πει και στον κ. 

Πρόεδρο της ΔΕΥΑΣ τον κ. .. με την σκέψη ότι ίσως βοηθήσω την Δημοτική Αρχή να 

υπάρχει ένα καλύτερο αποτέλεσμα. Μήπως θα ήταν καλύτερα για να διασφαλίσουμε και 

τον σκοπό για τον οποίο η ΔΕΥΑΣ πήρε εκείνη την έκταση έτσι δεν είναι, φοβάμαι 

μήπως υπάρχει κάποια ανατροπή να μην εκπληρωθεί ο σκοπός της, να κτίσει εκεί τα 

κτίριά της. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν υπάρχει θέμα. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Δεν υπάρχει. Μακάρι. Λέω όμως μήπως θα ήταν καλύτερα να 

γίνει μία ανταλλαγή ακινήτων δηλαδή να δώσουμε στη ΔΕΥΑΣ ένα ακίνητο π.χ. δίπλα 

στο πάρκιγκ των βαρέων οχημάτων οπότε δεν θα χρειαστεί ούτε χρήματα να δώσουμε 

στην ΔΕΥΑΣ, ούτε η ΔΕΥΑΣ μετά να ψάχνει να αγοράσει γύρω εκτάσεις. Δείτε και 

αυτή την περίπτωση. Νομίζω είναι κάτι που μπορεί να γίνει.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κοιτάξτε, αυτή την στιγμή μας ενδιαφέρει και μας συμφέρει να 

γίνει η ΔΕΥΑΣ εκεί. Εγώ ας υποθέσω ,  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Αφού το  αποσύρεται κ. Νυκτοπάτη γιατί αφήνεις και 

μιλάνε; .. και βέβαια θα μιλήσω. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ κ.Αναστασιάδη, 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ας υποθέσουμε ότι θα συμβεί το δυσμενές,  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Και βέβαια θα μιλήσω, για ποιο λόγο .. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ας υποθέσουμε ότι θα συμβεί το δυσμενές να μην βολέψει, 

θεωρητικά το λέω γιατί είναι προδιαγεγραμμένο ότι ναι θα τακτοποιηθεί, θα υπάρξει ο 

χώρος, αλλά ας υποθέσουμε ότι δεν θα υπάρξει η δυνατότητα, στην περίπτωση εκείνη 

σαφώς είναι λύση αυτό, είναι λύση αυτή που λέτε. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Να αφήσετε την ΔΕΥΑΣ.. θα αφήσει η ΔΕΥΑΣ ,… δεν 

έχει δικαίωμα να μιλήσει. Δεν υπάρχει το θέμα αυτό. Να τελειώσει εδώ.. Παρακαλώ 

πολύ. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αγγελίδη, κ. Αγγελίδη,  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν υπάρχει πρόβλημα. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Δεν υπάρχει… 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Δεν είπα τίποτε.. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Παρακαλώ πολύ, δεν έχει δικαίωμα να μιλήσει.. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αγγελίδη, κ. Αγγελίδη έχει δίκαιο ο κ. Αναστασιάδης. 

Έχεις δίκαιο κ. Αναστασιάδη. Εγώ έχω την δυνατότητα να πω ότι έχεις δίκαιο. Κ. 

Αγγελίδη από την ώρα που απεσύρθη, σας παρακαλώ το θέμα έχει κλείσει. ΄Έχει δίκαιο 

και έχω την δύναμη να πω ότι έχει δίκαιο. Πέρα από το άλλο. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Μα για να βοηθήσω είπα την σκέψη μου…δεν υπάρχει κανένα 

πρόβλημα.  
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κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ πάρα πολύ, έχει δίκαιο και δεν κάνω κανένα… 

είπα στον κ. Αναστασιάδη ότι αποσύρεται, δεν έπρεπε να γίνει ερώτηση.   

 

 - Αποσύρεται.  

 

ΘΕΜΑ 44ο: Σύναψη δανείου με το Τ.Π. & Δ. προς πληρωμή ληξιπρόθεσμων οφειλών 

του Δήμου.  

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σύναψη δανείου με το Τ.Π. & Δ. προς πληρωμή 

ληξιπρόθεσμων οφειλών του Δήμου. Θα παρακαλέσω τους Συναδέλφους, 

Δ. Σ.: Εντάξει ψηφίζουν όλοι. 

Δ. Σ.: Τελειώσαμε;.. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είναι η απόφαση ομόφωνη; Θα συζητηθεί; κ. Μηλίδη έχετε τον 

λόγο. 

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Επειδή είμαι γριπωμένος και μην σας κολλήσω και όλους, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και φαίνεστε που είστε γριπωμένος. 

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Θέλω να τοποθετηθώ πρώτος και να φύγω εάν δεν έχετε 

αντίρρηση.  

Δ. Σ.: Το μικρόφωνο, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Μηλίδη εσείς εάν έχετε κάποια αντίρρηση; 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Παρακαλώ. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εσείς κ. Αγγελίδη; 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Όχι κ. Πρόεδρε.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κ. Μητλιάγκα.  

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Καταρχάς θέλω να πω ότι η δυνατότητα να κάνουμε αυτό το 

δάνειο είναι ευνοϊκό γεγονός. Διότι είναι μία ρύθμιση που την έκανε το Υπουργείο 

Εσωτερικών για να μπορέσουν οι Δήμοι των οποίων η ληξιπρόθεσμες οφειλές 

υπερβαίνουν το 20% των τακτικών εσόδων, να πληρώσουνε αυτές τις ληξιπρόθεσμες 

οφειλές με ένα χαμηλό επιτόκιο σε διάρκεια 15 χρόνων. Όμως κ. Δήμαρχε και αγαπητοί 

Συνάδελφοι, κ. Πρόεδρε, εγώ το φοβάμαι αυτό το δάνειο. Και δεν φοβάμαι την 

δυνατότητα του Δήμου να το ξεπληρώνει. Φοβάμαι ότι θα απαλλαγούμε από τον βραχνά 

των υποχρεώσεων και από την φροντίδα να σφίξουμε κάποια λουριά να κάνουμε 

οικονομίες και φοβάμαι ότι μετά από 2-3 χρόνια, με την μέχρι τώρα τακτική του Δήμου 

όχι μόνο την δική σας, ότι θα είμαστε ξανά στο ίδιο επίπεδο. Τώρα το τι οικονομική 

κατάσταση υπάρχει, και το τι, άμα θέλουμε αντικειμενικά τα βρίσκουμε. Να δούμε τα 

εντάλματα, να δούμε το ταμείο. Όντως το ταμείο ήταν περίπου 1.300.000,00 €. Και να 

δούμε κάποιες οφειλές που, κάποια πράγματα που έπρεπε να εισπράξει ο Δήμος, αλλά 

για λόγους είτε κακής οργάνωσης είτε φταίξιμο της κεντρικής πολιτείας, δεν τα 

εισέπραξε. Λόγου χάρη υστερεί ο Δήμος Σερρών στην είσπραξη του Τέλους Ακίνητης 

Περιουσίας. Που είναι ένα κονδύλιο πάνω από 80 – 100.000.000,00 €, από υπαιτιότητα 

οργανωτική, η μηχανοργάνωση μέσα και τα λοιπά. Τα ξέρετε αυτά. Εγώ λέω και 

επαναλαμβάνω ότι το θέμα το οικονομικό του Δήμου, δεν λέω για την ΔΕΥΑ που 

υπήρχε το πρόβλημα, δεν είναι πολύ σοβαρό. Δημιουργείται από την υπέρ 

χρησιμοποίηση βοηθητικού προσωπικού κυρίως. Αυτό είτε γίνετε για να θεραπεύσει 

πραγματικές ανάγκες, είτε γίνετε από κοινωνική ευαισθησία του Δήμου, γιατί ο Δήμος 

είναι μια μεγάλη κοινωνική μηχανή και πρέπει να έχει κοινωνικό χαρακτήρα, είτε γίνετε 

και ρουσφετολογικά. Δεν το αρνούμαι αυτό. Επειδή όμως στον Δήμο τελευταία έχουν 

γίνει επαρκής προσλήψεις, νομίζω ότι μπορεί να περιοριστεί η χρήση προσωπικού πέραν 

του μονίμου. Και είναι δυνατόν. Φέτος εάν κοιτάξετε τους λογαριασμούς που 

πληρώσαμε, όλοι αυτή την αδυναμία να ισοφαρίσουμε τις αυτές, το δημιούργησαν 

κυρίως η πρόσληψη 40 έως 50 περίπου ατόμων οκτάμηνης, έτσι δεν είναι κ. 

Κατιρτζόγλου; 
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κ. ΚΑΤΙΡΤΖΟΓΛΟΥ: 37 ως  

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Τέλος 40 περίπου, ναι. Γιατί επί οκτώ μήνες είναι σοβαρό 

κονδύλιο. Δεν το κατακρίνω. 

κ. ΚΑΤΙΡΤΖΟΓΛΟΥ: Αλλά αυτά τα άτομα προσφέρανε για την πόλη στους 

περισσότερους τομείς. 

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Δεν το κατακρίνω. Λέω, λέω ή θα πάρουμε μία απόφαση να 

κάνουμε μία περιστολή αυτών των αναγκών αυτών των λειτουργιών, ή θα κάνουμε το 

δάνειο. Φοβάμαι όμως ότι εάν δεν αλλάξουμε τακτική σε 2-3 χρόνια θα φτάσουμε πάλι 

να έχουμε ληξιπρόθεσμες οφειλές κοντά σε αυτές ή και λίγο λιγότερες ή λίγο 

περισσότερες. Και τότε θα χρειαστεί να κάνουμε ένα δάνειο ξανά. Πιστεύω ότι ο Δήμος 

Σερρών δεν ήταν ποτέ στο κόκκινο για το Υπουργείο Εσωτερικών. Δεν είναι και τώρα. 

Πιστεύω ότι πρέπει να προφυλαχτούμε. Και εάν έχουμε χρονικά περιθώρια κ. Δήμαρχε, 

το δάνειο αυτό να το κάνουμε, αν η ρύθμιση που έκανε το Υπουργείο Εσωτερικών μας 

δίνει την δυνατότητα να το κάνουμε έξι μήνες αργότερα ή ένα χρόνο αργότερα,  

Δ. Σ.: Είναι μέχρι 11 Απριλίου. 

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Μέχρι 11 Απριλίου; Δεν το ήξερα αυτό. Λοιπόν να το 

κάνουμε. Πάντως έχω την γνώμη ότι θα τα πάρουμε, θα ξαλαφρώσουμε όσον αφορά 

τους οφειλέτες. Και εάν δεν βάλουμε φρένο σε κάποιες λειτουργίες βλέπετε και 

αθλητικούς συλλόγους θέλουμε να επιχορηγούμε, δεν θέλω να αναφερθώ, και συμβάσεις 

έργου πολλές κάνουμε ιδίως οι δημοτικές επιχειρήσεις και στην ΔΕΥΑ βλέπω συνέχεια 

καινούργιες τηλεφωνήτριες και τα λοιπά, καλά κάνουμε και τα παίρνουμε τα παιδιά. Ο 

πολίτης έχει ανάγκη να δουλέψει και ο Δήμος Σερρών πρέπει να δημιουργεί ευκαιρίες 

απασχόλησης, έστω και με κοινωνικό, με γνώμονα και κοινωνικό χαρακτήρα. Όμως εάν 

φτάσουμε μετά 3 χρόνια πάλι σε αυτό το σημείο, πιστεύω .. την λήψη του δανείου, ας το 

εξετάσουμε λίγο καλύτερα και βλέπουμε αργότερα. Εγώ δεν ψηφίζω. Ψηφίζω λευκό. 

Παρόν. Δεν είμαι αρνητικός γιατί το ζητούσε και η ΚΕΔΚΕ και το Υπουργείο 

Εσωτερικών που έκανε αυτή την ρύθμιση, δέχτηκε το αίτημα των Δήμων ανά την 

Ελλάδα να γίνει.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Μητλιάγκα θα φύγετε; 

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Θα καθίσω λίγο . 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τότε καθίστε για να απαντήσει ο άλλος κύριος. Κ. Μηλίδη 

έχετε τον λόγο.  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, κ. Δήμαρχε, κ.κ. Συνάδελφοι. Μόλις είδα αυτό 

το θέμα στην αρχή πραγματικά έτσι λέω μήπως είναι κανένα χαριτωμένο ανέκδοτο, γιατί 

έχουμε συνηθίσει τελευταία πολύ στα δάνεια, και λέω δεν μπορώ να καταλάβω. Εκείνο 

που μου έκανε μεγάλη εντύπωση είναι γιατί δεν αναφέρεται το ποσό. Φοβόμαστε να το 

βάλουμε; Πόσο είναι αυτό το ποσό; Μικρό; Mεγάλο; Μήπως είναι. Μετά είδα μέσα στην 

εισήγηση ότι είναι ένα κόμμα δύο δις. Είναι ένα τεράστιο το ποσό. Πάρα πολύ μεγάλο. 

Και νομίζω ότι θα έπρεπε να γράφετε εδώ στην εισήγηση στο θεματολόγιο. Τους όρους 

τους είδα και ξέρω ότι το Υπουργείο είπε ότι πρέπει να, οι Δήμοι να έχουν ευνοϊκούς 

όρους να αποπληρώσουν κάποια ληξιπρόθεσμα και τα λοιπά. Το θέμα είναι πόσα δάνεια 

θα πάρουμε; Από την ώρα που ξεκίνησε η εν λόγω Δημοτική Αρχή το μόνο που ακούω 

εδώ μέσα σε αυτά την αίθουσα είναι δάνεια. Δάνεια για την ΔΕΥΑ, δάνεια για την 

καθαριότητα. Και μεγάλα δάνεια. Δάνεια για το πάρκο. Πριν από λίγο αποσύρατε το 

θέμα το οποίο είμαι σίγουρος ότι θα έρθει πολύ σύντομα και το οποίο πάλι θα χρειαστεί 

δάνειο για να αγοράσουμε και τα λοιπά. Λοιπόν υπερ-ογκώνονται πάρα πολύ τα ποσά. 

Ποιος θα τα πληρώσει αυτά; Ήδη υπάρχουν, υπάρχει δυσφορία από τον κόσμο για 

κάποιες αυξήσεις που έγιναν. Τα έχουμε πει αυτά να μην τα ξαναλέμε. Αρκεί να σας πω 

ότι σήμερα μια κυρία μου είπε: εγώ λέει παίρνω 160,00 € σύνταξη και μου ήρθε 110,00 € 

νερό. Τι να κάνω; Πως θα πληρώσω τα φάρμακα; Εν πάση περιπτώσει αυτό παρένθεση. 

Ναι. Και λέω το εξής: πόσα δάνεια και πως θα αποπληρωθούν; Μπορεί οι όροι, σας λέω 

τους είδα να είναι, το Τμήμα Παρακαταθηκών και Δανείων ξέρω ότι είναι φερέγγυο, ότι 

είναι  καλό το  ποσοστό,  το Υπουργείο να  έχει .. Ο Δήμος μας είναι τόσο χάλια; Δηλαδή  
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ποιος θα τα πληρώσει αυτά; Και εν πάση περιπτώσει μου έρχεται στο μυαλό ότι μέχρι 

στιγμής μάλλον δεν μπορέσαμε να βρούμε από πουθενά λεφτά όπως υποσχόταν ο κ. 

Δήμαρχος. Ότι θα βρει λύσεις. Εγώ δεν ήξερα αυτό. Πιστεύω ότι ξεγελάστηκε και ο 

Σερραικός λαός. Δεν ήξερα ότι οι λύσεις είναι μόνο τα δάνεια. Πιστεύω ότι και ένας 

νοικοκύρης, ένας απλός νοικοκύρης όταν κάνει ένα δάνειο ξέρει τις δυνατότητες του, 

ξέρει μέχρι πότε θα το αποπληρώσει, πως μπορεί με τον μισθό του να κόβει ένα μικρό 

ποσό να δίνει για την δανειοδότηση. Εμείς δηλαδή πήραμε αμπάριζα τώρα. Ένα χρόνο 

και δύο μήνες είμαστε στην Δημοτική Αρχή και δεν ξέρω το ποσό είναι τεράστιο. Πάρα 

πολύ μεγάλο. Μιλάμε για δις, δις. Αναφέρομαι σε δραχμές για να γίνομαι πιο 

κατανοητός. Για δις δραχμές. Ποιος θα τα πληρώσει; Δεν θα αναφερθώ για τις 

προσλήψεις και τα λοιπά. Εάν πρόκειται να επιτελέσουμε και κάποιο κοινωνικό έργο 

καλά κάνουμε. Όμως νομίζω ότι η λείπει η χρηστή διαχείριση. Η χρηστή διαχείριση. Εάν 

υπάρχει χρηστή διαχείριση μπορούμε να εξοικονομήσουμε κάποια πράγματα. Είπαμε 

κάποτε για τα ακίνητα. Είπαμε για τις αναπροσαρμογές των μισθωμάτων που δεν έγιναν. 

Είπαμε ότι ο Δήμαρχος και η Δημοτική Αρχή, και να έχει και την συμπαράστασή μας σε 

αυτό, θα τρέξουμε στα Υπουργεία εδώ από κάπου να βρούμε, από Ευρωπαϊκά Κονδύλια 

να βρούμε λεφτά. Δηλαδή αυτή είναι λύση τώρα; Κάθε μέρα δάνειο, δάνειο και τόσα 

μεγάλα ποσά; Εγώ νομίζω ότι θα πρέπει να είμαστε, και συμφωνώ με τον κ. Μητλιάγκα, 

πάρα πολύ επιφυλακτικοί. Γιατί πιστεύω κ. Πρόεδρε και κ.κ. Συνάδελφοι ότι σε λίγα 

χρόνια θα έχουμε ακριβώς το ίδιο πρόβλημα. Και μετά θα επανέλθουμε και πάλι να 

πούμε ένα άλλο ποσό. Και θα ήθελα πραγματικά να αναφερθεί ακριβώς το ποσό, για να 

ακούσει ο Σερραικός Λαός ποιο είναι. Νομίζω μιλάμε για 1.200.000.000 Δρχ. αν το είδα 

καλά. Λοιπόν άρα δηλαδή θα πρέπει να ξέρει ο κόσμος, τι του μένει να πληρώσει. Γιατί 

μην έχουμε αυταπάτες κ.κ. Συνάδελφοι. Τα λεφτά αυτά θα τα πληρώσει ο Σερραικός 

Λαός. Δεν νομίζω ότι θα έρθει ο από μηχανής Θεός, ή θα πέσει το μάνα για να 

πληρωθούν τα λεφτά αυτά. Νομίζω ότι βιαζόμαστε πάρα πολύ. Ένα κόμμα δύο δις από 

ότι είδα. Εκείνο που έχω να πω δηλαδή αντί σαν Δημοτική Αρχή, ο κ. Δήμαρχος ο κ. 

Μωυσιάδης που ευαγγελιζόταν ότι θα βρει λύσεις, υπάρχουν τρόποι, αντί λοιπόν να 

ψάξει να βρει αυτούς τους τρόπους, να γίνει περιστολή των λειτουργικών εξόδων, να 

γίνουν οι αναπροσαρμογές των τιμών όπως ανέφερα προηγουμένως, η ακίνητη 

περιουσία. Είχε πει η . Πασχαλίδου ότι έγινε κάποιο έργο. Να γίνει ποιο εντατικά ακόμη 

και άλλο, και να εξοικονομηθούν κάποια χρήματα στον Δήμο ούτως ώστε λίγα λίγα να 

τα αποπληρώνουμε, τελικά γίναμε μια δανειοληπτική μηχανή κ. Πρόεδρε. 

Δανειοληπτική μηχανή στην ουσία, στην πραγματικότητα. Είναι δηλαδή στην αρχή σας 

λέω ότι όταν το είδα λέω μα δεν είναι δυνατόν. Κάθε φορά στην αίθουσα αυτή αυτό θα 

συζητάμε; Δάνειο, δάνειο, δάνειο; Εν πάση περιπτώσει γι΄ αυτούς τους λόγους δεν το 

ψηφίζουμε το δάνειο αυτό. Όχι επαναλαμβάνω ότι οι όροι δεν είναι καλοί του δανείου. 

Αλλά δεν μπορεί άλλο, δεν αντέχει άλλο ο Σερραίος Πολίτης να πληρώνει γιατί αυτά θα 

βγούνε από την τσέπη του. Ευχαριστώ πολύ.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Αγγελίδης έχει τον λόγο.  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Κύριε Δήμαρχε, προτείνετε τι ύψος δανείου; 2.800.000,00 €; 

Δ. Σ.: Ναι αυτό είναι, βγαίνει τελικά. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι θα σας προτείνουμε. 1.400.000,00 €. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: 1.400.000,00 €  προτείνετε τελικά; 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μάλιστα. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Μα δεν το γράφει αυτό κύριε, συγνώμη. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Εντάξει άλλαξε. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Μα δεν το γράφει ένα λεπτό. Δύο οκτακόσια.. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Γκότση θα πάρετε τον λόγο. Αφήστε τον κ. Αγγελίδη 

τώρα να μιλήσει.  

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Όχι, όχι .. στην εισήγησή σας όμως έχετε κ. Δήμαρχε 

2.839.000,00 €. Αυτό δεν είναι το ποσό;  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτό είναι. 
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κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Όχι γιατί ο κ. Μηλίδης είπε ότι δεν υπάρχει το ποσό. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Υπάρχει συγκεκριμένο. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Υπάρχει, υπάρχει.  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Δεν υπάρχει στα θέματα είπα. Στα θέματα είπα…το αντίθετο 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Λοιπόν δεν είναι αυτό.. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Αγγελίδης έχει το λόγο.  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: ..Εγώ δεν είπα ότι δεν είναι στην εισήγηση το 2.839.000,00 €. 

Και ένα άλλο ποσό παρακάτω, και άλλο ποσό κ., νομίζω κάνει λάθος ο κ. Γκότσης. Είναι 

και άλλο ποσό. Απλώς είπα ότι νομίζω θα έπρεπε να είναι γραμμένο στα θέματα, ποιο 

είναι το ποσό. Και έκανα μια παρατήρηση. Φοβόμαστε να το γράψουμε; Ευχαριστώ κ. 

Αγγελίδη. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, ναι θα έπρεπε να είναι γραμμένο κατάλαβα. Ορίστε κ. 

Αγγελίδη.  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, κ. Δήμαρχε, κ.κ. Σύμβουλοι. Μετά το δάνειο 

των  ( 600.000,00 € για την αγορά μηχανημάτων στην υπηρεσία καθαριότητας και το 

δάνειο του 1.500.000 € για το κεντρικό πάρκο της πόλης, έρχεται στο Δημοτικό 

Συμβούλιο η λήψη και τρίτου δανείου ύψους 1.500.00,00 €. Όπως είπε προηγουμένως ο 

κ. Δήμαρχος. Από ότι φαίνεται η Δημοτική Αρχή αδύναμη να βελτιώσει την οικονομική 

κατάσταση του Δήμου και να ξοφλήσει τα χρέη του Δήμου επιβαρύνει τους Δημότες και 

τον Δήμο Σερρών με νέο δάνειο. Πριν από λίγο καιρό ο κ. Δήμαρχος και η Δημοτική 

Αρχή με βαρύγδουπες ανακοινώσεις ισχυριζόταν ότι νοικοκύρεψαν τα οικονομικά του 

Δήμου, ότι δεν υπάρχουν χρέη, ότι εξοφλούνται οι πάντες. Θα διαβάσω επί λέξη τι είπε 

σε συνέντευξη τύπου ο κ. Δήμαρχος την 1-10-2003 αναφερόμενος στην οικονομική 

κατάσταση του Δήμου: « Έχουμε την δυνατότητα χωρίς καμία επιβάρυνση να 

αντιμετωπίσουμε τις δαπάνες και τα δάνεια. Δίχως να δημιουργούμε υποχρεώσεις. Χωρίς 

να έχουμε χρέη. Ξοφλώντας τους πάντες. Πώς; Έχοντας νοικοκυρέψει τον Δήμο. Η 

πρώτη λύση για την καλή λειτουργία του Δήμου είναι το νοικοκύρεμα. Και ήδη το 

κάναμε ». Αυτά ισχυριζόταν ο κ. Δήμαρχος και γενικότερα η Δημοτική Αρχή πριν από 

λίγο καιρό και σήμερα καταφεύγουν στην λήψη νέου δανείου για την αντιμετώπιση των 

χρεών και γενικότερα του οικονομικού προβλήματος του Δήμου. Αυτό αποτελεί μία 

αντίφαση και δείχνει την σύγχυση στην οποία βρίσκεται η Δημοτική Αρχή. Εμείς 

υποστηρίζαμε στην πρόσφατη συζήτηση για τον προϋπολογισμό ότι το οικονομικό 

πρόβλημα του Δήμου παραμένει στάσιμο, ότι δεν βελτιώθηκε η οικονομική κατάσταση 

του Δήμου, προκαλώντας φυσικά τις αντιδράσεις του κ. Δημάρχου ο οποίος έλεγε ότι 

πάνε όλα καλά και ότι αυτά που λέμε δεν ευσταθούν. Θα διαβάσω από τα πρακτικά τι 

ακριβώς έλεγε για το οικονομικό πρόβλημα του Δήμου ο κ. Δήμαρχος στην συζήτηση 

για τον προϋπολογισμό. 19-12-2003 Τι λέει ο κ. Δήμαρχος: « Ο προϋπολογισμός,» διότι 

εμείς λέγαμε τότε ότι όπως είπα προηγουμένως ότι παραμένει στάσιμο το οικονομικό 

πρόβλημα του Δήμου και ότι ο προϋπολογισμός είναι ελλειμματικός. « Ο 

προϋπολογισμός δεν είναι καθόλου ελλειμματικός. Απόδειξη δε του γεγονότος αυτού θα 

είναι πολύ σύντομα ο απολογισμός της χρονιάς. Και στον οποίο απολογισμό θα δείτε ότι 

θα έχουμε έναν Ισολογισμό καθόλου ελλειμματικό. Διότι θα είναι πολύ μειωμένες οι 

υποχρεώσεις. Επειδή θα φέρουμε φέτος έναν απολογισμό από τον οποίο θα φαίνεται ότι 

τα πήγαμε καλά, αυτό δεν σημαίνει ότι θα πούμε πως χαλαρώσαμε και δεν 

ενδιαφερόμαστε ». Αν τώρα ο κ. Δήμαρχος και η Δημοτική Αρχή συνεχίζουν να 

υποστηρίζουν πως όλα πάνε καλά, πως νοικοκύρεψαν τα οικονομικά του Δήμου, πως δεν 

υπάρχουν χρέη, πως εξοφλούνται οι πάντες, ε, τότε δεν υπάρχει και λόγος να 

καταφύγουμε στην λήψη νέου δανείου. Είναι σίγουρο ότι σε λίγο ο κ. Δήμαρχος και ίσως 

και οι υπόλοιποι Σύμβουλοι της Δημοτικής Αρχής, της συμπολίτευσης να επικαλούνται 

και είναι βέβαιο αυτό ότι θα επικαλούνται, τους το χαμηλό επιτόκιο του δανείου, τους 

ευνοϊκούς όρους του δανείου και το πόσο ευτυχισμένοι θα πρέπει να είμαστε γιατί 

συνάπτουμε ακόμη ένα δάνειο με τόσο ευνοϊκούς όρους. Όμως πρέπει να ξέρουμε κ. 

συνάδελφοι  πως  όσο ευνοϊκοί και  εάν είναι οι  όροι του δανείου, δεν παύει να είναι ένα  
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νέο δάνειο, που με τους όποιους τόκους του θα επιβαρύνει τον Δήμο και τους Δημότες 

για τα επόμενα 15 χρόνια. Αυτό δε το δάνειο του 1.500.000,00 € θα το πληρώσει ο 

Δήμος στα επόμενα 15 χρόνια. Είναι περίπου 500.000.000 δρχ. Αυτά τα 500.000 δρχ. 

στα επόμενα 15 χρόνια θα τα πληρώσει γύρω 700.000.000 δρχ. Δεν θέλω να 

μακρηγορήσω περισσότερο. Θέλω να πω ότι η λόγοι για τους οποίους δεν συμφωνούμε 

με την λήψη αυτού του δανείου είναι οι εξής: 1) Υποστηρίξαμε στην πρόσφατη 

συζήτηση για τον προϋπολογισμό και συνεχίζουμε να υποστηρίζουμε ότι, η οικονομική 

κατάσταση του Δήμου μπορεί να βελτιωθεί προοδευτικά και να ξοφλήσει ο Δήμος τα 

χρέη του προς τρίτους, ακολουθώντας μία πολιτική συνεχούς και σταθερής προσπάθειας 

ορθολογιστικής διαχείρισης των οικονομικών του Δήμου. Προσπάθεια η οποία θα έχει 

στόχο αφενός μεν την συγκράτηση των δαπανών κυρίως, αφετέρου δε την δημιουργία 

νέων πηγών εσόδων. Σε κάθε περίπτωση όμως πάντα πρέπει να υπάρχει φρένο στις 

δαπάνες. Ακολουθώντας μία τέτοια πολιτική εμείς πιστεύουμε ότι μπορεί να βελτιωθεί 

το οικονομικό πρόβλημα του Δήμου και να ξοφλήσει ο Δήμους τα χρέη του προς τρίτους 

χωρίς να χρειαστεί να επιβαρυνθεί ο Δήμος και οι Δημότες με νέο δάνειο. Θα πω και το 

εξής: οι τοκοχρεωλύσιες δόσεις αυτού του δανείου, οι τοκοχρεολύσιες δόσεις αυτού του 

δανείου ετησίως ανέρχονται στο ποσό περίπου των 50.000.000 δρχ. Αν αυτά τα 

50.000.000 δρχ. τα δίνουμε για την εξόφληση των χρεών ασκώντας παράλληλα μία 

σφικτή και σωστή διαχείριση, εγώ είμαι βέβαιος ότι σε δύο χρόνια, σε δύο χρόνια, δεν θα 

έχουμε πρόβλημα, θα μπορέσουμε να ξεχρεώσουμε την αγορά. 2) Δεύτερος λόγος για 

τον οποίο δεν συμφωνούμε. Την φιλοσοφία μας για τα δάνεια την καταθέσαμε και άλλες 

φορές στο Δημοτικό Συμβούλιο. Θα την επαναλάβω ακόμα μία φορά. Εμείς είμαστε 

υπέρ της λήψης δανείων. Όμως τα δάνεια που παίρνουμε θα πρέπει να τα αξιοποιούμε σε 

έργα παραγωγικά, σε έργα ανταποδοτικού χαρακτήρα, σε έργα τα οποία θα φέρουν 

χρήματα στον Δήμο και όχι κάθε δραστηριότητα και κάθε πρόβλημα του Δήμου να 

αντιμετωπίζετε με δανεισμό. 3) Δεν είναι δυνατόν η λύση, η λύση για όλα τα 

προβλήματα του Δήμου να είναι μόνον ο εύκολος δρόμος των δανείων. Η Δημοτική 

Αρχή έχει καταληφθεί από δανειομανία. ΄Οσα δάνεια πήρανε τα τελευταία 20 χρόνια 

όλες οι Δημοτικές Αρχές μαζί, τόσα δάνεια και ίσως περισσότερα πήρε η σημερινή 

Δημοτική Αρχή μέσα σε ένα χρόνο. 1.500.000,00 € τώρα, 1.500.000,00 € με το κεντρικό 

πάρκο, 3.000.000,00 € και 600.000,00 € = 3.600.000,00 €. Που σημαίνει αυτό ότι με τους 

τόκους για τα επόμενα 15 χρόνια ο Δήμος θα πρέπει να πληρώσει πάνω από ενάμιση 

δισεκατομμύρια δρχ. Το λέω σε δρχ. για να γίνομαι κατανοητό. Και πρέπει να 

υπολογίσουμε το εξής αγαπητοί συνάδελφοι: με τα δάνεια αυτά και με τις δόσεις των 

δανείων, με τις δόσεις αυτές των δανείων, προστίθενται συνεχώς νέα οικονομικά βάρη, 

με τις δόσεις αυτές των δανείων. Νέα οικονομικά βάρη στον Δήμο χωρίς παράλληλα να 

δημιουργούνται νέες πηγές εσόδων. 4) Τέταρτος λόγος που δεν συμφωνούμε. Δεν 

δεχόμαστε την υποτίμηση της νοημοσύνης του Σερραικού Λαού. Δεν είναι δυνατόν ο κ. 

Δήμαρχος και η Δημοτική Αρχή πριν από δύο μήνες να λένε νοικοκυρέψαμε τα πάντα, 

δεν υπάρχουν χρέη, εξοφλούνται οι πάντες και να έρχεται τώρα να παίρνει δάνειο για την 

αντιμετώπιση των χρεών ύψους ενάμιση εκατομμυρίου Ευρώ. 5) Και πέμπτον, ποιος μας 

εγγυάται αυτό που είπανε και άλλοι Συνάδελφοι, ποιος μας εγγυάται ότι παράλληλα με 

τις δόσεις με τις δόσεις του δανείου δεν θα δημιουργηθούν και νέα χρέη. Και το 

διαπιστώσαμε αυτό μέσα στο 2003, από τις οφειλές που ήρθαν σήμερα και τις ψηφίσαμε. 

Από αυτές από το συνολικό ποσό των οφειλών ένα μέρος, τουλάχιστον 600.000,00 € 

τουλάχιστον χρέη δημιουργήθηκαν μέσα στο 2003. Ποιος μας εγγυάται ότι το δάνειο 

αυτό δεν θα επιδράσει χαλαρωτικά στην όλη λειτουργία της Δημοτικής Αρχής οπότε θα 

γίνονται και με μεγαλύτερη ευκολία τα οικονομικά ανοίγματα. Για όλους αυτούς τους 

λόγους εμείς δεν συμφωνούμε με την λήψη αυτού του δανείου και πιστεύουμε ότι η 

οικονομική κατάσταση του Δήμου μπορεί να βελτιωθεί προοδευτικά και τα χρέη του 

Δήμου να εξοφληθούν μέσα από μία συνεχή προσπάθεια ορθολογιστικής διαχείρισης 

των οικονομικών του Δήμου, δίνοντας ιδιαίτερη βαρύτητα στην συγκράτηση των 

δαπανών. Ευχαριστώ.  
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κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Γκότση ορίστε. 

κ.ΓΚΟΤΣΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, κ. Δήμαρχε, κ. Συνάδελφοι. Το ότι δεν γράφεται 

το ποσό σύναψη δανείου, το ποσό ακριβώς, δεν είναι και πολύ αθώο αγαπητοί 

Συνάδελφοι. Γιατί, μην γελάς Ανδρέα μου, γιατί, γιατί σκεφτήκατε διπλά ποσά.  

Δ. Σ.: Δεν πειράζει. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Ακριβώς έτσι. Για να μην απορούμε δηλαδή γιατί δεν γράφουμε 

το ποσό εδώ. Λοιπόν εδώ είστε λίγο κ. Πρόεδρε, εδώ είστε λίγο έξυπνος, για να μην πω 

πονηρός ας πούμε. Δεν γράφουμε το ποσό γιατί αλλιώς θα σας λέγαμε άλλα λέει η 

εισήγηση άλλα κάνετε. Λοιπόν, βέβαια μέσα στην εισήγηση έχετε το ποσό εδώ 

2.839.000,00 € με την προϋπόθεση ότι επειδή χρειάζεστε ενισχυμένη πλειοψηφία, λοιπόν 

τα 2/3, λοιπόν εδώ το επιτελείο έδρασε σωστά, καλή δουλειά κάνατε. Λοιπόν και λέτε: 

αν περάσει καλώς, εάν δεν περάσει θα εισηγηθούμε το μισό. Η πρώτη παρατήρησή μου 

είναι αυτή. Βέβαια εγώ κ. Πρόεδρε και κ. Δήμαρχε παίρνοντας αυτό το ποσό, πήγα και 

έκανα μία δουλειά, μία δουλίτσα και έβγαλα ποιο θα είναι το τελικό ποσό μετά από 15 

χρόνια και ποια θα είναι τα τοκοχρεολύσια. Αν και εσείς δεν τα έχετε εδώ. Λοιπόν το 

ποσό μετά από 15 χρόνια θα γίνει, θα γινόταν μάλλον 3.936.254,00 €. Δηλαδή επιπλέον 

1.096.669,00 €. Τα τοκοχρεολύσια θα ήτανε πρώτο και δεύτερο εξάμηνο ..κάθε χρόνο, 

είναι βγαλμένα από ..όχι μόνο και από οργανισμό δεν είναι, μην τα αμφισβητείται, 

262.416,00 € τουτέστιν 85.500.000 € τοκοχρεολύσια. Λοιπόν προσέξτε Συνάδελφοι γιατί 

τα πράγματα δεν είναι απλά. Θα μιλήσω λίγο με αριθμούς αλλά θα είμαι σαφής. Λοιπόν. 

Μέχρι 31-12-2003 παρακαλώ, έχουμε ποσό που πληρώνουμε με τοκοχρεολύσια 

3.567.822,00 €. Αυτά είναι των προηγούμενων τα οποία εμείς πληρώνουμε και δίνουμε 

περίπου 85.000.000,00 € το χρόνο μέχρι στιγμής. Όχι ,όχι αυτά είναι των προηγούμενων 

χρόνων. Τώρα τα νέα δάνεια, θα καταλήξω κάπου κ. Δήμαρχε και θέλω να με ακούσετε. 

600.000,00 € για τα μηχανήματα συν 1.500.000,00 € για το πάρκο συν τώρα, εγώ είχα 

υπολογίσει με το 2.840.000,00 €, βάζω το 1.500.000,00 €, όλα μαζί που πρέπει να 

πληρώσει ο Δήμος όλα μαζί είναι της τάξεως των 7.187.122,00 € με αρχικό κεφάλαιο 

αυτά χωρίς, δεν βάζω τώρα τους τόκους, τον ανατοκισμό. Δηλαδή περίπου θα πάει 

10.000.000,00 €. Έναν υπολογισμό πάλι που κάναμε πόσα ο Δήμος πρέπει να πληρώνει 

κάθε χρόνο για αυτά τα δάνεια είναι περίπου, εάν λάβουμε υπ΄ όψιν διακόσιες εξήντα 

δύο χιλιάδες το μισό να πάρουμε από εδώ, είναι περίπου της τάξεως των 750.000,00 € με 

800.000,00 € το χρόνο. Για όλα τα δάνεια και τα προηγούμενα. Κάθε χρόνο πρέπει αυτά 

να δίνουμε. Τώρα εάν τα κάνουμε σε δόσεις το μήνα εύκολο είναι. Και λέμε κ. Δήμαρχε 

τώρα δηλαδή περίπου διακόσια πενήντα με τριακόσια εκατομμύρια πρέπει να δίνουμε το 

χρόνο για τοκοχρεολύσια. Και λέω κ. Δήμαρχε: Αφού εμείς αυτά τα λεφτά, αυτά τα 

λεφτά παρακρατούνται, γιατί να παίρνουμε, να πάρουμε το δάνειο, να υποχρεωθούμε, 

βέβαια είναι ευνοϊκοί οι όροι, και αυτά τα τριακόσια εκατομμύρια τα διακόσια πενήντα 

τριακόσια εκατομμύρια,  τώρα δεν μου βγαίνουν σωστά γιατί κόψατε στην μέση, να μην 

με περιστολή δαπανών, με έναν σωστό και χρηστό τρόπο διοίκησης που δεν αμφιβάλω 

ότι τον έχετε, πως θα μπορέσετε να εξασφαλίζετε τα τοκοχρεολύσια αυτά, τα τριακόσια 

εκατομμύρια τα διακόσια ογδόντα εκατομμύρια το χρόνο και δεν μπορείτε να τα 

εξασφαλίζετε χωρίς να πάρετε το δάνειο και να μην είμαστε υποχρεωμένοι εμείς να 

δίνουμε. Και σας πληροφορώ ότι μόνο για το ένα δάνειο πρέπει να δώσουμε τριακόσια 

ογδόντα περίπου τετρακόσια εκατομμύρια περισσότερα μόνο για το ένα δάνειο. Γιατί 

λοιπόν, τι ζητάω από εσάς κ. Δήμαρχε τι ζητάω: θα φέρεται την άλλη φορά έναν πίνακα, 

γιατί μέσα στην οικονομική υπηρεσία τα 600.000,00 € και το 1.500.000,00 € δεν ήρθε 

ακόμη λέει η τοκοχρεολυτική δόση, δεν ήρθαν ακόμη, όποτε λέει δεν μπορώ να σου 

δώσω πόσο θα πληρώνουμε το χρόνο. Αυτά εγώ τα έβγαλα. Θέλω λοιπόν κ. Δήμαρχε την 

άλλη φορά να μας φέρετε μια κατάσταση και να μας πείτε ότι από το δάνειο των 

προηγούμενων χρόνων, από τα 600.000,00 €, από το 1.500.000,00 € για το πάρκο και 

από το 1.500.000,00 € αυτό με ανατοκισμό δηλαδή όχι το αρχικό κεφάλαιο αλλά πόσο 

θα είναι μετά από 15 χρόνια, μετά από 8 χρόνια, μετά από 12 χρόνια που πήραμε το άλλο  
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το πάρκο, τι λεφτά θα δίνουμε υπεύθυνα να το γνωρίζω, γιατί δεν ξέρω δεν είμαι σε θέση 

να πω ότι οι Συνάδελφοι γνωρίζουν πόσο θα πληρώνει ο Δήμος το χρόνο τοκοχρεολύσια. 

Φέρτε μας λοιπόν αυτήν την κατάσταση, να δούμε ο Δήμος πόσο θα πληρώνει το χρόνο 

και εάν είναι σε θέση κ. Δήμαρχε να μπορεί να αντεπεξέλθει σε αυτά τα ποσά. Και τότε 

κ. Δήμαρχε το συζητάμε. Δεν θα πω αυτά τα οποία είπανε οι Συνάδελφοι, γνωρίζω τις 

προσπάθειές σας, αλλά δεν φτάνουν μόνο οι προσπάθειες και τα λόγια κ. Αντιδήμαρχε. 

Διότι καλό είναι προτού κάνουμε δηλώσεις εντυπωσιασμού να βλέπουμε λιγάκι και το 

μέλλον διότι πολλές φορές μας διαψεύδει. Και να η στιγμή που ήρθε κ. Αντιδήμαρχε να 

μας διαψεύσει, 

Δ. Σ.: Κύριε Γκότση μην ανοίγετε και άλλο μέτωπο συζήτησης. Στο θέμα επάνω 

και να τελειώνετε. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Όχι, λοιπόν όχι, καλοπροαίρετα τα λέω, καλοπροαίρετα. 

Δ. Σ.: Καλοπροαίρετα αλλά, 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Καλοπροαίρετα τα λέω. Ήρθε η στιγμή να διαψευστούμε για 

ορισμένες δηλώσεις που κάναμε. Όλοι κάνουμε λάθη αλλά προσπαθούμε να 

βελτιώσουμε τα λάθη μας. κ. Δήμαρχε ειλικρινά μιλάω ότι στην πρώτη φάση είπα ότι 

είναι ιερός σκοπός η σύναψη αυτού του δανείου γιατί θα πληρωθούνε καταστηματάρχες, 

έμποροι, προμηθευτές σε μια εποχή οικονομικής δυσπραγίας, σε μια εποχή που τα έχουν 

ανάγκη. Και ο Δήμος δυστυχώς, όχι στην δική σας Δημοτική Αρχή, πάντοτε ήταν αλλά 

δεν θα πω πρέπει να είναι, ήταν ο μεγαλύτερος οφειλέτης μέσα σε παρένθεση μπαταξής. 

Ο μεγαλύτερος. Δεν είναι δυνατόν να περνάμε από καταστήματα, είπα δεν είναι μόνο 

δικιά σας υπόθεση, να περνάμε από τα μανάβικα και να μας λένε εγώ έχω ένα μαγαζάκι 

3 Χ 3 και με χρωστάτε 1.500.000 δρχ. Δεν είναι δυνατόν να περνάμε από τα Supermarket 

και να μας λένε, από τα κρεοπωλεία και να μας λένε μας χρωστάτε τόσα και τόσα. 

Λοιπόν επαναλαμβάνω ότι το είδα με καλό μάτι, ευμενώς ήμουν προς αυτό το δάνειο. 

Όμως μετά από τα στοιχεία αυτά τα οποία ανέλυσα και πήρα, είδα ότι, είδα ότι ο Δήμος 

επιβαρύνεται πάρα πολύ για ένα χρόνο με τα τοκοχρεολύσια, και επειδή κ. Δήμαρχε και 

επειδή, όταν μια Δημοτική Αρχή, δεν λέω για σας, οποιαδήποτε Δημοτική Αρχή αυτή 

είναι, ξέρει ότι πήρε τα δάνεια και ξεχρέωσε τις υποχρεώσεις μετά γίνετε λίγο σπάταλη 

και αλαζονική. Έρχονται οι εκλογές και λένε: δεν χρωστάμε τίποτε, δάνεια πήραμε, 

δώστο. Λοιπόν με αποτέλεσμα τον τελευταίο χρόνο κ. Δήμαρχε, έτσι είναι μην το 

αμφιβάλετε, τον τελευταίο χρόνο να έρθουμε πάλι στα ίδια επίπεδα και να πούμε πάλι τι 

κάναμε; Εγώ τι θέλω από εσάς: θέλω να μου φέρετε την κατάσταση, αυτή που σας 

ζήτησα και θέλω δείγματα γραφής. Και να είστε σίγουρος ότι μπορεί, όπως είπε και ο κ. 

Μητλιάγκας, μπορεί και να το ψηφίσουμε. Αυτή την στιγμή όμως είναι ελλιπέστατα. 

Ούτε τοκοχρεολύσια έχετε ούτε τίποτα. Αυτά εγώ σας τα είπα που πήγα από οργανισμό 

και είπα να μου τα βγάλουνε. Ευχαριστώ πολύ.  

Δ. Σ.: Μαθηματικός είστε; 

Δ. Σ.: O κ. Δήμαρχος θέλει να μιλήσει. Θέλει να μιλήσει ο κ. Δήμαρχος τώρα. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Λοιπόν θα ήθελα καταρχήν για να ξεκινήσω αντίστροφα. Θα 

ήθελα να ξεκινήσω αντίστροφα και να πω κ. Γκότση ότι, 

Δ. Σ.: Πρέπει να ζητήσετε τον λόγο κ. Δήμαρχε. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Συγνώμη ο Δήμαρχος έχει την δυνατότητα να ζητήσει τον λόγο 

ανά πάσα στιγμή.  

Δ. Σ.: Α, εγώ νόμιζα ότι.. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Παρακαλώ, θα αρχίσω αντίστροφα επειδή μου δώσατε κάποια 

αφορμή. Πρώτα από όλα να σας πω σε γενικές γραμμές. Εάν τυχόν οι δόσεις , εάν τυχόν 

στις λεπτομέρειες που θα προκύψουν κατά την σύμβαση του, όταν θα μας δώσουν το 

σχέδιο συμβάσεως, θα είναι εξόφληση κάθε χρόνο των τόκων και σταθερή απόσβεση του 

δανείου, θα ξεκινήσουμε από δέκα μιλώ κατά μήνα, εδώ θα τα δίνουμε μάλλον κατά 

εξάμηνο, είναι γύρω στις 13.000,00 € κατά μήνα θα αρχίσουμε, και θα τελειώσουμε 

γύρω στις 8.000,00 € και κάτι κατά μήνα. Εάν θα είναι σταθερές οι δόσεις είμαστε ναι, 

θα είμαστε γύρω στις δέκα και μισή περίπου. 
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κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Είκοσι ένα είναι τώρα. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ε , βλέπετε, 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Λοιπόν εάν θέλετε να σας πω , 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν υπάρχει θέμα. Όπως βλέπεται σας τα λέω και απ΄ έξω. 

Λοιπόν η πρώτη απάντηση επομένως είναι αυτή.  

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Η πρώτη ..εγώ σας είπα και .. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ναι, ναι, συγνώμη. Τώρα να πούμε κάτι άλλο. Απομονώνουμε 

τα υπόλοιπα. Έχουν παρθεί κάποια δάνεια, υπάρχουν κάποιες υποχρεώσεις, υπάρχει 

σήμερα μια δεδομένη κατάσταση. Ποια είναι η δεδομένη κατάσταση; Έχουμε κάποια 

δάνεια παρμένα, έχουμε κάποιες υποχρεώσεις στην αγορά, κάποια χρέη, και λέμε ότι 

έχουμε αυτή την στιγμή επίσης την δυνατότητα να πάρουμε ένα δάνειο. Ένα δάνειο το 

οποίο κάποιοι λένε, και εδώ υπάρχει η παρεξήγηση, κάποιοι λένε: μα θα χρεωθούμε και 

θα επιβαρυνθούμε επιπλέον. Κατά τι θα επιβαρυνθούμε; Παίρνουμε δάνειο, 

χρεωνόμαστε και πληρώνουμε χρέη. Τι αλλάζει; Τι αλλάζει; Αυξάνεται το χρέος μας; Θα 

πει κάποιος και εννοεί λέγοντας βέβαια ασφαλώς ο γιατρός ότι: μα θα πληρώσουμε και 

τους τόκους. Του απαντώ όμως εγώ: θα χάσουμε τους ελάχιστους τόκους του 4,6%, τους 

ευκαιριακούς αυτούς τόκους, αλλά θα κερδίσουμε πολλαπλάσια από το γεγονός ότι όταν 

θα πηγαίνουμε τώρα στην αγορά, δεν θα μας τα δίνουνε 20% επιπλέον όλες τις 

προμήθειες τις οποίες παίρνουμε, γιατί λένε σε μπαταξήδες πουλάμε. Κάποια μαγαζιά 

μας κλείνουν την πόρτα και μας λένε: δεν πουλάμε.  

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Γεγονός. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ναι γεγονός. Και επίσης όταν τυχόν αυτοί, θα πάψουμε να 

τρέμουμε από τον κίνδυνο κάποιοι τους οποίους χρωστάμε για χρόνια να μας βγάλουνε 

αύριο δικαστική απόφαση και να πληρώσουμε και τόκους υπερημερίας τότε, όχι απλούς 

τόκους και δικαστικά έξοδα και πέραν του εξευτελισμού φυσικά. Να λοιπόν ποιο είναι το 

κέρδος, το οποίο είναι πολλαπλάσιο μεγαλύτερο του 4,6%. Γι΄ αυτό λοιπόν κερδίζουμε 

από το δάνειο. Λιγοστεύουνε οι δαπάνες μας και τα έξοδά μας και οι υποχρεώσεις μας με 

το δάνειο. Είναι απλή η σκέψη. Άλλωστε εάν δεν συνέβαινε αυτό θα ρωτούσα: γιατί ένας 

έμπορος παίρνει δάνειο για να ξοφλήσει υποχρεώσεις; Για να ξοφλήσει υποχρεώσεις όχι 

για να κάνει επενδύσεις. Για να ξοφλήσει υποχρεώσεις. Πολλοί το κάνουν. Για τον λόγο 

αυτό. Για να έχουν ρευστότητα, για να έχουν πίστη στην αγορά, για να μπορούν να 

παίρνουν με καλύτερες τιμές, για να μην έχουν τον κίνδυνο των τόκων υπερημερίας, για 

να μην πληρώνουν τα διπλάσια στο ΙΚΑ που κάθε μήνα ξέρουμε πόσο επιβαρύνει το 

ΙΚΑ τις καθυστερήσεις, για όλα αυτά. Να λοιπόν γιατί κερδίζουμε παίρνοντας αυτό το 

ευκαιριακό δάνειο. Και εν πάση περιπτώσει μπορείτε πληροφοριακά να ενημερωθείτε τι 

γίνετε γύρω σας σε όλη την Ελλάδα, με τους υπόλοιπους Δήμους. Θα σας πληροφορήσω 

ότι υπάρχει Δήμος, μεγάλος Δήμος, από τους μεγαλύτερους της Ελλάδος, ο οποίος 

σκοπίμως από το καλοκαίρι που είχε γίνει λίγο πολύ γνωστό ότι θα συνέβαινε κάτι 

τέτοιο, σκοπίμως δεν πλήρωνε. Και έφτασε στο σημείο ο Δήμος αυτός να μην πληρώνει 

και το ΙΚΑ τις ασφαλιστικές εισφορές, παρ΄ όλο τον κίνδυνο που έχει, προκειμένου να 

μπορέσει να εξασφαλίσει το 20% των υποχρεώσεών του. Οι υποχρεώσεις του να 

περάσουν το 20% των τακτικών του εσόδων για να μπορέσει να εκμεταλλευτεί την 

δυνατότητα και να πάρει την ευκαιρία για να πάρει αυτό το δάνειο. Ε, ακούστηκε ότι δεν 

είναι λύσεις, προτείναμε λύσεις, και αυτά δεν είναι λύσεις, τα δάνεια δεν είναι λύσεις. 

Μερικές φορές το να λέμε ότι θα επιδιώξουμε να εξασφαλίσουμε να απαλειφθεί ο 

κίνδυνος να μας έρχονται η μία μετά την άλλη οι δικαστικές αποφάσεις και να 

πληρώνουμε τόκους υπερημερίας, είναι λύση αγαπητοί μου. Άλλωστε η Κυβέρνηση όταν 

ψήφισε αυτό τον Νόμο και έδωσε αυτή την δυνατότητα σαν λύση το έδωσε. Δεν είναι 

λύση δική μας αυτή. Της Κυβέρνησης λύση είναι. Και όλοι οι Δήμοι της Ελλάδος 

επικρότησαν την απόφαση αυτή.  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Προεκλογικά τερτίπια του ΠΑΣΟΚ είναι αυτά, άσε τώρα, 

άμα δεν μας συμφέρει .( Δεν ακούγεται καθαρά ).. προπαγάνδα… κ. Πρόεδρε.. την 

προπαγάνδα  που  κάνει  δεν  είμαι  υποχρεωμένος  να  ακούω… συμπεριφορά είναι αυτή  

50 



τώρα Δημάρχου; Σας παρακαλώ τώρα πάρα πολύ. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Επίσης επειδή ακούστηκαν και διάφορα επιχειρήματα, για το 

πώς συμφέρει να καλύψουμε τις υποχρεώσεις που έχουμε. Μας δόθηκαν και κάποιες 

συμβουλές. Ευχαριστώ τον κ. Αγγελίδη με κολακεύει. Γιατί είπε όλα αυτά τα οποία με 

σχολαστικότητα εφαρμόζουμε σήμερα και τα έκανε ως πρόταση σήμερα. Ευχαριστώ τον 

κ. Αγγελίδη. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Παρακαλώ.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Εφαρμόζουμε περιστολή δαπανών. Επίσης είπε ο κ. Μηλίδης 

ότι θα ήταν να επιδιώξουμε αύξηση μισθωμάτων, να προχωρήσουμε σε πώληση 

ακινήτων, 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Για πώληση ακινήτων που το ανέφερα; Γιατί.. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι συγνώμη δεν είπατε,  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Δεν εννοώ αυτό. Για πώληση ακινήτων είπα; Μα τι λέτε; 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Όχι δεν είπε τέτοιο πράγμα.  

Δ. Σ.: Μα για την ΚΑΔΕ δεν είπατε; 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Για την ΚΑΔΕ, γιατί η ΚΑΔΕ τι κάνει;  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Για την αξιοποίηση της ακίνητης περιουσίας. Να αξιοποιηθεί. 

Ούτε αξιοποιήθηκε. …΄Ότι πήραμε εξήντα εκατομμύρια και .. είπε ότι θα κάνουμε για να 

μαζέψουμε και άλλα. Πώληση είναι αυτό; 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Α. ωραία δεν είναι πώληση;… τι είναι; 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Από ποια; Από.. δώδεκα ..( Δεν ακούγεται καθαρά )..Από κάποια 

παρατημένα χωράφια εκεί πέρα.. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Ε, αυτά. Δικά μας είναι; Δική μας περιουσία δεν είναι; Ε. δεν 

την πουλάμε;  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Θα τα πάρουμε εκείνα; Θα τα πάρουμε από τους καταπατητές; 

…. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ε, εντάξει δική μας περιουσία δεν είναι; Λοιπόν σωστά, λοιπόν 

συμφωνώ σε αυτό το σημείο ναι,  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Αξιοποίηση της ακίνητης περιουσίας και σας παρακαλώ επί 

προσωπικού να ακούσω ποτέ για πωλήσεις και τέτοια. Γιατί μετά γίνονται.. κάτι 

πανηγύρια από κει.., να μην πω τίποτε παραπάνω. Δεν είπα ποτέ τέτοιο πράγμα. ( Δεν 

ακούγεται καθαρά ) 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όταν τελειώσετε, 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: …( Δεν ακούγεται καθαρά )  

… ( Μιλάνε όλοι μαζί ) 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όταν τελειώσετε κύριοι θα μου επιτρέψετε να διευκρινίσω. 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Είναι επί προσωπικού Πρόεδρε. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Και εγώ επί προσωπικού μιλάω. Λοιπόν σας παρακαλώ. Όταν 

υπάρχει ένα ακίνητο καταπατημένο, εξακολουθεί να είναι Δημοτικό Ακίνητο. Όταν 

λοιπόν πούμε: ελάτε για να το πάρετε τι λέμε; Σας το πουλάμε για να σταματήσει να 

υπάρχει η εκκρεμότητα. Τι είναι αυτό λοιπόν; Είναι πώληση ή δεν είναι; Πώληση είναι. 

Βέβαια είναι πώληση ενός ακινήτου το οποίο έχει κάποιο πρόβλημα αυτή την στιγμή 

κοινωνικό και έχουμε βάση του Νόμου την δυνατότητα να λύσουμε αυτό το πρόβλημα. 

Αλλά εν πάση περιπτώσει δεν παύει να είναι πώληση. Πώληση είναι. Σας παρακαλώ 

λοιπόν μην εξάπτεστε. Περί πωλήσεως πρόκειται, περί πωλήσεως πρόκειται. Ε ναι αυτό 

δεν είναι αξιοποίηση όμως, είναι πώληση.  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Τα μισθώματα; 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τα μισθώματα, τώρα για τα μισθώματα. Για τα μισθώματα κ. 

Μηλίδη θα σας μιλήσω θα σας απαντήσω μετά από μερικούς μήνες.  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Μήνες;  

 

 

51 



κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ναι θα σας αποδείξω, όχι , εγώ θα είμαι και στην επόμενη 

θητεία, αλλά πολύ γρηγορότερα, αλλά πολύ γρηγορότερα θα σας απαντήσω. Είπα θα σας 

απαντήσω σε λίγους μήνες και θα σας εξηγήσω. Δεν συμφέρει, δεν συμφέρει αυτή την 

στιγμή, να αυξήσουμε μισθώματα. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: ..την πώληση.. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αναστασιάδη, 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Και θα σας εξηγήσω σε λίγο καιρό γιατί δεν συμφέρει να 

αυξήσουμε μισθώματα.  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: .. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Επίσης επειδή ελέχθη ότι βρισκόμαστε σε αδυναμία να 

εξοφλήσουμε, θα ήθελα να ξεκαθαρίσω ότι από την στιγμή που θα αποδειχθεί όταν 

φέρουμε τον απολογισμό ότι μειώθηκαν οι υποχρεώσεις, ότι βαδίζουμε προς την σωστή 

κατεύθυνση, σαφώς δεν έχουμε αδυναμία να εξοφλήσουμε. Όταν δηλαδή από χρόνο σε 

χρόνο έχουμε την δυνατότητα να λιγοστεύουν οι υποχρεώσεις μας σαφώς μπορούμε και 

χωρίς δανεισμό να λύσουμε το πρόβλημα. Αλλά όπως είπα στην αρχή, εκείνο που μας 

ενδιαφέρει είναι : άμεσα το ταχύτερο δυνατόν να πάψουν να υπάρχουν υποχρεώσεις προς 

τρίτους. Και όπως ελέχθη πολύ σωστά νομίζω από τον κ. Γκότση ή από τον κ. Μηλίδη 

ότι, από τον κ. Γκότση είναι μεγάλη ανακούφιση να δώσουμε τα χρήματα σε αυτούς που 

χρόνια ταλαιπωρούνται περιμένοντας, πρώτον και δεύτερον  το έχω ήδη πει θα το πω 

ακόμη μία φορά: μας συμφέρει να έχουμε εξοφλήσει και να έχουμε πρόσωπο στην αγορά 

και να μπορούμε να αγοράζουμε ντούκου.  

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Μου επιτρέπεις μία ερώτηση κ. Δήμαρχε; Τα λεφτά αυτά , 

ερώτηση γιατί μπορούμε να ψηφίσουμε , τα λεφτά αυτά το ενάμιση εκατομμύριο Ευρώ, 

που θα πάνε; Θα πάνε για προμηθευτές και τρίτους; Που θα πάνε; 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Στους προμηθευτές κατά προτεραιότητα, στους προμηθευτές.  

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Δεν φτάνουν όλα τα άλλα,.. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Στο σύνολο , στο σύνολο των προμηθευτών. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Οι προμηθευτές θα εξοφληθούνε όλοι και οι έμποροι και αυτά; 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Βεβαίως για εκεί πηγαίνουν.  

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Εκεί θα πάνε; Δεν θα πάνε αλλού;  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αποκλειστικά για εκεί πηγαίνουν.  

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Να γραφεί αυτό. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Βεβαίως δεν έχουμε πρόβλημα. Βεβαίως να γραφεί. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Είναι υποχρεωτικό να γραφεί.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μα να σας εξηγήσω και κάτι άλλο, δεν έχουμε,  

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Ακριβώς.. είναι και ποιος είναι ο καθένας. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν έχουμε την δυνατότητα να , 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Που χρωστάμε,  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Να σας πω κάτι. Να σας εξηγήσω κάτι. Μου δίνετε λίγο το 

φάκελο. Θα σας δώσω μια εξήγηση πολύ απλή . Από το σύνολο των υποχρεώσεων, από 

το 2.800.000,00 €, 1.800.000,00 € είναι υποχρεώσεις προμηθευτών και ένα μέρος είναι 

υποχρεώσεις από αποζημιώσεις ρυμοτομημένων. Δεν θα δώσουμε προτεραιότητα 

ασφαλώς στα ρυμοτομούμενα και θα εξοφληθεί το σύνολο των υποχρεώσεων προς τους 

προμηθευτές.  

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Ε πόσα είναι αυτά κύριε Δήμαρχε;  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ε δεν είμαι σε θέση αυτή την στιγμή να σας πω ακριβώς, αλλά 

νομίζω, α , να σας πω κάτι, νομίζω ότι κάπου έχω κάτι.  

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Τι θα ψηφίσουμε, τι θα ψηφίσουμε;  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τα ρυμοτομούμενα να σας πω, τα ρυμοτομούμενα είναι 

περίπου 300.000,00 € μου φαίνεται.  

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Να γραφεί στην απόφαση ότι τα λεφτά αυτά θα πάνε,  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Οπότε βλέπετε εάν φύγουνε τα ρυμοτομούμενα από τα 

1.800.000,00 € πηγαίνουμε στα 1.500.000,00 €. 
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κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Τα υπόλοιπα;  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ποια υπόλοιπα; 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Εδώ ο πίνακας που μας έχετε δώσει. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Από τα υπόλοιπα, από τα υπόλοιπα εάν κοιτάξετε γιατί το 

1.800.000,00 € είναι το χονδρό κονδύλιο, είναι το πριμ παραγωγικότητας, είναι το πριμ 

παραγωγικότητας το οποίο θα εξακολουθεί να βρίσκεται σε εκκρεμότητα μέχρις ότου να 

δούμε τι θα γίνει από κάτω ή σιγά σιγά να το πληρώσουμε κάποια στιγμή εμείς.  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Θα το βάλουμε στο δάνειο; Θα το αθροίσουμε;  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μα δεν μπορούμε να το αθροίσουμε από την στιγμή που εμείς, 

εμείς αυτή την στιγμή δηλώνοντας τις υποχρεώσεις μας, για να ξεπεράσουμε το ποσοστό 

του 20% των τακτικών εσόδων βάζουμε τα πάντα. 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Άλλη υποχρέωση, 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εάν μου επιτρέπεται,  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Το ποσό του δανείου που θα αιτηθούμε στο , 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εμείς θα ζητήσουμε το 1.500.000,00 €. Και θα πούμε ότι το 

1.500.000,00 θα το πάρουμε για να πληρώσουμε τις υποχρεώσεις αυτές. Από εκεί και 

πέρα, από εκεί και πέρα στο σύνολο που δείχνουμε για το 20% μπαίνουνε και 

τοκοχρεολύσια τα οποία  ( αλλαγή κασέτας ) .. βλέπετε υπάρχουν και άλλα πράγματα το 

οποία δεν αποτελούνε άμεσα υποχρεώσεις καταβλητέες αυτή την στιγμή. Εκείνο το 

οποίο έχουμε να πληρώσουμε πρώτιστα είναι οι υποχρεώσεις προς τρίτους. Αυτές οι 

υποχρεώσεις προς προμηθευτές.  

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Η απόφαση αυτή θα είναι για το 1.500.000,00 €;  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ναι, ναι.  

Δ. Σ.: Εγώ θέλω να ψηφίσω κ. Αναστασιάδη. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Να ψηφίσεις, σου είπα εγώ να μην ψηφίσεις; Σας 

παρακαλώ πολύ… Πρέπει να μιλήσουμε εμείς και μετά να απαντήσει. 

Δ. Σ.: Σύμφωνα με την διαδικασία έτσι το ορίζει περίπου, τώρα τι να τον κάνουμε 

αυτόν. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: …Λάθος κάνετε. … 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Λοιπόν νομίζω υπάρχουν και κάποια άλλα, δεν θα , νομίζω ότι 

σε γενικές γραμμές έχει γίνει κατανοητό ότι το δάνειο αυτό συμφέρον είναι, ευκαιρία 

είναι, δεν αυξάνει τις υποχρεώσεις, μπορεί να δημιουργείται η εντύπωση σε κάποιους ότι 

ξέρετε θα πληρώσουμε στα 15 χρόνια κάποιους τόκους, αλλά τα οφέλη που έχουμε είναι 

πολύ μεγαλύτερα από τους τόκους αυτούς, και επίσης επειδή κάτι ελέχθη περί 

χαλαρώσεως: θα χαλαρώναμε εάν τυχόν θεωρούσαμε ότι το ζήτημα είναι απλός να 

ξεφύγουμε από ένα βραχνά προσωρινό και να αδιαφορήσουμε για την συνέχεια του 

Δήμου , για την συνέχεια του Δήμου ο οποίος θα πρέπει από εδώ και μπρος να πάψει 

πλέον να λειτουργεί με υποχρεώσεις και να μπορεί να πληρώνει κατά το δυνατόν άμεσα. 

Αυτή θα είναι η τακτική μας. Από εκεί και πέρα όχι μόνο αυτό. Επιδίωξής μας θα είναι 

στο βαθμό που είναι δυνατόν, να υπάρχει πλεόνασμα το οποίο να χρησιμοποιείται 

δημιουργικά. Να μπορεί να χρησιμοποιείται για την εκτέλεση κάποιον έργων. Να μπορεί 

να χρησιμοποιηθεί επενδυτικά, να μπορεί να χρησιμοποιηθεί για την ανάπτυξη 

προγραμμάτων για την βελτίωση της πόλης. Αυτά.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κ. Αναστασιάδη. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Με έργα και όχι λόγια κρίνετε ένας που θέλει να κάνει 

τον Δήμαρχο ή οτιδήποτε .. Με έργα και όχι λόγια. Σας επαναλαμβάνω ..περάσανε 13 

μήνες περάσανε Δημοτική Αρχής και έχετε περίπου 21-22.000.000,00 € διαχειριστεί και 

δεν έχετε κάνει ούτε ένα έργο, ούτε ένα έργο μισό έργο. Περίπου επτά δισεκατομμύρια. 

Άνοιξε η ψαλίδα περίπου 200.000,00 € και δεν είδαμε ούτε ένα έργο. Και θα 

απολογηθείτε που πήγανε αυτά τα λεφτά. Θα μας δώσετε λόγο εδώ μέσα. Που πήγανε 

αυτά τα λεφτά. ……..Επαναλαμβάνω έχετε διαχειριστεί 21-22.000.000,00 €, δεν έχουμε 

δει  ούτε  ένα έργο,  τα έργα που γίνονται  είναι από την εποχή του κ. Μητλιάγκα, και ένα  
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έργο από εσάς δεν έχουμε δει. Πρώτον που πάνε τα λεφτά και για ποιο λόγο συνέχεια 

κάνουμε δάνεια. Συνέχεια. Έκανε τα δύο προηγούμενα….Φόρους, πρόστιμα, δάνεια και 

αυξήσεις. Δεν κάνατε τίποτε άλλο.  

Δ. Σ.: Ησυχάστε βρε παιδιά για να τελειώνουμε, 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Δηλαδή η ικανότητα ενός άρχοντα φαίνεται, η ικανότητα 

ενός άρχοντα φαίνεται πως διαχειρίζεται το δημόσιο χρήμα. Εκεί είναι η ικανότητα, η 

τιμή του και η αξιοπρέπειά του. Εδώ δεν βλέπουμε τίποτε άλλο παρά να κάνετε μόνο 

δάνεια, να βάλετε αυξήσεις γενικώς, να μας αυξήσετε τα πάντα, φόροι και πρόστιμα. 

800.000,00 € έγινε, σας παρακαλώ πάρα πολύ είναι πολύ σημαντικό το θέμα, 

Δ.Σ.: Επανέρχεστε στο ίδιο θέμα κ. Αναστασιάδη το προηγούμενο, το 

επαναλαμβάνεις ξανά ξανά.  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Είναι ανίκανος Δήμαρχος, ανίκανος ….διότι αυτά που 

κάνει αυτός δεν τα κάνει ούτε δέκα πέντε χρονών παιδί…. Εγώ ούτε δάνεια παίρνω  

Δ. Σ.: Δεν σας τιμά καθόλου αυτό, δεν σας τιμά καθόλου… 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Διαχειρίζεται δημόσιο χρήμα, διαχειρίζεται δημόσιο 

χρήμα.. 

Δ. Σ.: Δεν σας τιμάει καθόλου αυτό,  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Δεν μπορεί σε ένα χρόνο μέσα να κάνει δάνεια τόσων 

εκατομμυρίων Ευρώ, δεν έχει κανένα δικαίωμα, που θα πάει αυτό για πέστε μου…. 

…… 

Δ. Σ.: Βάλτο σε ψηφοφορία, βάλτο σε ψηφοφορία να τελειώνουμε. Ωραία, 

εντάξει βάλτο σε ψηφοφορία,    συγνώμη … 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Εγώ κ. Μάγδα γραμματέα δεν το ψηφίζω και θα σκεφτώ 

πάρα πολύ μέχρι να ψηφίσω γιατί πιστεύω ότι αυτός ο άνθρωπος μέχρι να τελειώσει θα 

κάνει πολλά δάνεια. Και δεν είναι τίποτε άλλο δεν λέει να βάλει μυαλό από τις φωνές και 

τις δικές μας παρατηρήσεις εάν τις ακούει βεβαίως,  

Δ. Σ.: Ναι μας άκουσε το Υπουργείο. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Γιατί εάν τον αφήναμε ελεύθερο συνέχεια θα έκανε 

δάνεια από … και καταψηφίζω, καταψηφίζω .. και θα λογοδοτήσουμε κ. Πρόεδρε στην 

Σερραική κοινωνία. Να είστε σίγουρος γι΄αυτό .  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Μηλίδη να είστε σύντομος. Συγνώμη ο κ. Περδίκης δεν 

μίλησε. Ορίστε κ. Περδίκη. 

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Παρατήρηση πρώτη: προηγήθηκαν τα δύο γνωστά δάνεια. Το 

δεύτερο μάλιστα για καταβολή αποζημιώσεων για τα ρυμοτομούμενα του Κεντρικού 

Πάρκου. Αφήνει και την ουρά από πίσω δηλαδή την αναμονή να πάρουμε ακόμη ένα 

ισόποσο δάνειο για να αποπληρώσουμε τους υπολοίπους δικαιούχους αποζημιώσεων στο 

Κεντρικό Πάρκο. Άρα να περιμένουμε ένα τρίτο εκτός από το σημερινό συζητούμενο, 

δάνειο για καταβολή αποζημιώσεων στους ιδιοκτήτες του Κεντρικού Πάρκου. Λίγο πριν 

είχαμε και το θέμα το οποίο βέβαια αναβλήθηκε, για την αγορά του ακινήτου των δέκα 

περίπου στρεμμάτων ιδιοκτησίας ΔΕΥΑΣ με τις τιμές τις γνωστές. Τι πιο βολικό να 

πάρουμε ένα ακόμη δάνειο γιατί η ΔΕΥΑΣ έχει ανάγκη τα χρήματα αυτά εδώ, γιατί 

επιβάλαμε αυξήσεις για να έχει ταμείο η ΔΕΥΑΣ και δεν μπορεί ο Δήμος σήμερα να την 

αφήσει ξεκρέμαστη και να της πει θα σου χρωστάω εγώ 170-180.000.000 άρα ένα ακόμη 

δάνειο θα πάει και προς τα εκεί. Παρατήρηση δεύτερη: έρχεται με ένα νομοθέτημα στις 

11-12-2003, το οποίο όμως πριν φτάσει να γίνει ΦΕΚ στην ημερομηνία που είπα, 

κουβεντιάζετε σε επίπεδο ΚΕΔΚΕ και Υπουργείο Εσωτερικών και Υπουργείο Εθνικής 

Οικονομίας εδώ και πολλούς μήνες. Ο κ. Δήμαρχος μίλησε, ομολόγησε ότι από το 

καλοκαίρι πάνω κάτω ήταν γνωστά προς τα πού θα οδηγηθούν αυτές οι 

διαπραγματεύσεις μεταξύ ΚΕΔΚΕ και Υπουργείου για δανειοδοτήσεις και ενισχύσεις 

από το Ταμείο Παρακαταθηκών και Δανείων προς τους Δήμους. Ποιους όρους 

ψηφίσαμε, αποδεχτήκαμε σαν Δημοτικό Συμβούλιο και τι επιτόκιο δανεισμού, λίγες 

μέρες πριν σε αυτό εδώ το τραπέζι από μία ιδιωτική τράπεζα; Για το δάνειο των 

1.500.000,00 €.  Δείτε και τους  όρους και το  επιτόκιο δανεισμού  αυτού  που προτείνετε  
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σήμερα. Δικαιώνει αυτά που λέγαμε από τον Οκτώβρη, από την σύναψη του πρώτου 

δανείου για την αγορά εξοπλισμού καθαριότητας, ότι τελικά μπορούσαμε να 

διαπραγματευτούμε για εκείνα τα πρώτα δάνεια πολύ καλύτερους όρους από όσους 

τελικά πετύχαμε; Το σημερινό που μας φέρνεται είναι, έχει καλύτερους όρους από τα 

δύο προηγούμενα δάνεια. Και το Παρακαταθηκών βέβαια δεν είναι ο καλύτερος 

πιστωτικός φορέας, άσχετα εάν ανήκει στα χέρια του Κράτους και με την συγκεκριμένη, 

με το συγκεκριμένο νομοθέτημα βοηθάει και ρυθμίζει οφειλές προς τρίτους Δήμων και 

κυρίως προς ασφαλιστικά ταμεία. Γιατί ο κ. Δήμαρχος απλά δεν ονομάτισε κάποιον ή 

κάποιους Δήμους. Ο Δήμος Σερρών δεν ήταν ποτέ, δεν είχε ποτέ τέτοια τύχη, δεν 

άφησαν οι Δήμαρχοι και οι Δημοτικές Αρχές που προηγήθηκαν να φτάσει ο Δήμος 

Σερρών εκεί. Δεν έφτασε σαν κάποιους μεγάλους και δήθεν καλούς Δήμους να χρωστάνε 

ατέλειωτα δισεκατομμύρια στο ΙΚΑ και στο Ταμείο Δημοτικών και Κοινοτικών 

Υπαλλήλων. Γνωστοί είναι αυτοί οι Δήμοι σε όλη την Ελλάδα που χρωστάνε τα 

δισεκατομμύρια στα ασφαλιστικά ταμεία για τους εργαζόμενους. Ο Δήμος Σερρών δεν 

ήταν όμως τέτοιος. Παρατήρηση τρίτη: ο Δήμος των Σερρών συμπεριφέρεται σαν εκείνο 

τον επιπόλαιο καταναλωτή, ο οποίος επηρεάζεται από την ραδιοφωνική, τηλεοπτική ή 

έντυπη διαφήμιση των πιστωτικών ιδρυμάτων, των τραπεζών. Που πουλάνε τραπεζικά 

προϊόντα είτε είναι δάνεια καταναλωτικά είτε είναι δάνεια στεγαστικά είτε είναι 

πιστωτικές κάρτες, και λέει: έλα χωρίς λεφτά εγώ θα σου δώσω τα πάντα. Και τους 

φορτώνει μετά από αυτά τα τραπεζικά προϊόντα να πληρώνουν μία ζωή και να χάνουν 

και τις περιουσίες τους. Αυτή την λογική μου δίνει ο Δήμος των Σερρών τους 

τελευταίους μήνες που επικρατεί μαζί με κάποια άλλη: να κάνει δήθεν τον νοικοκύρη, 

δήθεν τον συνετό πιστωτή προς τρίτους, σήμερα να βολευτούμε, σήμερα να δείξουμε ένα 

καλό πρόσωπο στην αγορά και όχι μόνο και έχει ο Θεός τι θα γίνει αύριο. Δηλαδή ας 

πληρώσουμε εμείς σήμερα αυτά που χρωστάμε και έχει ο Θεός τι θα γίνει το 2007, το 

2010, υποθηκεύοντας ένα τεράστιο κομμάτι από τους κεντρικούς αυτοτελείς πόρους και 

ανταποδοτικά στην καθαριότητα, σε βάρος του Δήμου, σε βάρος των Δημοτών, σε βάρος 

των Δημοτικών Αρχών που θα συνεχίσουν την Δημοτική Διοίκηση στα επόμενα χρόνια, 

για να κάνει τι; Να ξεφύγει από τον βραχνά, δήθεν να ξεφύγει από τον βραχνά των 

υποχρεώσεων που έχουν ανοιχθεί από τον Δήμο των Σερρών προς τρίτους. Απορώ 

λοιπόν και εγώ κάποια χρόνια Δημοτικός Σύμβουλος, πως δεν πέρασε από το μυαλό μου 

και εμένα και από τόσους Δημάρχους και δεκάδες άλλους Συναδέλφους που ήμασταν 

μαζί στο τραπέζι και ήταν πολλά χρόνια πριν και από μένα στο τραπέζι του Δημοτικού 

Συμβουλίου, πως δεν πέρασε από το μυαλό μας να πάμε να πάρουμε και εμείς δάνεια 

από τις τράπεζες, να πληρώσουμε τον μπακάλη, ή τον κρεοπώλη που λέτε κ. Δήμαρχε ή 

να πληρώσουμε για τις αποζημιώσεις των ρυμοτομούμενων. Εάν εσείς αυτό το θεωρείται 

ότι ήταν μία ευφυής Δημοτική Διαχείριση, δεν θα συμμεριστώ αυτήν την άποψη. Και γι΄ 

αυτούς τους λόγους δεν θα υπερψηφίσω την πρότασή σας, η οποία ακόμη και αυτή την 

στιγμή που μιλάμε είναι νεφελώδης. Δεν παίζεται με ανοιχτά χαρτιά κ. Δήμαρχε. Και την 

προηγούμενη φορά στο δάνειο σας τα είπε ο κ. Γκότσης. Έτσι, και την προηγούμενη 

φορά στο άλλο δάνειο του κεντρικού πάρκου ξεκινήσατε ρίχνοντας άδεια να πιάσουμε 

γεμάτα. Ξεκινάμε να πάρουμε 3.000.000,00 € δεν μας κάθεται στην ψηφοφορία, 

κατεβαίνουμε στο 1.500.000,00 €. Έτσι και απόψε. Φέρνεται γενικώς και αορίστως, 

αφήνοντας βέβαια ανοικτό μέσα, για να επικαλείστε μετά ότι : ξέρετε μα εμείς κάπου το 

είχαμε γραμμένο. Δεν το διαβάσατε; 2.839.000,00 €, δηλ. ένα δις ακόμα, έτσι. Μόλις 

κάπου διεφάνει από την αρχική τοποθέτηση των Συναδέλφων στο τραπέζι επί του 

δανείου, αμέσως το κατεβάσατε στο μισό. Στο 1.400.000,00 €- 1.500.000,00 €. Δεν είναι 

πολιτική κ. Δήμαρχε αυτή. Δεν συμμερίζομαι ούτε αυτή την πρακτική σας.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ..Τώρα εξαντλήθηκε το θέμα , 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ο κ. Μηλίδης θέλει να μιλήσει.  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Κύριε Πρόεδρε σύμφωνα με την διαδικασία μπορούμε να 

δευτερολογήσουμε. Και εγώ, 
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κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κ. Μηλίδη, συγνώμη , κ. Μηλίδη, λογικά έγινε, λογικά ο κ. 

Δήμαρχος κλείνει το θέμα. Την ώρα που μίλησε ο κ. Δήμαρχος έπρεπε να κλείσει το 

θέμα ξεκάθαρα. Λοιπόν,  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Έπρεπε να κάνω μία διευκρίνιση. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έπρεπε να κλείσει το θέμα. Ορίστε λοιπόν, νομίζω ότι το θέμα, 

ορίστε; 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Μπορείτε να μου βάλετε χρόνο. Θέλετε να μου βάλετε χρόνο;  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας λέω ότι η διαδικασία δεν έγινε σωστή. Αλλά μια που 

ακολουθήθηκε αυτή, 2 λεπτά σας παρακαλώ, πείτε κάτι που θέλετε.  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: 2 λεπτά δεν χρειάζομαι παραπάνω.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Δήμαρχος κλείνει και μπαίνουμε σε ψηφοφορία.  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: 2 λεπτά κ. Πρόεδρε. Δεν χρειάζεται πολλά να πει κανείς. Εγώ δεν 

πρόκειται να μπλέξω τους αριθμούς και τόσο πληρώσαμε και τόσο από εδώ και τόσα 

χρωστάμε στο χασάπη και στον μπακάλη κλπ. Εγώ μπαίνω στις πολιτικές αποφάσεις. 

Εκεί θα τονίσω πέντε πράγματα. Νομίζω ότι σαφώς ο κ. Δήμαρχος είχε πει ότι 

νοικοκυρέψαμε τον Δήμο και μάλιστα δια στόματος και Αντιδημάρχου. Ότι δεν 

χρωστάμε τίποτε. Αυτά θέλω πρώτα να πω. Δεν χρωστάμε τίποτε. Να λοιπόν που  

χρωστάμε. Χρωστάμε και αρκετά. Και κανείς δεν λέει ότι αυτά τα χρέη τα έκανε ο κ. 

Δήμαρχος. Εγώ δεν έχω πει ποτέ τέτοιο πράγμα. Δεν τα έκανε ο κ. Δήμαρχος. Αλλά να 

μην βγαίνει και λέει ότι τον νοικοκυρέψαμε και τελειώσαμε. Άρα χρωστάμε τόσα πολλά 

λεφτά. ΄Εφερε κάποια έτσι ατυχή παραδείγματα που νομίζω ότι δεν αρμόζουν σε ένα 

Δήμαρχο, σε ένα άνδρα που είναι επικεφαλής μιας πόλης εκατό χιλιάδων κατοίκων. 

Δηλαδή λέει, υπάρχει λέει Δήμος πολύ μεγάλος ο οποίος δεν πλήρωσε το ΙΚΑ. Είναι 

επιχείρημα αυτό κ. Δήμαρχε να το λέμε; Δηλαδή εκεί να πάμε, να μην πληρώνουμε το 

ΙΚΑ των εργαζομένων; Ύστερα λέτε, είπατε, 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα μου επιτρέψετε, θα μου επιτρέψετε, 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Το αναφέρατε εσείς κ. Δήμαρχε. Όπως ακριβώς το είπατε. 

Θέλετε να τελειώσω; 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα μου επιτρέψετε; Ναι , το να αποσπούμε από μία λογική, 

από ένα λογικό ειρμό μία φράση, 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Δεν τελείωσα κ. Δήμαρχε, μα το είπατε, το αναφέρατε. Μα δεν 

είναι επιχείρημα αυτό. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Είναι ναι, είναι όχι, μα δεν ήταν μόνο το επιχείρημα, υπήρχε 

ολόκληρος συλλογισμός. Και είναι κακότητα για να μην πω μικρότητα να κάνετε αυτό 

εδώ το πράγμα.  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Δεν είναι καθόλου μικρότητα. Εσείς να μην τα λέτε για να μην τα 

ακούτε. Λοιπόν, πήγατε παραπάνω. Λέτε ότι και ο έμπορος λέει παίρνει δάνειο και τα 

λοιπά. Ξέρετε κάτι, να σας πω κάτι; Όταν ο έμπορος παίρνει ένα δάνειο, οποιοσδήποτε 

έμπορος, και δεν μπορέσει να το αποπληρώσει, τότε κλείνει η επιχείρησή του. Εδώ τι 

κάνουμε; Κλείνουμε το μαγαζί; Κλείνει η επιχείρησή του. Ή να μην πω ότι υπάρχει και η 

προσωποκράτηση που δεν συμφωνώ βέβαια με αυτή την άποψη, αλλά τέλος πάντων 

μπορεί να πάει και φυλακή. Εδώ για τι πράγμα μιλάμε; Επομένως τα επιχειρήματα, 

Δ. Σ.: Ο σωστός έμπορος δεν παίρνει δάνεια. 

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Ο σωστός έμπορος πολύ σπάνια παίρνει δάνεια. Είναι πάρα πολύ 

εύκολη λύση αυτή. Είπατε βέβαια, αναφέρατε, θίξατε το κοινωνικό θέμα να δώσουμε 

χρήματα στην αγορά. Βεβαίως όταν χρωστάμε τους ανθρώπους πρέπει να τους δώσουμε. 

Αλλά αυτά να δοθούν μέσα από χρηστή διαχείριση. Και θα σας αναφέρω ένα παράδειγμα 

κ. Δήμαρχε που έτυχε να είμαστε μαζί σε μια συνεδρίαση του ΚΑΠΗ και σας το είπα: 

υπήρχαν λέει τόνοι απορρυπαντικών σε κάποιες αποθήκες. Ποια απορρυπαντικά ήταν 

αυτά και διαφόρων άλλων υλικών. Ποια ήταν αυτά; ΄Οταν μιλάμε εμείς για χρηστή 

διαχείριση για αυτά τα πράγματα μιλάμε. Ποια απορρυπαντικά και ποια αυτά. Δεν λέω 

ότι τα πήρατε εσείς, δεν ξέρω ποιος. Έγινε η διαχείριση που έπρεπε να γίνει; Αυτά που 

λέω είναι γεγονότα και μάλιστα όταν σας το ανέφερα είχατε εκπλαγεί  κ.  Δήμαρχε. Λέτε  
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μα είναι δυνατόν; Τέτοια πράγματα να γίνονται; Δεν μιλάω για μόνο αυτή την πρόταση. 

Επομένως όταν μιλάμε για διαχειρίσεις να τα δούμε αυτά τα πράγματα. Εγώ αναφέρομαι 

στο ΚΑΠΗ στο οποίο συμμετείχα. Υπήρχαν και άλλα πάρα πολλά. Πιστεύω δηλαδή 

τελικά κ. Δήμαρχε ότι όταν κανείς διοικεί μία πόλη πρέπει να έχει φαντασία και πολιτική 

σκέψη. Οι δανειοδοτήσεις, σας αποκάλεσα προηγουμένως δανειοληπτική μηχανή, είναι, 

το κάνει, το είπε ο κ. Αναστασιάδης πολύ εύστοχα, και ένα παιδί 15 χρονών. Τι είναι να 

πας να πάρεις δάνειο. Σήμερα όλοι οι πιστωτικοί μηχανισμοί παρακαλάνε. Στην 

τηλεόραση βγαίνουνε και λένε ελάτε να πάρετε δάνεια, καταναλωτικό, να κάνετε 

διακοπές, να πάτε Χριστούγεννα και τα λοιπά. Άρα λοιπόν χρειάζεται πολιτική σκέψη, 

φαντασία για να εξοικονομηθούν χρήματα. Και όχι η εύκολη λύση. Δεν ήταν αυτές οι 

λύσεις που περίμενε ο Σερραικός Λαός.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Γκότση έχει εξαντληθεί το θέμα, κ. Γκότση θέλω και εγώ 

να μιλήσω και δεν μιλώ μόνο και μόνο γιατί δεν πρόκειται να συνεννοηθούμε. Έχει 

εξαντληθεί το θέμα σας παρακαλώ, 2 λεπτά.  

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Κάτσε, 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι σας παρακαλώ μόνο 2 λεπτά, να μην δημιουργούμε 

εντυπώσεις. 

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Λοιπόν κ. Δήμαρχε όταν έλεγα ότι πρέπει να συμμετέχουμε και 

εμείς στα συνέδρια της ΚΕΔΚΕ, να που είναι ένα καλό. Και θα σας πω γιατί. Εγώ 

παρακολουθώ σχεδόν όλα τα συνέδρια. Παρακολουθούσα. Και έκανα λόγο να 

συμμετέχουμε και σε όσα γίνονται. Αυτό είναι ένα αίτημα της ΚΕΔΚΕ, το ζητούσανε 

όλοι οι Δήμοι, οι Δήμαρχοι να γίνει αυτή η ρύθμιση. Εγώ κανένα δάνειο δεν σας ψήφισα 

μέχρι τώρα. Αλλά κάθε δάνειο έχει και την δική του χροιά, είναι κατά περίπτωση. 

Συνειδητά, συνειδητά σήμερα, γιατί εμένα δεν με αλλάζει κανένας άμα εγώ πάρω μία 

απόφαση, συνειδητά σήμερα, κατά συνείδηση και επειδή γράφτηκε στα πρακτικά, 

δώσατε .. θα το ελέγξουμε αυτό και θα σας καταγγείλουμε, ότι αυτά, μην γελάτε, ότι 

αυτά τα λεφτά, είναι το πρώτο δάνειο που θα σας ψηφίσω, αυτά τα λεφτά θα πάνε για 

την αγορά, θα πάνε γιατί καταλαβαίνω πόσο δύσκολο είναι να έχει κάποιος να παίρνει, 

να έρχεται εδώ και να τρώει πόρτα στα μούτρα. Η εισήγηση αυτή έγινε από την 

υπηρεσία. Πήγαμε στις υπηρεσίες, στην οικονομική υπηρεσία στην Μαρία κλπ., κλπ. και 

λέω πως το βλέπεις το δάνειο. Μου είπαν, μου είπε το εξής: Μόνο αυτό το τηλέφωνο 

λέει και αυτός ο εκβιασμός που γίνετε κάθε μέρα στην ψυχή μου να σταματήσει. Αυτό 

μου λέει με λυτρώνει. Λοιπόν και επειδή αυτή η ενόχληση που γίνετε, γιατί δεν γίνετε σε 

σας, εσείς κλείνετε την πόρτα κ. Δήμαρχε και πάνε στους υπαλλήλους και δεν έχουν να 

πληρώσουν, και επειδή επαναλαμβάνω είναι για την αγορά, είναι για τους προμηθευτές 

θα δώσω θετική ψήφο. Γι΄ αυτό κ. Νυκτοπάτη μην βιάζεσαι.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν βιάζομαι γι΄ αυτό το πράγμα.  

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Έτσι, να μην βιάζεσαι. Θα δώσω, θα δώσω θετική ψήφο γι΄ 

αυτόν τον καλό και ιερό σκοπό που παίρνεται το δάνειο. Είναι το πρώτο δάνειο που σας 

ψηφίζω, μην πάρετε υπ΄ όψιν ότι θα ψηφίσω και τα άλλα και λοιπά. Κατά συνείδηση 

ψηφίζω και κατά περίπτωση.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν θέλω και εγώ δύο λόγια να πω. Θα παρακαλέσω δεν 

θέλω κάμερες. Θα σας παρακαλέσω πάρα πολύ, κλείστε τις κάμερες. Τελειώνει τραβάτε 

τον κ. Δήμαρχο. Εγώ κάμερες δεν θέλω. Θέλω να πω το εξής: ποιος η απαίτησή σας και 

ο λόγος ότι εμείς στο οικονομικό πρόγραμμα που έχουμε πρέπει να δεχτούμε τις απόψεις 

τις δικές σας. Ειλικρινά δεν βρίσκω. Εσείς, εμείς είμαστε Δημοτική Αρχή, εμάς έχει 

επιλέξει ο Σερραικός Λαός και θα απολογηθούμε στην τετραετία. Δημοτικό Συμβούλιο 

υπάρχει, δέχομαι ότι υπάρχει δημοκρατία, έχετε το δικαίωμα να λέτε την άποψή σας, σε 

καμιά περίπτωση δεν πιστεύουμε ότι ξέρετε καλύτερα από μας. Να ξεκαθαρίζουμε τα 

πράγματα. Ακολουθούμε μια τακτική δική μας αυτή η Δημοτική Αρχή, και πιστεύουμε 

ότι από σας είμαστε καλύτερη, ότι θα διαχειριστούμε καλύτερα τα χρήματα αυτά και θα 

μας κρίνει ο Σερραικός Λαός στην άλλη τετραετία.  Είναι το δικό μας πιστεύω και πρέπει  
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να το δεχτείτε. Και σας λέω το εξής: έχω μία απαίτηση, είχα μία απαίτηση από τον κ. 

Περδίκη , από τον κ. Αγγελίδη.  

κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Προσωπικό. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι, όχι εγώ δεν θα σας κατηγορήσω, δεν θα σας κατηγορήσω 

κ. Περδίκη, δεν θα σας κατηγορήσω καθόλου , δεν θα πω εις βάρος σας τίποτα. Εγώ κ. 

Περδίκη δέχομαι εδώ μέσα δημόσια ότι είστε ένας καλός Συνάδελφος, δεν θα πω εις 

βάρος σας, θα πω άλλα πράγματα. Όμως κ. Περδίκη ξέρετε τι ήθελα από σας και από τον 

κ. Αγγελίδη; Και λέω ονομαστικά και από τον κ. Γκότση συγνώμη; Ότι στα 20 χρόνια 

που είμαι εδώ δεν ασχολήθηκε κανείς από εσάς το πόσο αγοράζουμε τα πράγματα. Πόσο 

αγοράζουμε από τους προμηθευτές αυτά που αγοράζουμε. Το 1986 από τον κ. Ανδρέου 

χωρίς να τον κατηγορήσω παραιτήθηκα από Αντιδήμαρχος, είμαι ο μόνος Αντιδήμαρχος 

και Πρόεδρος που έχει παραιτηθεί στις Σέρρες και στην Ελλάδα. Παραιτήθηκα διότι 

κάθε μέρα στις αγορές έβλεπα δύο εκατομμύρια υπερτιμολόγηση. Πήγαινα στον κ. 

Δήμαρχο και έλεγα: κ. Δήμαρχε αυτό που κάνει σήμερα 50 δρχ. το χρεωνόμαστε 80 δρχ. 

Δεν συμφωνώ και δεν υπογράφω. Και αυτό ακριβώς επειδή είχα διαφορές με τον κ. 

Ανδρέου, τον οποίο δεν κατηγορώ τον κ. Ανδρέου. Έχει προσφέρει στην πόλη αυτή 

πολλά χρόνια, είχαμε συγκεκριμένη διαφορά. Και για να μην γίνουν παρεξηγήσεις είπα 

στον κ. Βλάχο, ήμασταν Αντιδήμαρχοι με τον κ. Βλάχο, κ. Βλάχο σας παρακαλώ πάρα 

πολύ , αυτά τα χρήματα θέλω να διαπιστώσετε. Κάθε μέρα αγαπητοί Συνάδελφοι ο 

Δήμος είχε δύο, τρία, ένα εκατομμύριο αυξήσεις. Ξέρετε γιατί; Γιατί οι Σερραίοι δεν 

πληρώνονται από τον Δήμο κύριοι. Δεν πληρώνονται. Και επειδή αυτός που δίνει τα 

προϊόντα γνωρίζει ότι δεν θα πληρωθεί το 20 το βάζουνε 50. Και δεν υπάρχει άνθρωπος 

να το ελέγξει. Να μου πούνε από τους παλιούς: ποιοι ελέγξανε τι αγοράζουμε. Και 

επειδή ασχολήθηκα ,κ Αναστασιάδη να ολοκληρώσω σας παρακαλώ πάρα πολύ. Σας 

ακούω με ευλάβεια, θα με ακούσετε. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:Εντάξει, εντάξει σας ακούω … 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και επειδή ασχολήθηκα πάρα πολύ με τα οικονομικά, 

ασχολήθηκα. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: (Δεν ακούγεται καθαρά και δεν διακρίνετε λέξη) 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κ. Αναστασιάδη , κ. Αναστασιάδη δεν σας διέκοψα, δεν σας 

διέκοψα κ. Αναστασιάδη ακούστε με, 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Θα μου δώσετε τον λόγο όμως μετά. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και επειδή ασχολήθηκα επί την ουσία στα οικονομικά, επί την 

ουσία και όχι μόνο, και το βλέπω, εάν ήμουν δηλαδή από το βήμα του διαρκούς 

επαγγελματία, σας λέω το εξής ότι θα είχε έσοδα. Ξέρετε γιατί; Γιατί είναι λαθεμένη 

νοοτροπία αυτή, για την δική μας την άποψη. Δεν πληρώναμε κύριοι, πληρώσαμε τόκους 

ενώ τώρα παίρνουμε ένα δάνειο με 4,5% , έχουμε πληρώσει τα είδη με 20% με 30% και 

με 40% . Και εκτός αυτού είμαστε ένας Δήμος αναξιόπιστος, όλα τα χρόνια της ζωής μας 

και δεν λέω ότι φταίει ο κ. Μητλιάγκας. Είμαστε ένας Δήμος αναξιόπιστος. Όλοι σας 

εδώ γνωρίζετε ότι πάμε να ψωνίσουμε και δεν μας δίνουν ψώνια, και ερχόμαστε σήμερα 

εμείς και λέμε να γίνουμε ένας Δήμος αξιόπιστος, κ. Περδίκη εγώ σας άκουσα κ. 

Περδίκη, να γίνουμε ένας αξιόπιστος Δήμος χωρίς να οφείλουμε και μας λέτε τώρα ότι 

κύριοι καθίστε. Εν πάση περιπτώσει το πώς θα χειριστούμε τα οικονομικά του Δήμου 

είναι πρόβλημα της Δημοτικής Αρχής αυτής και στην τετραετία επάνω, τότε που θα γίνει 

ο έλεγχος και θα απολογηθούμε στον Σερραικό Λαό, θα δει ο Σερραικός Λαός εάν εμείς 

διαχειριστήκαμε τα χρήματα σωστά ή όχι. Δεν μπορείτε εσείς να μας κρίνετε. Υπάρχει 

και η διαφορά, η επιχειρηματική διαφορά, η Δημοτική και ο κάθε ένας, η κάθε Δημοτική 

Αρχή, η κάθε Κυβέρνηση, ο κάθε επιχειρηματίας, τα οικονομικά τα χειρίζεται όπως 

αυτός νομίζει. Κατά την δική μας γνώμη,  και κατά την γνώμη της Δημοτικής αυτής 

Αρχής διαχειριζόμαστε τα οικονομικά πολύ σωστά και θα φανεί στο τέλος. Έχω τόσα 

πολλά να πω αλλά δεν συνηθίζω να λέω πολλά, ούτε θέλω να σας κουράσω. Θα 

παρακαλέσω πάρα πολύ να μας περιμένετε 4 χρόνια θέλετε δεν θέλετε και μετά θα μας 

κρίνετε εάν στο μέρος το οικονομικό ήμασταν σωστοί ή όχι. Λοιπόν το θέμα τελείωσε.  
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κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: ( Φωνάζουνε πολύ μαζί και δεν ακούγεται τίποτε καθαρά) 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Αγγελίδη το θέμα εξαντλήθηκε. Το θέμα τίθεται σε 

ψηφοφορία:   

κ. Μαντζαρίδης          ΝΑΙ   

 κ. Γρηγοριάδης,  ΝΑΙ   

 κ. Λογοθετίδης,  ΝΑΙ   

 κ. Θεοφανίδης,  ΝΑΙ   

 κ. Μπαμπαϊτης,  ΝΑΙ   

 κ. Βασιλειάδης,  ΝΑΙ   

 κα Αραμπατζή,  ΝΑΙ   

 κα Δημητρακούδη,  ΝΑΙ   

 κα Πασχάλη,   ΝΑΙ   

 κ. Περδίκης,   ΑΠΩΝ             

 κ. Μητλιάγκας,  ΑΠΩΝ               

 κ. Μπόνας,   ΟΧΙ                            

 κ. Μηλίδης,  ΟΧΙ                                    

 κ. Γκότσης,   ΝΑΙ 

 κ. Αναστασιάδης,  ΟΧΙ 

 κ. Παπαβασιλείου,  ΟΧΙ                

 κ. Αγγελίδης,   ΟΧΙ                 

 κα Μπιτζίδου,  ΟΧΙ               

 κ. Ζλάτκος,   ΝΑΙ 

 κα Φανουράκη,  ΝΑΙ 

 κ.  Τζιώνης,   ΝΑΙ 

 κα Ιλανίδου,   ΝΑΙ 

 κα Τσιγαρίδα,  ΝΑΙ 

 κ. Κατιρτζόγλου,  ΝΑΙ 

 κ. Λέφας,  ΝΑΙ 

 κ. Νυκτοπάτης, ΝΑΙ 

               

 - Εγκρίνεται με 18 ψήφους υπέρ.  

 

Μετά το πέρας της συνεδρίασης συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι ακόλουθες  

αποφάσεις:  

 

150 / 2004     Αποδοχή χρηματοδότησης 51.009 € από ΥΠΕΣΔΑ για υλοποίηση πρ/κών 

συμβάσεων με τον ΟΚΑΝΑ.                

 

151 / 2004  Κατανομή χώρων και καθορισμός του τρόπου χρήσεως αυτών προς 

προβολή των κομμάτων.          

 

152 / 2004     Τροποποίηση της αρ. 5/2004 Α.Δ.Σ. περί σύναψης προγραμματικής 

σύμβασης μεταξύ Δήμου και Περιφερειακού Ταμείου Ανάπτυξης Κ.Μ. 

              

153 / 2004     Τροποποίηση συστατικής πράξης Αμιγούς Δημοτικής Επιχείρησης με την 

επωνυμία: «Δημοτική Επιχείρηση Πολιτιστικής και Κοινωνικής 

Ανάπτυξης».  

 

154 / 2004     Αποδοχή χρηματοδότησης ποσού 14.105,74 € και επιχορήγηση της 

ΔΕΠΚΑ για τη χρηματοδότηση Δικτύου Κοινωνικών Υποστηρικτών 

Υπηρεσιών στο Δήμο Σερρών.  
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155 / 2004     Αποδοχή ανταποδοτικού τέλους υπέρ ΟΤΑ  από παραγωγούς ηλεκτρικής 

ενέργειας δια χρήσεως ανανεώσιμων πηγών ενεργείας.  

 

156 / 2004     Δεν εγκρίνεται η συμμετοχή του Δήμου στην αύξηση του μετοχικού 

κεφαλαίου της ΕΔΕΧΥ.                    

 

157 / 2004     Έγκριση παραχώρησης κατά χρήση πέντε (5) λυομένων οικιών, εμβαδού 

50 τ.μ. εκάστη.                      

 

158 / 2004     Συγκρότηση πενταμελούς επιτροπής για την επιλογή του καλλιτέχνη 

φιλοτεχνήσεως  των προσωπογραφιών  των διατελεσάντων δημάρχων.  

 

159 / 2004     Έγκριση ανάθεσης σε φυσικό πρόσωπο εργασιών συντήρησης  και 

αποκατάστασης βλαβών  των 29 αυτόματων μηχανών εκδόσεως 

εισιτηρίων ελεγχόμενης στάθμευσης.  

 

160 / 2004     Έγκριση καταβολής επιδικασθέντος οικογενειακού επιδόματος στους κ.κ. 

Ευτυχία Πανίδου και 6 υπαλλήλους του Δήμου.  

 

160α / 2004     Ομοίως στην κα Σταματίου Μαρία. 

 

161 / 2004     Ομοίως στους κ.κ. Τσιτσάνη Χαρίλαο και 5 υπαλλήλους του Δήμου.  

 

162 / 2004     Ομοίως στην κα Μαριάνθη Διδασκάλου  και 7 υπαλλήλους του Δήμου. 

 

163 / 2004     Έγκριση παραχώρησης χώρου για τη σύσταση οικογενειακού τάφου στον 

κ. Μαλλιαρά Γρηγόριο του Γεωργίου. 

 

164 / 2004     Ομοίως στην κα Πιαλούδη Αιμιλία. 

 

165 / 2004     Ομοίως στον κ. Χατζηαγοράκη Δημήτριο. 

 

166 / 2004     Ομοίως στον κ. Μαυροειδή Πέτρο.  

 

167 / 2004     Ομοίως στην κα Κώνστα Ευθυμία.  

 

168 / 2004     Ομοίως στον κ. Κούκογλου Κυριάκο.  

 

169 / 2004     Ομοίως στους κ.κ. Τσαγκαλίδη Α. & Τσαγκαλίδου Μ. 

 

170 / 2004     Ομοίως στην κα Γιαζιτζίδου Ελισάβετ.  

 

Πρ. 3/1/2004 Παραπέμπεται το θέμα έγκρισης αγοράς πίνακα ζωγραφικής στη ΔΕΠΚΑ. 

 

171 / 2004     Έγκριση επιστροφής χρημάτων στον κ. Κλιάμπα Αθανάσιο  του Κων/νου 

ως αχρεωστήτως εισπραχθέντος για παράβολο ίδρυσης κατ/τος (κτηνοτρ. 

μονάδα) που βρίσκεται εκτός ορίων του Δήμου Σερρών.  

 

172 / 2004     Ομοίως στους κ.κ. Καράκελλε Δημήτριο, στρατιωτικό ιερέα και 

Κυριακίδη Ιωάννη, στρατιωτικού για Τ.Α.Π. στρατιωτικών σπιτιών  τα 

οποία απαλλάσσονται. 
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173 / 2004     Ομοίως στον κ. Παναγιωτίδη για ανανέωση ταφής που καταβλήθηκε 2 

φορές.  

 

174 / 2004     Ακύρωση και αρχειοθέτηση εκθέσεων βεβαίωσης παράβασης Κ.Ο.Κ. 

 

175 / 2004     Έγκριση πρακτικού επιτροπής ονοματοδοσίας οδών και πλατειών.  

 

176 / 2004     Έγκριση πρακτικού επιτροπής μετατόπισης και εγκατάστασης περιπτέρων 

περί εγκατάστασης του περιπτέρου της κας Τζιαμπάζη Χρυσούλας.  

 

177 / 2004     Συγκρότηση επιτροπών προβλεπομένων εκ του κανονισμού λειτουργίας 

του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

178 / 2004     Έγκριση πίνακα οφειλών του Δήμου  έτους 2003. 

 

179 / 2004     Έγκριση απολογισμού έτους 2003 της 58ης Σ. Ε.  

 

180 / 2004     Ομοίως 5ης  Σ.Ε.      

 

181 / 2004     Ομοίως 20ης  Σ.Ε.      

 

182 / 2004     Ομοίως 1ης  Σ.Ε.      

 

183 / 2004     Ομοίως 6ης  Σ.Ε. 

 

184 / 2004     Ομοίως 51ης  Σ.Ε.      

      

185 / 2004     Ομοίως 52ης  Σ.Ε.      

 

186 / 2004     Ομοίως 47ης  Σ.Ε.      

 

187 / 2004     Ομοίως 29ης  Σ.Ε.      

 

188 / 2004     Ομοίως  Σ.Ε. Δημ. Σχολείου & Νηπ/γείου Οινούσας. 

 

189 / 2004     Ομοίως 19ης  Σ.Ε.   

    

190 / 2004     Ομοίως 40ης  Σ.Ε.      

 

191 / 2004     Ομοίως 32ης  Σ.Ε.      

 

192 / 2004     Ομοίως 11ης  Σ.Ε.      

 

193 / 2004     Ομοίως 27ης  Σ.Ε.      

 

194 / 2004     Ομοίως 18ης  Σ.Ε. 

      

195 / 2004     Ομοίως  9ης  Σ.Ε.     

  

196 / 2004     Έγκριση της αριθμ. 222/2003 απόφ. Δ.Σ. της ΔΕΠΚΑ περί «Έγκρισης 

προϋπολογισμού χρήσης 2004». 

 

197 / 2004     Ενημέρωση επί αποφάσεων της Δ.Ε. Δ.Ε.Π.Κ.Α. 

61 



198 / 2004     Έγκριση της αρ. 56/2003 απόφ. Δ.Σ. ΔΕΕΚ περί «Έγκρισης πρ/σμού 

2004. 

 

198α / 2004     Ενημέρωση επί αποφάσεων Δ.Ε. Δ.Ε.Ε.Κ. 

 

199 / 2004     Ομοίως επί αποφάσεων (1/04) της Δ.Ε. ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. 

 

200 / 2004     Έγκριση αγοράς προγραμμάτων από την DELTA SINGULAR. 

 

201 / 2004     Έγκριση μελέτης υποστήριξης για διπλογραφικό-μισθοδοσία 2002-2003. 

 

202 / 2004     Ομοίως υποστήριξης για διπλογραφικό-μισθοδοσία 2004 νέο πρόγραμμα.  

 

203 / 2004     Έγκριση μεταφοράς υπολοίπου προγράμματος «ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ». 

 

204 / 2004     Έγκριση καταβολής οφειλής αμοιβής  Προέδρου, μελών και γραμματέως 

Υπηρεσιακού Συμβουλίού προσωπικού Ο.Τ.Α. Σερρών για το έτος 2003. 

 

205 / 2004     Έγκριση δαπανών λειτουργίας Μουσείου Αλέξανδρου Χατζηλία. 

 

206 / 2004     Έγκριση δαπανών ανακαίνισης αίθουσας Δημοτικού Συμβουλίου.  

 

207 / 2004     Έγκριση μελέτης προμήθειας πιστολέτου κατεδαφίσεων. 

 

208 / 2004     Ομοίως προμήθειας φορητής γενήτριας.  

 

209 / 2004     Ψήφιση πίστωσης προς υλοποίηση της αριθμ. 1124/2003 αποφ. του Δ.Σ. 

σύνταξη γραπτής εκτίμησης επαγγελματικού κινδύνου.  

 

210 / 2004     Ψήφιση πίστωσης 15.000,00 € για δαπάνες κοινωνικής πολιτικής. 

 

211 / 2004     Έγκριση δαπάνης καταστροφής ποσότητας βλημάτων Πυροβολικού που 

βρέθηκαν στα Ο.Π. 368 & 369. 

 

212 / 2004     Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας του κ. Δημάρχου. 

 

213 / 2004     Έγκριση δαπανών εκδήλωσης για το νέο έτος για μοναχικά και άπορα 

άτομα της πόλης μας. 

 

214 / 2004     Έγκριση διαφόρων δαπανών και προμηθειών για τις ανάγκες των 

Υπηρεσιών του Δήμου. 

 

215 / 2004     Έγκριση προμήθειας ανταλλακτικών  για την επισκευή αυτ/των 

καθαριότητας. 

 

216 / 2004     Έγκριση ανάθεσης εργασιών για την επισκευή και συντήρηση αυτ/των 

του Δήμου. 

 

217 / 2004     Έγκριση μελέτης προμήθειας ιστών και φωτιστικών σωμάτων.  

 

218 / 2004     Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης δημοτικής προσκυρούμενης έκτασης στην 

ιδιοκτησία  των κ.κ. Διαμαντίκου Αθανασίου  και Δομουχτσή Ελισσάβετ. 
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219 / 2004     Έγκριση καταβολής αποζημίωσης ιδιοκτησίας Κασάπη κ.λ.π. (Κ. 

Ρουστάνη) για το Κεντρικό Πάρκο. 

 

220 / 2004     Ψήφιση πίστωσης για καταβολή αποζημιώσεων λόγω ρυμοτομίας στους 

κ.κ.: Καπλανίδου Μαίρη κ.λ.π. 

 

221 / 2004     Ομοίως των κ.κ. Κοτζακουλάκη Φώτικου κ.λ.π. 

 

222 / 2004     Ομοίως των κ.κ. Καλοφέρη Αθηνούλας κ.λ.π.  

 

223 / 2004     Ομοίως των κ.κ. Ρενάτα Πολυχρονοπούλου κ.λ.π. 

 

224 / 2004     Ομοίως του κ. Τσολάκη Κων/νου. 

 

225 / 2004     Ομοίως του κ. Βασιλονικολού Αθανασίου. 

 

226 / 2004     Ομοίως στον κ. Χατζηαθανασίου Παναγιώτη. 

 

227 / 2004     Ομοίως στην κα Τσίγγου Όλγα. 

 

228 / 2004     Ψήφιση υπολοίπου πίστωσης από προγραμματική σύμβαση μεταξύ 

Δήμου, ΔΕΥΑΣ και Π.Κ.Μ.  για το έργο: «Συλλεκτήριος αγωγός 

ακαθάρτων περιοχής Αγ. Αθανασίου της πόλης των Σερρών». 

 

229 / 2004     Έγκριση καταβολής οφειλής του έργου: «Κατασκευή ασφαλτοδρόμων 

πόλης Σερρών». 

 

230 / 2004     Έγκριση κατανομής πιστώσεων ΕΠΤΑ περιόδου 2004-2006 του Δήμου 

Σερρών. 

 

231 / 2004     Τροποποίηση πρότασης ένταξης έργων του Δήμου στο ΕΠΤΑ. 

 

232 / 2004     Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης της μελέτης με τίτλο: «Νέο Γενικό 

Πολεοδομικό Σχέδιο Δήμου Σερρών». 

 

233 / 2004     Έγκριση μελέτης του έργου: «Δημιουργία υποδομών για την εγκατάσταση 

δύο σπιτιών πολιτισμού για ενήλικες και εφήβους». 

 

234 / 2004     Ομοίως: «Συντήρηση - βελτίωση – προγρ-σμός φωτ. Σηματοδότησης 

Δήμου Σερρών έτους 2004». 

 

235 / 2004     Ομοίως: «Κατασκευή υδραυλικού ανελκυστήρα στο 5ο Δημοτικό Σχολείο 

Σερρών». 

 

236 / 2004     Έγκριση συνέχισης για το έτος 2004 της μελέτης: «Τοπογραφική 

αποτύπωση και πολεοδομική μελέτη πολεοδομικής ενότητας Αγ. 

Αντωνίου-Αγ. Παντελεήμονα Σερρών». 

 

237 / 2004     Ομοίως: «Τοπογραφική αποτύπωση και πολεοδομική μελέτη 

πολεοδομικής ενότητας Αγ. Αθανασίου Σερρών». 

 

238 / 2004     Ομοίως: «Μελέτη Νέων Νεκροταφείων Σερρών». 
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239 / 2004     Ομοίως: «Χωροθέτηση θέσεων κτηνοτροφικών πάρκων στο Δήμο 

Σερρών». 

 

240 / 2004     Ομοίως: «Οργάνωση χώρου ενταφιασμού πτωμάτων ζώων». 

 

241 / 2004     Ομοίως: «Μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων πολεοδόμησης Αγίου 

Ιωάννη». 

 

242 / 2004     Ομοίως των εργασιών για την ηλεκτρική εγκατάσταση στο κατάστημα 

ΚΔΑΠ-ΜΕΑ. 

 

243 / 2004     Ομοίως πρ-τος: «Προώθηση οικολογικής πιστοποίησης του Δήμου 

Σερρών». 

 

244 / 2004     Έγκριση 6ου Α.Π. του έργου: «Έργα ανάπλασης πολεοδομικού  και 

κοινωνικού εξοπλισμού Δήμου Σερρών». 

 

245 / 2004     Ομοίως 1ο ΑΠ & 1ου ΠΚΤΜΝΕ του έργου: «Κατασκευή 

πασσαλοδιαφράγματος  σε τμήμα της οδού Πολυζωίδη».  

 

246 / 2004     Έγκριση παραλαβής της μελέτης: «Πρόταση διάνοιξης δασικού δρόμου 

Γ’ Κατηγορίας  στο δάσος Ελαιώνα Σερρών» και του πινακίου αμοιβής 

αυτής.  

 

247 / 2004     Ομοίως συμπληρωματικών έργων υποδομής του ΧΥΤΑ του Δήμου 

Σερρών. 

 

Πρ. 3/2/2004  Αναβάλλεται το θέμα: «Αποδοχή μελέτης <Οριοθέτηση τμήματος ρέματος 

Οινούσας>». 

 

248 / 2004     Έγκριση παράτασης προθεσμίας περαίωσης των εργασιών του έργου: 

«Συντηρήσεις-βελτιώσεις αθλητικών εγκαταστάσεων Δήμου Σερρών». 

 

249 / 2004     Ομοίως: «Κατασκευή κερκίδων θεατών στο Αυτοκινητοδρόμιο Σερρών». 

 

250 / 2004     Διακοπή εργασιών του έργου: «Εργασίες συντήρησης εθνικού σταδίου 

Σερρών». 

 

251 / 2004     Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας του έργου: «Διάφορες εργασίες στο 1ο, 

3ο, 4ο Τ.Ε.Ε.». 

 

252 / 2004     Έγκριση τοποθέτησης ενός (1)  φωτιστικού σώματος στην οδό Κ. 

Σταμούλη αρ. 15Α. 

 

253 / 2004     Ομοίως στην οδό  Παν. Κεχαγιά. 

 

254 / 2004     Ομοίως ηλεκτροδότησης 5 λυόμενων κατοικιών. 

 

255 / 2004     Έκδοση κανονιστικής απόφασης κυκλοφοριακών ρυθμίσεων στην πόλη 

των Σερρών με βάση  την αριθμ. 302/2003 Α.Δ.Ε. 

 

Πρ. 3/3/ 2004 Αναβάλλεται το θέμα: «Έγκριση  αγοράς ακινήτου από τη Δ.Ε.Υ.Α.Σ.». 
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256 / 2004     Έγκριση σύναψης δανείου με το Τ. Π. & Δανείων προς πληρωμή 

ληξιπρόθεσμων οφειλών του Δήμου.  

 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ TOY Δ. Σ.                                          Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ.                

 

 

 ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ                                          ΛΕΦΑΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ   

 

 

Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 

Αγγελίδης Πέτρος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Αραμπατζή Φωτεινή 

 

Βασιλειάδης Ηλίας 

  

Γκότσης Ηλίας 

 

Γρηγοριάδης Νικόλαος 

 

Δημητρακούδη Θεοχάρη  

 

Ζλάτκος Ανδρέας – Θεόδωρος 

 

Θεοφανίδης Αβραάμ 

 

Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα 

 

Κατριρτζόγλου Νικόλαος 

 

Λογοθετίδης Σταύρος 

 

Μαντζαρίδης Νικόλαος 

 

Μηλίδης Θεόδωρος 

 

Μητλιάγκας Ζήσης 

 

Μπαμπαΐτης Δημήτριος 

 

Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία 

 

Μπόνας Ιωάννης 

 

Παπαβασιλείου Βασίλειος 

 

Πασχάλη – Καρύδα Ελένη 
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Περδίκης Ζήσης 

 

Τζιώνης Ευθύμιος 

 

Τσιγαρίδα Νεκταρία 

 

Φανουράκη Ελένη 

 

 

 

 


